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WEBVTT 

 

1 

00:00:00.009 --> 00:00:03.091 

Państwo wybiła godzina 8:00 bardzo proszę Państwa 

radnych o zajęcie 

 

2 

00:00:03.131 --> 00:00:17.201 

już miejsc. 

 

3 

00:00:17.862 --> 00:00:21.445 

Otwieram XI zwyczajną sesję Rady Miejskiej w 

Sulechowie IX kadencji. 

 

4 

00:00:21.565 --> 00:00:24.627 

Witam na dzisiejszej sesji burmistrza Sulechowa 

Pana Wojciecha Sołtysa. 

 

5 

00:00:25.458 --> 00:00:27.420 

- Dzień dobry. 

 

6 

00:00:27.440 --> 00:00:29.662 

- Zastępcę burmistrza Pana Wojciecha Szefnera. 

 

7 

00:00:29.702 --> 00:00:30.723 

- Dzień dobry. 

 

8 

00:00:30.763 --> 00:00:32.886 

- Zastępcę burmistrza Pana Marcina Górznego. 

 

9 

00:00:32.926 --> 00:00:34.067 

- Dzień dobry. 

 

10 

00:00:34.127 --> 00:00:36.429 

- Sekretarza gminy Sulechów Panią Magdalenę 

Klucznik. 

 

11 

00:00:36.489 --> 00:00:38.191 

- Dzień dobry. 

 

12 

00:00:38.211 --> 00:00:40.634 

- Skarbnika gminy Sulechów Pana Marcina Fafuę. 

 

13 

00:00:40.654 --> 00:00:58.447 

- Dzień dobry. 

- Witam. 

 

14 

00:00:58.487 --> 00:01:01.108 

Rozglądam się kogo tutaj jeszcze powinienem 

powitać. 

 

15 

00:01:01.128 --> 00:01:05.091 

Witam dowódcę jednostki ratowniczo- gaśniczej 

Państwowej Straży 

 

16 

00:01:05.131 --> 00:01:06.972 

Pożarnej w Sulechowie Pana Mirosława Pacynę. 

 

17 

00:01:08.953 --> 00:01:11.394 

Witam sołtysów, sołectw gminy Sulechów. 

 

18 

00:01:11.434 --> 00:01:13.456 

Witam kierowników wydziałów Urzędu Miejskiego, 

 

19 

00:01:13.496 --> 00:01:16.978 

obsługę prawną i kierowników jednostek 

organizacyjnych. 

 

20 

00:01:18.246 --> 00:01:20.870 

Serdecznie witam mieszkańców gminy Sulechów 

oraz wszystkich Państwa 

 

21 

00:01:20.910 --> 00:01:23.253 

obecnych na dzisiejszej sesji. 

 

22 

00:01:23.273 --> 00:01:24.835 

Szanowni Państwo informuję Państwa, 

 

23 

00:01:24.875 --> 00:01:27.258 

że sesja jest transmitowana, nagrywana i 

publikowana. 

WEBVTT 

 

00:00:00.009 --> 00:00:01.789 
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Odbieramy, ponieważ nie mieliśmy w międzyczasie, 

 

00:00:01.889 --> 00:00:03.750 

że tak powiem uzupełnień. 

 

00:00:04.150 --> 00:00:07.351 

Te wnioski, które zostały w ten sposób zrealizowane, 

 

00:00:07.411 --> 00:00:10.511 

to blisko 7000000,00 zł ze środków zewnętrznych. 

 

00:00:10.531 --> 00:00:14.892 

Dotyczyło to oświetlenia na terenie gminy ulicy 

Wyspiańskiego, 

 

00:00:14.972 --> 00:00:18.213 

drogi na Kruszynie oraz dróg w Dębinkach i w 

Klępsku, 

 

00:00:18.233 --> 00:00:21.154 

czyli te wszystkie, które udało nam się właściwie 

zamknąć 

 

00:00:21.214 --> 00:00:24.334 

i zrealizować. W tej chwili skutecznie rozliczyć i to 

właściwie 

 

00:00:24.354 --> 00:00:26.615 

jedyna informacja, którą chciałem uzupełnić. 

Dziękuję. 

 

00:00:27.475 --> 00:00:30.638 

- Dziękuję. Czy ktoś z Państwa Radnych ma pytania 

do sprawozdania? 

 

00:00:30.678 --> 00:00:33.300 

Bardzo proszę, Pan Radny Sebastian Różycki. 

 

00:00:33.380 --> 00:00:35.221 

- Panie Przewodniczący, Panie Burmistrzu, 

 

00:00:35.341 --> 00:00:37.803 

Szanowni goście i radni. 

 

00:00:37.843 --> 00:00:42.827 

Mam tylko pytanie dotyczące postępowania przy 

dokumentacji 

 

00:00:42.847 --> 00:00:45.670 

projektowej ronda na ulicy Warszawskiej. 

 

00:00:45.730 --> 00:00:50.574 

Wiemy że mamy już zakończone dokumentację na 

ulicy Zachodniej, 

 

00:00:50.654 --> 00:00:54.237 

a te dwa projekty można powiedzieć są spójne, 

 

00:00:54.277 --> 00:00:55.297 

bo się łączą, tak? 

 

00:00:56.278 --> 00:01:01.101 

Czy jest jakiś termin przewidywany, kiedy zostanie ta 

dokumentacja 

 

00:01:01.161 --> 00:01:02.162 

zakończona? 

 

00:01:02.202 --> 00:01:04.784 

I kiedy gmina byłaby gotowa do przystąpienia, 

 

00:01:04.804 --> 00:01:06.185 

jeśli chodzi o przetarg? 

 

00:01:06.225 --> 00:01:07.666 

Prosiłbym o krótką informację. 

 

00:01:07.866 --> 00:01:12.349 

Druga część dotyczy oświetlenia, czyli inwestycji w 

mojej opinii już 

 

00:01:12.409 --> 00:01:17.032 

zakończonej. Chodzi o ciąg pieszo-rowerowy między 

ulicą Południową, 

 

00:01:17.132 --> 00:01:18.973 

a ulicą Piaskową. 

 

00:01:19.053 --> 00:01:30.274 

Kiedy popłynie prąd w tych latarniach? 

- Dziękuję, bardzo proszę Panie Burmistrzu. 

 

00:01:30.314 --> 00:01:33.318 

- Rozumiem, że mogę Panie Przewodniczący od 

końca rozpoczynać. 

 

00:01:33.338 --> 00:01:36.582 

Właściwie w tej chwili czekamy już tylko na 

odpalenie licznika. 

 

00:01:36.662 --> 00:01:38.944 

Panie Sebastianie, czyli właściwie rzeczywiście 

inwestycja jest 

 

00:01:38.985 --> 00:01:40.286 



Strona 3 z 72 
 

Załącznik do protokołu nr OR.0002.9.2024 z dnia 17 grudnia 2024 r. 

zakończona. 

 

00:01:40.326 --> 00:01:44.531 

Czekamy na włączenie prądu, a wprost na 

zabudowę licznika i to jest 

 

00:01:44.551 --> 00:01:47.575 

jedyny element, który jest potrzebny żeby 

oświetlenie zadziałało. 

 

00:01:49.156 --> 00:01:51.897 

Tutaj podpowiada Pani kierownik, że to po stronie 

Enei już jest tylko 

 

00:01:51.937 --> 00:01:55.499 

działanie, więc tutaj mówiąc wprost nie 

przyspieszymy tego, 

 

00:01:55.579 --> 00:01:57.820 

ale jeśli chodzi o to pierwsze zadanie, 

 

00:01:57.840 --> 00:02:00.201 

to można powiedzieć, że te prace projektowe się 

zakończyły. 

 

00:02:00.241 --> 00:02:02.823 

My czekamy tak naprawdę na wydanie decyzji, 

 

00:02:03.743 --> 00:02:08.944 

natomiast przewidujemy, że to się wydarzy na 

przełomie roku. 

 

00:02:09.004 --> 00:02:11.725 

Jedynym elementem do zakończenia całości 

zadania, 

 

00:02:11.785 --> 00:02:14.025 

to jest jeszcze zapłacenie odszkodowań, tak? 

 

00:02:14.065 --> 00:02:16.626 

I to wiemy, że to się zakończy dopiero po, 

 

00:02:16.666 --> 00:02:19.847 

więc pewnie ten pierwszy kwartał przyszłego roku, 

 

00:02:19.867 --> 00:02:23.568 

to będzie całkowite zakończenie realizacji tego 

zadania. 

 

00:02:23.988 --> 00:02:25.808 

Mówię rondo, ulica Warszawska. 

 

00:02:27.199 --> 00:02:28.559 

- Bardzo proszę, Pan Sebastian. 

 

00:02:28.860 --> 00:02:30.680 

- Panie Burmistrzu, bo z racji tego, 

 

00:02:30.780 --> 00:02:33.841 

że te dwa projekty niemalże są zbieżne. 

 

00:02:33.901 --> 00:02:37.922 

Czy gmina może przewiduje połączenie tych dwóch 

zadań i ogłoszenie 

 

00:02:37.962 --> 00:02:40.243 

jednego przetargu dla jednego wykonawcy, 

 

00:02:40.263 --> 00:02:45.945 

żeby to przebiegło w sposób bardziej sprawny i że 

tak powiem łączny? 

 

00:02:45.965 --> 00:02:49.027 

Proszę tylko o informację. 

- Bardzo proszę. 

 

00:02:49.147 --> 00:02:52.489 

- Na tym etapie nie składam takiej propozycji, 

 

00:02:52.529 --> 00:02:54.691 

ponieważ kwota, która tam ostatecznie, 

 

00:02:55.251 --> 00:02:56.912 

no jak dostaniemy dokumentację, będę mógł 

potwierdzić. 

 

00:02:56.932 --> 00:02:59.133 

To jest kilka milionów złotych kolejne. 

 

00:02:59.193 --> 00:03:01.635 

I myślę, że będzie nam bardzo trudno podjąć się 

takiego zadania, 

 

00:03:01.655 --> 00:03:03.256 

które w sumie może kosztować około 10000000,00 

zł. 

 

00:03:08.072 --> 00:03:11.233 

- Dziękuję. Nie widzę więcej zgłoszeń w tym 

punkcie, 

 

00:03:11.273 --> 00:03:12.954 

zatem przechodzimy do kolejnego. 

 

00:03:12.994 --> 00:03:17.536 
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Punkt szósty, uchwalenie budżetu gminy Sulechów 

na rok 2025. 

 

00:03:17.536 --> 00:03:18.576 

Na początek punkt pierwszy. 

 

00:03:18.616 --> 00:03:21.318 

Odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej. 

 

00:03:21.338 --> 00:03:22.458 

Bardzo proszę, Panie Skarbniku. 

 

00:03:25.639 --> 00:03:29.626 

- Będzie długo i nudno. 

 

00:03:29.666 --> 00:03:34.927 

Uchwała nr 469/2024 Składu Orzekającego 

Regionalnej Izby 

 

00:03:34.947 --> 00:03:39.828 

Obrachunkowej w Zielonej Górze z dnia 19 listopada 

2024 roku, 

 

00:03:39.848 --> 00:03:42.248 

w sprawie opinii o przedłożonym przez burmistrza 

Sulechowa, 

 

00:03:42.328 --> 00:03:47.589 

projekcie uchwały budżetowej gminy Sulechów na 

2025 rok. 

 

00:03:47.609 --> 00:03:53.290 

Działając na podstawie art. 13 pkt 3 oraz art. 19 ust. 

1 i 2 ustawy 

 

00:03:53.310 --> 00:03:55.531 

z dnia 7 października 1992 roku o regionalnych 

izbach obrachunkowych. 

 

00:03:59.693 --> 00:04:06.675 

Na podstawie art. 238 ust. 3 ustawy z dnia 27 

sierpnia 2009 roku 

 

00:04:06.735 --> 00:04:10.056 

o finansach publicznych oraz zarządzania numer 8 

Prezesa Regionalnej 

 

00:04:10.116 --> 00:04:15.338 

Izby Obrachunkowej w Zielonej Górze z dnia 31 

października 2024 roku, 

 

00:04:15.358 --> 00:04:17.779 

w sprawie wyznaczenia składów orzekających. 

 

00:04:17.839 --> 00:04:21.120 

Skład Orzekający Regionalnej Izby Obrachunkowej w 

Zielonej Górze 

 

00:04:21.180 --> 00:04:22.440 

w osobach. 

 

00:04:22.480 --> 00:04:23.961 

Dominik Kamedulski, przewodniczący. 

 

00:04:24.021 --> 00:04:25.462 

Iwona Popiel, członek. 

 

00:04:25.482 --> 00:04:27.524 

Tomasz Witkowski, członek. 

 

00:04:27.604 --> 00:04:30.605 

Opiniuje pozytywnie przedłożony przez burmistrza 

Sulechowa, 

 

00:04:30.665 --> 00:04:35.849 

projekt uchwały budżetowej gminy Sulechów na 

2025 rok. 

 

00:04:35.909 --> 00:04:39.151 

Uzasadnienie. Burmistrz Sulechowa, zgodnie z 

dyspozycją art. 238 ust. 1 pkt 2 

 

00:04:40.732 --> 00:04:43.373 

oraz ust. 2 ustawy o finansach publicznych. 

 

00:04:43.413 --> 00:04:46.055 

Przedstawił Regionalnej Izbie Obrachunkowej w 

Zielonej Górze, 

 

00:04:46.075 --> 00:04:50.237 

projekt uchwały w sprawie budżetu gminy Sulechów 

na 2025 rok wraz 

 

00:04:50.257 --> 00:04:51.798 

z uzasadnieniem. 

 

00:04:51.818 --> 00:04:54.579 

Skład Orzekający Regionalnej Izby Obrachunkowej w 

Zielonej Górze, 

 

00:04:54.639 --> 00:04:58.580 

zbadał przedłożone dokumenty pod względem 

formalnoprawnym i ustalił, 

 

00:04:58.620 --> 00:04:59.720 

co następuje. 
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00:04:59.780 --> 00:05:03.341 

Projekt uchwały budżetowej gminy Sulechów na 

2025 rok, został 

 

00:05:03.381 --> 00:05:07.681 

przedłożony w terminie przewidzianym w art. 238 

ust. 1 pkt 2 

 

00:05:07.721 --> 00:05:09.122 

o finansach publicznych. 

 

00:05:09.162 --> 00:05:12.022 

Prognozowane dochody i wydatki budżetu 

przedstawione zostały, 

 

00:05:12.062 --> 00:05:18.204 

zgodnie z art. 212 ust. 1 pkt 1 i 2 oraz art. 235 i art. 

 

00:05:19.064 --> 00:05:20.244 

236 ustawy o finansach publicznych. 

 

00:05:20.876 --> 00:05:22.464 

I te składy zostały według działów, 

 

00:05:24.019 --> 00:05:26.481 

rozdziałów, paragrafów klasyfikacji budżetowej. 

 

00:05:26.541 --> 00:05:29.502 

Zachowana została równowaga dochodów i 

wydatków bieżących 

 

00:05:29.522 --> 00:05:33.085 

w rozumieniu art. 242 ustawy o finansach 

publicznych. 

 

00:05:33.125 --> 00:05:37.247 

To jest planowane w budżecie na 2025 rok, wydatki 

bieżące nie są 

 

00:05:37.327 --> 00:05:39.349 

wyższe, niż planowane dochody bieżące. 

 

00:05:39.389 --> 00:05:42.430 

Powiększona o nadwyżkę budżetową z lat ubiegłych 

i wolne środki, 

 

00:05:42.450 --> 00:05:46.313 

o których mowa w art. 217 ust. 2 pkt 6 ustawy o 

finansach 

 

00:05:46.333 --> 00:05:47.614 

publicznych. 

 

00:05:47.634 --> 00:05:48.974 

Relacja zrównoważenia wydatków bieżących, 

 

00:05:48.994 --> 00:05:51.996 

o której mowa w art. 242 ustawy. 

 

00:05:52.037 --> 00:05:54.439 

Różnica między dochodami bieżącymi, a wydatkami 

bieżącymi. 

 

00:05:54.459 --> 00:05:55.700 

Kwota 8726504,37 zł. 

 

00:05:59.203 --> 00:06:02.486 

Różnica między dochodami bieżącymi, a 

skorygowanymi o środki, 

 

00:06:02.566 --> 00:06:04.288 

a wydatkami bieżącymi 14472692,90 zł. 

 

00:06:09.150 --> 00:06:13.372 

Planowany budżet gminy na 2025 rok, zakłada 

deficyt w wysokości 

 

00:06:13.412 --> 00:06:20.976 

5746188,53 zł który zostanie pokryty z przychodów 

wynikających 

 

00:06:21.096 --> 00:06:25.498 

z rozliczenia środków określonych w art. 5 ust. 1 pkt 

2 ustawy 

 

00:06:25.538 --> 00:06:28.680 

i dotacji na realizację programu, projektu lub 

zadania finansowanego 

 

00:06:28.720 --> 00:06:30.581 

z udziałem tych środków w kwocie 155595,08 zł. 

 

00:06:33.802 --> 00:06:36.624 

Niewykorzystanych środków pieniężnych na 

rachunku bieżącym budżetu, 

 

00:06:36.644 --> 00:06:39.686 

wynikających z rozliczenia dochodów i wydatków 

nimi finansowanych, 

 

00:06:39.706 --> 00:06:42.288 

związanych ze szczególnymi zasadami wykonywania 

budżetu, 

 

00:06:42.328 --> 00:06:47.912 
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określonymi w odrębnych ustawach w kwocie 

622400,00 zł oraz wolnych 

 

00:06:47.952 --> 00:06:52.275 

środków, o których mowa w art. 217 ust. 2 pkt 6 

ustawy o finansach 

 

00:06:52.295 --> 00:06:54.136 

publicznych w kwocie 4968193,45 zł. 

 

00:06:57.958 --> 00:07:02.902 

Stosownie do art. 217 ust. 2 pkt 6 i pkt 8 ustawy o 

finansach 

 

00:07:02.942 --> 00:07:04.363 

publicznych. 

 

00:07:04.403 --> 00:07:06.424 

Przychody budżetu planowane są w wysokości 

5746188,53 zł. 

 

00:07:10.668 --> 00:07:12.349 

Nie zaplanowano rozchodów. 

 

00:07:12.389 --> 00:07:15.471 

Zgodnie z art. 222 ustawy o finansach publicznych, 

 

00:07:15.531 --> 00:07:16.932 

zaplanowano rezerwy. 

 

00:07:16.992 --> 00:07:21.355 

Ogólną w wysokość przewidzianej w art. 222 ust. 1 

ustawy o finansach 

 

00:07:21.375 --> 00:07:24.617 

publicznych oraz celową na realizację zadań 

własnych z zakresu 

 

00:07:24.657 --> 00:07:26.578 

zarządzania kryzysowego w wysokości, 

 

00:07:26.598 --> 00:07:32.681 

która jest zgodna z art. 26 ust. 4 ustawy z dnia 24 

kwietnia 2007 roku 

 

00:07:32.741 --> 00:07:34.481 

o zarządzaniu kryzysowym. 

 

00:07:34.521 --> 00:07:36.142 

W projekcie uchwały budżetowej ustalono, 

 

00:07:36.202 --> 00:07:40.484 

zgodnie z art. 237 ustawy o finansach publicznych 

dochody i wydatki 

 

00:07:40.504 --> 00:07:41.865 

obejmujące. 

 

00:07:41.905 --> 00:07:44.266 

Dochody związane z gromadzeniem środków z 

tytułu kar i opłat 

 

00:07:44.306 --> 00:07:47.247 

za korzystanie ze środowiska oraz wydatki na 

sfinansowanie ochrony 

 

00:07:47.267 --> 00:07:48.528 

środowiska i gospodarki wodnej. 

 

00:07:49.228 --> 00:07:51.872 

Dochody z tytułu opłat z tytułu wydawania 

zezwoleń na sprzedaż 

 

00:07:51.912 --> 00:07:56.537 

napojów alkoholowych i wydatki budżetu na 

realizację zadań ujętych 

 

00:07:56.557 --> 00:07:58.960 

w gminnym programie profilaktyki i rozwiązywania 

problemów 

 

00:07:59.000 --> 00:08:02.364 

alkoholowych oraz w gminnym programie 

przeciwdziałania narkomanii. 

 

00:08:02.404 --> 00:08:05.068 

Dochody z tytułu opłat za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi 

 

00:08:05.108 --> 00:08:07.731 

i wydatki związane z funkcjonowaniem systemu 

gospodarowania odpadami 

 

00:08:07.791 --> 00:08:09.492 

komunalnymi. 

 

00:08:09.532 --> 00:08:12.233 

Realizację zadań w zakresu administracji rządowej i 

innych zleconych 

 

00:08:12.273 --> 00:08:13.754 

odrębnymi ustawami. 

 

00:08:13.794 --> 00:08:16.495 
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Realizację zadań finansowanych ze środków 

funduszy przeciwdziałania 

 

00:08:16.555 --> 00:08:18.196 

COVID-19. 

 

00:08:18.236 --> 00:08:22.177 

Plan finansowy funduszu pomocy utworzonego na 

podstawie art. 14 ustawy 

 

00:08:22.197 --> 00:08:26.459 

z dnia 12 marca 2022 roku o pomocy obywatelom 

Ukrainy, 

 

00:08:26.479 --> 00:08:29.140 

w związku z konfliktem zbrojnym na terytorium tego 

państwa. 

 

00:08:29.700 --> 00:08:32.661 

W wydatkach budżetu zaplanowano kwoty dotacji 

dla jednostek sektora 

 

00:08:32.701 --> 00:08:36.202 

finansów publicznych i jednostek spoza sektora 

finansów publicznych. 

 

00:08:36.242 --> 00:08:40.464 

Zastawienie planowanych kwot dotacji jest zgodne z 

art. 214 pkt 1 ustawy 

 

00:08:40.484 --> 00:08:41.744 

o finansach publicznych. 

 

00:08:41.784 --> 00:08:44.125 

Stanowi załącznik do projektu uchwały budżetowej. 

 

00:08:44.145 --> 00:08:47.386 

W celu realizacji uchwały o wyrażeniu zgody przez 

Radę Miejską 

 

00:08:47.426 --> 00:08:50.507 

w Sulechowie na utworzenie Funduszu Sołeckiego w 

projekcie uchwały 

 

00:08:50.527 --> 00:08:53.848 

budżetowej na 2025 rok zostały wyodrębnione 

środki na jego 

 

00:08:53.868 --> 00:08:55.228 

realizację. 

 

00:08:55.268 --> 00:08:57.869 

Ogłoszono również upoważnienia dla burmistrza 

Sulechowa między innymi 

 

00:08:57.909 --> 00:08:59.890 

do samodzielnego zaciągania zobowiązań, 

 

00:08:59.930 --> 00:09:02.131 

dokonywania zmian w planie wydatków inny, 

 

00:09:02.191 --> 00:09:07.353 

niż określone w art. 257 ustawy o finansach 

publicznych z wyłączeniem 

 

00:09:07.393 --> 00:09:09.253 

przeniesień wydatków między dziełami. 

 

00:09:09.293 --> 00:09:13.515 

Wraz z projektem uchwały budżetowej, zgodnie z 

art. 238 ust. 2 ustawy 

 

00:09:13.535 --> 00:09:16.016 

o finansach publicznych przedłożono uzasadnienie. 

 

00:09:16.036 --> 00:09:17.936 

Podpisano Przewodniczący Składu Orzekającego, 

 

00:09:17.996 --> 00:09:23.180 

Dominika Kamedulski. 

 

00:09:23.180 --> 00:09:24.393 

Dziękuję. 

 

00:09:24.393 --> 00:09:30.885 

- Dziękuję. Tej drugiej nie trzeba, tak? 

 

00:09:30.925 --> 00:09:32.206 

Przechodzimy do kolejnego punktu. 

 

00:09:32.266 --> 00:09:37.509 

Punkt drugi, odczytanie opinii komisji rady miejskiej. 

 

00:09:37.569 --> 00:09:41.292 

Będę teraz po kolei prosił każdego z 

przewodniczących komisji 

 

00:09:41.312 --> 00:09:42.392 

o odczytanie opinii. 

 

00:09:42.412 --> 00:09:46.695 

Na początek Komisja Budżetu i Gospodarki. 

 

00:09:46.735 --> 00:09:48.156 

Bardzo proszę, zastępcę komisji. 
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00:09:54.454 --> 00:09:57.577 

- Opinia Komisji Budżetu i Gospodarki Rady 

Miejskiej w Sulechowie 

 

00:09:57.637 --> 00:10:01.360 

o projekcie uchwały, w sprawie budżetu gminy 

Sulechów na 2025 rok. 

 

00:10:01.780 --> 00:10:04.762 

Komisja Budżetu i Gospodarki Rady Miejskiej w 

Sulechowie, 

 

00:10:04.782 --> 00:10:12.208 

działając w oparciu o §10 pkt 3 uchwały numer 

47/504/2010 Rady 

 

00:10:12.248 --> 00:10:16.251 

Miejskiej w Sulechowie z dnia 17 grudnia 2010 roku, 

w sprawie 

 

00:10:16.291 --> 00:10:19.313 

określenia trybu prac nad projektem uchwały 

budżetowej gminy 

 

00:10:19.373 --> 00:10:21.774 

Sulechów. Po przeanalizowaniu projektu uchwały, 

 

00:10:21.794 --> 00:10:26.556 

w sprawie budżetu gminy Sulechów na 2025 rok 

pozytywnie oceniła 

 

00:10:26.796 --> 00:10:28.396 

projekt uchwały. 

 

00:10:28.456 --> 00:10:30.457 

Analiza podstawowych wielkości budżetu. 

 

00:10:30.477 --> 00:10:32.198 

Dochody w kwocie 175539156,76 zł. 

 

00:10:37.540 --> 00:10:39.801 

Wydatki w kwocie 181285345,29 zł. 

 

00:10:44.623 --> 00:10:46.624 

Deficyt w kwocie 5746188,53 zł. 

 

00:10:51.947 --> 00:10:53.088 

Przychody w kwocie 5746188,53 zł. 

 

00:10:58.351 --> 00:10:59.512 

Rozchody w kwocie 0,00 zł. 

 

00:10:59.872 --> 00:11:02.653 

W głosowaniu uczestniczyło siedmiu członków 

komisji. 

 

00:11:02.693 --> 00:11:04.875 

Siedem głosów za, zero głosów przeciw, 

 

00:11:05.095 --> 00:11:06.215 

zero wstrzymujących się. 

 

00:11:06.255 --> 00:11:10.838 

Wobec powyższego, komisja opiniuje pozytywnie 

projekt budżetu na 2025 rok, 

 

00:11:11.258 --> 00:11:14.659 

co wyraziła w głosowaniu na posiedzeniu komisji w 

dniu 10 grudnia 

 

00:11:14.839 --> 00:11:17.739 

2024 roku. 

 

00:11:17.899 --> 00:11:21.440 

Podpisano, zastępca przewodniczącego 

Komisji Budżetu i Gospodarki, Karolina Szarłata. 

 

00:11:23.801 --> 00:11:27.481 

- Dziękuję. W międzyczasie zaszczycił nas swoją 

obecnością Pan 

 

00:11:27.521 --> 00:11:29.502 

Wicemarszałek Województwa Lubuskiego, 

 

00:11:29.562 --> 00:11:32.022 

Pan Sebastian Ciemnoczołowski. 

 

00:11:32.062 --> 00:11:36.303 

Serdecznie witam. 

 

00:11:36.363 --> 00:11:38.704 

Bardzo proszę, przewodniczącego Komisji ds. 

 

00:11:39.084 --> 00:11:43.527 

Wsi o odczytanie opinii dotyczącej budżetu. 

 

00:11:43.567 --> 00:11:47.148 

- Szanowni Państwo, opinia Komisji ds. Wsi Rady 

Miejskiej w Sulechowie 

 

00:11:47.168 --> 00:11:51.809 

o projekcie uchwały, w sprawie budżetu gminy 

Sulechów na rok 2025. 

 

00:11:51.809 --> 00:11:53.129 
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Komisja ds. Wsi Rady Miejskiej w Sulechowie, 

 

00:11:53.149 --> 00:12:00.031 

działając w oparciu o §10 pkt 3 uchwały numer 

47/504/2010 Rady 

 

00:12:00.051 --> 00:12:02.692 

Miejskiej w Sulechowie z dnia 17 grudnia 2010, 

 

00:12:02.692 --> 00:12:06.353 

w sprawie określenia trybu prac nad projektem 

uchwały budżetowej 

 

00:12:06.373 --> 00:12:07.535 

gminy Sulechów. 

 

00:12:07.575 --> 00:12:09.716 

Po przeanalizowaniu projektu uchwały, 

 

00:12:09.736 --> 00:12:13.558 

w sprawie budżetu gminy Sulechów na rok 2025, 

 

00:12:13.558 --> 00:12:16.059 

pozytywnie oceniła projekt uchwały. 

 

00:12:16.079 --> 00:12:18.140 

Jeśli chodzi o analizę, to podstawowe wielkości 

budżetu są 

 

00:12:18.180 --> 00:12:20.341 

identyczne, więc nie będę ich odczytywał. 

 

00:12:20.361 --> 00:12:23.663 

W głosowaniu uczestniczyło czterech członków 

komisji. 

 

00:12:23.703 --> 00:12:26.324 

Cztery głosy za, zero przeciw, zero wstrzymujących 

się. 

 

00:12:26.784 --> 00:12:30.726 

Wobec powyższego, komisja opiniuje pozytywnie 

projekt budżetu na rok 

 

00:12:31.526 --> 00:12:35.928 

2025, co wyraziła w głosowaniu na posiedzeniu 

komisji w dniu 10 grudnia 

 

00:12:36.349 --> 00:12:37.429 

2024 roku. 

 

00:12:37.449 --> 00:12:41.011 

Podpisano przewodniczący Komisji ds. Wsi Piotr 

Bodnar. Bardzo dziękuję. 

 

00:12:41.151 --> 00:12:43.912 

- Dziękuję. Bardzo proszę, przewodniczącego Komisji 

Oświaty, 

 

00:12:43.952 --> 00:12:47.374 

Kultury i Spraw Społecznych o odczytanie opinii 

dotyczącej budżetu. 

 

00:12:53.334 --> 00:12:55.936 

- Opinia Komisji Oświaty, Kultury i Spraw 

Społecznych Rady Miejskiej 

 

00:12:55.956 --> 00:12:59.940 

w Sulechowie o projekcie uchwały, w sprawie 

budżetu gminy Sulechów 

 

00:13:00.560 --> 00:13:03.022 

na 2025 rok. Komisja Oświaty, Kultury i Spraw 

Społecznych Rady 

 

00:13:03.062 --> 00:13:08.127 

Miejskiej w Sulechowie, działając w oparciu o §10 

pkt 3 uchwały numer 

 

00:13:08.307 --> 00:13:14.611 

47/504/2010 roku Rady Miejskiej w Sulechowie z 

dnia 17 grudnia 2010 roku, 

 

00:13:14.631 --> 00:13:17.573 

w sprawie określenia trybu prac nad projektem 

uchwały budżetowej 

 

00:13:17.613 --> 00:13:20.674 

Gminy Sulechów. Po przeanalizowaniu projektu 

uchwały w sprawie 

 

00:13:20.694 --> 00:13:26.657 

budżetu gminy Sulechów na 2025 rok, pozytywnie 

oceniła projekt uchwały. 

 

00:13:26.717 --> 00:13:28.078 

Analiza taka jak w poprzednich komisjach. 

 

00:13:28.098 --> 00:13:30.499 

W głosowaniu uczestniczyło 8 członków komisji. 

 

00:13:31.540 --> 00:13:34.221 

8 było za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się. 

 

00:13:34.261 --> 00:13:39.165 
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Wobec powyższego, komisja opiniuje pozytywnie 

projekt budżetu na 2025 rok, 

 

00:13:39.165 --> 00:13:43.845 

co wyraziła w głosowaniu na posiedzeniu komisji w 

dniu 10 grudnia 

 

00:13:43.885 --> 00:13:46.026 

2024 roku. Podpisał przewodniczący komisji, Jerzy 

Rozynek. 

 

00:13:47.706 --> 00:13:49.187 

- Dziękuję bardzo. 

 

00:13:49.207 --> 00:13:51.487 

Proszę przewodniczącego Komisji Przestrzegania 

Prawa i Ochrony 

 

00:13:51.527 --> 00:13:52.888 

Środowiska o odczytanie opinii. 

 

00:13:54.398 --> 00:13:55.579 

- Dziękuję bardzo. 

 

00:13:55.619 --> 00:13:57.240 

Witam Państwa serdecznie. 

 

00:13:57.280 --> 00:14:00.141 

Opinia Komisji Przestrzegania Prawa i Ochrony 

Środowiska Rady 

 

00:14:00.182 --> 00:14:03.063 

Miejskiej w Sulechowie o projekcie uchwały, 

 

00:14:03.103 --> 00:14:07.266 

w sprawie budżetu gminy Sulechów na rok 2025. 

 

00:14:07.266 --> 00:14:09.587 

Komisja Przestrzegania Prawa i Ochrony Środowiska 

Rady Miejskiej 

 

00:14:09.627 --> 00:14:14.510 

w Sulechowie, działając w oparciu o §10 pkt 3 

uchwały numer 

 

00:14:14.630 --> 00:14:17.612 

47/504/2010 Rady Miejskiej w Sulechowie z dnia 17 

grudnia 2010 roku, 

 

00:14:23.255 --> 00:14:27.077 

w sprawie określenia trybu prac nad projektem 

uchwały budżetowej 

 

00:14:27.097 --> 00:14:29.658 

gminy Sulechów. Po przeanalizowaniu projektu 

uchwały, 

 

00:14:29.678 --> 00:14:33.379 

w sprawie budżetu gminy Sulechów na rok 2025, 

 

00:14:33.379 --> 00:14:34.980 

pozytywnie oceniła projekt uchwały. 

 

00:14:35.020 --> 00:14:37.121 

I analiza podstawowych wielkości budżetu, 

 

00:14:37.161 --> 00:14:39.202 

żeby nie powielać, taka sama. 

 

00:14:39.222 --> 00:14:41.563 

W głosowaniu uczestniczyło 8 członków komisji. 

 

00:14:41.943 --> 00:14:44.404 

8 było głosów za, 0 sprzeciwów, 0 wstrzymujących 

się. 

 

00:14:45.124 --> 00:14:50.046 

Wobec powyższego, komisja opiniuje pozytywnie 

projekt uchwały na 2025 rok, 

 

00:14:50.106 --> 00:14:53.147 

co wyraziła w głosowaniu na posiedzeniu komisji w 

dniu 10 grudnia 

 

00:14:53.187 --> 00:14:54.707 

2024 roku. 

 

00:14:54.767 --> 00:14:58.228 

Podpisał przewodniczący komisji, Pokład 

Przemysław. 

 

00:14:58.989 --> 00:15:01.850 

- Dziękuję. Bardzo proszę przewodniczącego Komisji 

Rewizyjnej 

 

00:15:01.930 --> 00:15:06.401 

o odczytanie opinii komisji. 

- W 14. 

 

00:15:06.461 --> 00:15:08.302 

rocznicę uchwały Rady Miejskiej. 

 

00:15:08.382 --> 00:15:12.203 

Opinia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w 

Sulechowie o projekcie 
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00:15:12.243 --> 00:15:17.224 

uchwały, w sprawie budżetu gminy Sulechów na rok 

2025. 

 

00:15:17.224 --> 00:15:18.965 

Komisja Rewizyjna Rady Miejskiej w Sulechowie, 

 

00:15:19.005 --> 00:15:27.807 

działając w oparciu §10 pkt 10 uchwały numer 

47/504/2010 Rady 

 

00:15:27.827 --> 00:15:29.647 

Miejskiej w Sulechowie z dnia 17 grudnia 2010, 

 

00:15:29.647 --> 00:15:32.888 

dlatego mija 14 lat. 

 

00:15:32.928 --> 00:15:36.571 

W sprawie określenia trybu prac nad projektem 

uchwały budżetowej 

 

00:15:36.591 --> 00:15:37.792 

gminy Sulechów. 

 

00:15:37.853 --> 00:15:40.395 

Po przeanalizowaniu projektu uchwały, 

 

00:15:40.435 --> 00:15:45.519 

w sprawie budżetu gminy Sulechów na rok 2025, 

 

00:15:45.519 --> 00:15:47.321 

pozytywnie oceniła projekt uchwały. 

 

00:15:47.381 --> 00:15:50.403 

Analiza podstawowych wielkości budżetów była 

cytowana przez 

 

00:15:50.464 --> 00:15:51.885 

poprzedników, dlatego pomijam. 

 

00:15:52.325 --> 00:15:59.407 

W głosowaniu uczestniczyło trzech członków z 

pięcioosobowego składu komisji. 

 

00:15:59.467 --> 00:16:00.987 

Dwóch po prostu było nieobecnych. 

 

00:16:01.007 --> 00:16:02.908 

Wszyscy członkowie byli za. 

 

00:16:02.948 --> 00:16:04.408 

Podpisane przez przewodniczącego. 

 

00:16:04.548 --> 00:16:06.709 

Dziękuję bardzo. 

 

00:16:06.729 --> 00:16:08.049 

- Przechodzimy do kolejnego punktu. 

 

00:16:08.109 --> 00:16:11.090 

Przedstawienie stanowiska burmistrza Sulechowa 

do opinii Regionalnej 

 

00:16:11.110 --> 00:16:15.131 

Izby Obrachunkowej oraz komisji rady miejskiej oraz 

wniesienie 

 

00:16:15.211 --> 00:16:17.952 

ewentualnych autopoprawek. Bardzo proszę, Panie 

Burmistrzu. 

 

00:16:19.215 --> 00:16:20.976 

- Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, 

 

00:16:21.036 --> 00:16:22.337 

Szanowni Państwo. 

 

00:16:22.397 --> 00:16:25.018 

No trudno by było nie zgodzić się z opiniami, 

 

00:16:25.038 --> 00:16:26.819 

które są pozytywne. 

 

00:16:26.859 --> 00:16:29.721 

Nie ukrywam, że bardzo się cieszę z tego materiału, 

 

00:16:29.761 --> 00:16:31.142 

który przygotował Pan Skarbnik. 

 

00:16:31.162 --> 00:16:34.003 

I też z tego, że chyba trzeba się pochwalić. 

 

00:16:34.023 --> 00:16:35.905 

Byliśmy być może pierwszym samorządem, 

 

00:16:35.925 --> 00:16:38.266 

a na pewno jednym z pierwszych w województwie 

lubuskim w tym roku, 

 

00:16:38.326 --> 00:16:41.248 

który uzyskał opinię pozytywną regionalnej izby, 

 

00:16:41.308 --> 00:16:44.970 

ale to wynika również z tego, że bardzo szybko 

przedstawiliśmy 
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00:16:45.030 --> 00:16:46.371 

kompletny dokument. 

 

00:16:46.431 --> 00:16:50.233 

I tutaj przy okazji po raz pierwszy chyba dzisiaj Panu 

Skarbnikowi 

 

00:16:50.673 --> 00:16:55.176 

chcę podziękować, natomiast oczywiście akceptuję i 

przyjmuję te 

 

00:16:55.236 --> 00:16:57.257 

pozytywne opinie, tak jak powiedziałem na wstępie. 

 

00:16:58.537 --> 00:17:02.419 

Bardzo proszę, Państwa o podjęcie autopoprawek, 

 

00:17:02.459 --> 00:17:07.061 

które za chwilkę w moim imieniu krótko przedstawi 

Pan Marcin Fafuła, 

 

00:17:07.101 --> 00:17:09.122 

więc Pan Skarbnik. 

 

00:17:09.162 --> 00:17:11.703 

Pozwolę sobie tylko powiedzieć, że oczywiście te 

autopoprawki są 

 

00:17:11.743 --> 00:17:15.164 

wynikiem spotkań z Państwem i rozmów, 

 

00:17:15.184 --> 00:17:16.605 

również tutaj z naszymi mieszkańcami. 

 

00:17:16.625 --> 00:17:20.687 

Tych wniosków, które w międzyczasie wpłynęły do 

samorządu. 

 

00:17:21.547 --> 00:17:23.268 

No nie sposób było uwzględnić wszystkich, 

 

00:17:23.288 --> 00:17:26.750 

bo jak Państwo wiecie wniosków wpłynęło kilkaset, 

 

00:17:26.810 --> 00:17:31.873 

a są to określone możliwości finansowe ich 

realizacji. 

 

00:17:31.913 --> 00:17:34.154 

Myślę, że krótko na tym etapie tyle. 

 

00:17:34.214 --> 00:17:37.296 

Przy dyskusji nad budżetem, pozwolę sobie jeszcze 

kilka słów ogólnych 

 

00:17:37.336 --> 00:17:39.717 

na temat samego budżetu. 

 

00:17:39.797 --> 00:17:41.378 

Proszę o zabranie głosu skarbnika. 

 

00:17:42.645 --> 00:17:45.006 

- Szanowni Państwo, dostaliście pisemnie 

autopoprawki. 

 

00:17:45.066 --> 00:17:47.767 

Brakuje jednej rzeczy tylko. 

 

00:17:47.787 --> 00:17:49.387 

W międzyczasie zmieniły się publikatory, 

 

00:17:49.667 --> 00:17:52.668 

czyli ustawy o finansach publicznych. 

 

00:17:52.768 --> 00:17:58.080 

Też poprosimy o dodanie 17.17 i 17.56, tak? 

 

00:17:58.080 --> 00:18:00.951 

Dwa publikatory z listopada i z grudnia tego roku. 

 

00:18:01.912 --> 00:18:06.036 

Poza tym odczytam to, co Państwo otrzymaliście 

drogą mailową. 

 

00:18:06.056 --> 00:18:07.577 

W planie dochodów w załączniku numer 1, 

 

00:18:07.597 --> 00:18:09.999 

zwiększenie o kwotę. 

 

00:18:10.059 --> 00:18:13.323 

Punkt A, zmianę klasyfikacji budżetowej dotyczącej 

zwrotu podatku VAT. 

 

00:18:13.343 --> 00:18:18.098 

Zmniejszenie dział 852, 853-95 §218. 

 

00:18:18.098 --> 00:18:19.801 

Kwota 15000,00 zł. 

 

00:18:19.801 --> 00:18:24.193 

Zwiększenie dział 852, rozdział 852-95 §218 

 

00:18:24.193 --> 00:18:25.911 

15000,00 zł. 
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00:18:25.911 --> 00:18:31.198 

Punkt B, zwiększenie planu dział 801, rozdział 801-

48 §067. 

 

00:18:31.198 --> 00:18:33.010 

Kwota 129000,00 zł. 

 

00:18:33.050 --> 00:18:35.431 

Zwiększenie planu dotyczy mylnie zaplanowanej 

kwoty w Przedszkolu 

 

00:18:35.471 --> 00:18:39.312 

numer 7 w Sulechowie, jako wpływu z tytułu zapłaty 

za wyżywienie. 

 

00:18:39.352 --> 00:18:42.673 

Powinna być kwota 429000,00 a zaplanowano 

kwotę 300000,00 zł. 

 

00:18:43.613 --> 00:18:47.234 

Punkt C, zwiększenie działu 600, 

 

00:18:47.234 --> 00:18:49.814 

rozdział 616 §625 siódemką. 

 

00:18:49.874 --> 00:18:51.155 

Kwota 800000,00 zł. 

 

00:18:51.175 --> 00:18:54.335 

Planowane dochody z tytułu dotacji ze środków z 

Unii Europejskiej 

 

00:18:54.375 --> 00:18:57.656 

na zadanie budowa ciągu pieszo-rowerowego w 

kierunku strefy Krężoły. 

 

00:18:57.696 --> 00:18:58.756 

Punkt D, zwiększenie planu. 

 

00:18:58.796 --> 00:19:02.617 

Dział 600, rozdział 600-04 §217. 

 

00:19:03.297 --> 00:19:06.078 

Kwota 250968,00 zł. 

 

00:19:06.098 --> 00:19:08.359 

Środki z Funduszu Rozwoju Przewozów 

Autobusowych na realizację 

 

00:19:08.379 --> 00:19:09.839 

komunikacji na terenie gminy Sulechów. 

 

00:19:10.619 --> 00:19:12.401 

Zwiększenie planu dochodów o kwotę 1179268,00 

zł. 

 

00:19:16.064 --> 00:19:18.086 

Punkt drugi. W planie wydatków w złączniku numer 

2, 

 

00:19:19.548 --> 00:19:21.029 

zwiększenie o kwotę. 

 

00:19:21.069 --> 00:19:23.772 

Punkt A, zmiany klasyfikacji dotyczące planu 

ogólnego. 

 

00:19:23.832 --> 00:19:27.996 

Zmniejszenie dział 810, rozdział 810-04 §4300. 

 

00:19:28.016 --> 00:19:30.117 

Kwota 265000,00 zł. 

 

00:19:30.137 --> 00:19:35.761 

Zwiększenie dział 810, rozdział 810-04 §606 z 

siódemką 265000,00 zł. 

 

00:19:35.781 --> 00:19:38.363 

Z uwagi, że zadanie będzie realizowane ze środków 

Unii Europejskiej 

 

00:19:38.423 --> 00:19:40.925 

KPO, należy zmienić klasyfikację budżetową. 

 

00:19:40.985 --> 00:19:44.668 

Punkt B, zmiana klasyfikacji budżetowej dotyczącej 

zwrotu podatku VAT. 

 

00:19:44.708 --> 00:19:50.089 

Zmniejszenie dział 853, rozdział 853-95 §311. 

 

00:19:50.089 --> 00:19:51.810 

Kwota 15000,00 zł. 

 

00:19:51.810 --> 00:19:56.459 

Zwiększenie dział 852, rozdział 852-95 §311. 

 

00:19:56.459 --> 00:19:58.264 

Kwota 15000,00 zł. 

 

00:19:58.264 --> 00:20:01.279 

Zwiększenie planu wydatków na zadanie pod nazwą 

budowa dróg ulica 

 

00:20:01.339 --> 00:20:03.601 
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Anyżowa, Rumiankowa, Miętowa, Ziołowa, 

 

00:20:03.641 --> 00:20:07.524 

Lawendowa i Tymiankowa oraz Szałwiowa i 

Jaśminowa w Krężołach. 

 

00:20:07.584 --> 00:20:09.225 

Etap opracowania dokumentacji projektowej. 

 

00:20:09.265 --> 00:20:10.947 

Kwota 240000,00 zł. 

 

00:20:12.748 --> 00:20:16.629 

Zadanie to pierwotnie miało być realizowane w 

latach 2024-2026. 

 

00:20:16.629 --> 00:20:19.883 

Z tego rok 2025, kwota 60000,00 zł. 

 

00:20:19.883 --> 00:20:22.935 

Rok 2026 to kwota 240000,00 zł. 

 

00:20:22.975 --> 00:20:26.637 

Natomiast udało się rozstrzygnąć postępowanie w 

roku 2024 z terminem 

 

00:20:26.697 --> 00:20:28.398 

jego zakończenia do końca roku 2025. 

 

00:20:28.398 --> 00:20:32.800 

W związku z powyższym całą kwotę jaka 

przewidziana jest na zadanie, 

 

00:20:32.840 --> 00:20:35.641 

należy ująć w roku 2025. 

 

00:20:35.641 --> 00:20:36.800 

Punkt D, zwiększenie planu. 

 

00:20:36.800 --> 00:20:39.103 

Dział 600, rozdział 616 §605 z siódemką. 

 

00:20:39.143 --> 00:20:40.684 

Kwota 800000,00 zł. Dział 600, 

 

00:20:40.684 --> 00:20:42.284 

rozdział 616 §605 z dziewiątką. 

 

00:20:48.107 --> 00:20:50.109 

200000,00 zł. Proponuje się wprowadzenie nowego 

zadania pod nazwą 

 

00:20:50.149 --> 00:20:53.031 

budowa ciągu pieszo-rowerowego w kierunku strefy 

Krężoły. 

 

00:20:53.051 --> 00:20:55.813 

Gmina planuje otrzymać 80% dofinansowania ze 

środków Unii 

 

00:20:55.833 --> 00:20:58.175 

Europejskiej na realizację tego zadania. 

 

00:20:58.235 --> 00:20:59.376 

Punkt E, zwiększenie planu. 

 

00:20:59.776 --> 00:21:02.849 

Dział 600, rozdział 616 §60-50. 

 

00:21:02.849 --> 00:21:04.619 

Kwota 40000,00 zł. 

 

00:21:04.660 --> 00:21:07.382 

Proponuje się wprowadzenie nowego zadania pod 

nazwą budowa ciągu 

 

00:21:07.422 --> 00:21:10.824 

pieszo-rowerowego oraz oświetlenia od ulicy 

Południowej do ulicy 

 

00:21:10.844 --> 00:21:12.986 

Władysława Łokietka. 

 

00:21:13.026 --> 00:21:14.767 

Etap opracowania dokumentacji projektowej. 

 

00:21:14.807 --> 00:21:15.888 

Punkt F, zwiększenie. 

 

00:21:16.309 --> 00:21:19.904 

Dział 600, rozdział 616 §60-50. 

 

00:21:19.904 --> 00:21:21.393 

Kwota 550000,00 zł. 

 

00:21:21.833 --> 00:21:24.635 

Proponuje się wprowadzenie nowego zadania pod 

nazwą budowa parkingu 

 

00:21:24.655 --> 00:21:28.799 

na Osiedlu Nadodrzańskim w Sulechowie wzdłuż 

bloków 6, 7 i 8. 

 

00:21:28.799 --> 00:21:32.497 

Zwiększenie dział 600, rozdział 616 §60-50. 

 



Strona 15 z 72 
 

Załącznik do protokołu nr OR.0002.9.2024 z dnia 17 grudnia 2024 r. 

00:21:32.497 --> 00:21:33.703 

Kwota 80000,00 zł. 

 

00:21:34.463 --> 00:21:37.546 

Proponuje się wprowadzenie nowego zadania pod 

nazwą budowa parkingu 

 

00:21:37.586 --> 00:21:39.087 

na ulicy Południowej w Sulechowie. 

 

00:21:39.167 --> 00:21:40.849 

Etap opracowania dokumentacji projektowej. 

 

00:21:41.549 --> 00:21:42.789 

Punkt H, zwiększenie planu. 

 

00:21:42.809 --> 00:21:47.531 

Dział 600, rozdział 616 §427. 

 

00:21:47.711 --> 00:21:49.131 

Kwota 192000,00 zł. 

 

00:21:49.171 --> 00:21:51.512 

Proponuje się wprowadzenie nowego zadania 

remontowego pod nazwą 

 

00:21:51.572 --> 00:21:56.693 

remont chodników przy i w Parku Powstańców 

Wielkopolskich (PKP) wraz 

 

00:21:56.713 --> 00:21:59.374 

z obniżeniem części parku na zagospodarowanie 

wód opadowych. 

 

00:22:00.174 --> 00:22:04.238 

I zwiększenie dział 900, rozdział 915 §60-50. 

 

00:22:04.238 --> 00:22:06.141 

Kwota 20000,00 zł. 

 

00:22:06.842 --> 00:22:09.265 

Proponuje się prowadzenie nowego zadania 

inwestycyjnego pod nazwą 

 

00:22:09.325 --> 00:22:12.768 

budowa oświetlenia, ulica Marii Dąbrowskiej w 

Brzeziu koło Sulechowa. 

 

00:22:12.829 --> 00:22:14.551 

Etap opracowania dokumentacji projektowej. 

 

00:22:15.271 --> 00:22:17.133 

Punkt J, zwiększenie dział 600, 

 

00:22:17.153 --> 00:22:19.615 

rozdział 616 §6050. 

 

00:22:20.196 --> 00:22:21.637 

Kwota 150000,00 zł. 

 

00:22:21.657 --> 00:22:23.679 

Proponuje się wprowadzenie nowego zadania pod 

nazwą budowa dróg 

 

00:22:23.719 --> 00:22:24.820 

w Karsku. 

 

00:22:24.860 --> 00:22:28.324 

Pierwotne zadanie, to było umieszczone w WPF-ie z 

kwotą 80000,00 zł jako 

 

00:22:28.344 --> 00:22:30.085 

opracowanie dokumentacji projektowej. 

 

00:22:30.125 --> 00:22:32.267 

Po analizie map geodezyjnych uznano, 

 

00:22:32.307 --> 00:22:34.509 

że aby wykonać to zadania nie będzie konieczna 

dokumentacja 

 

00:22:34.549 --> 00:22:36.812 

projektowa i możliwe jest wykonania od razu 

zadania. 

 

00:22:37.692 --> 00:22:40.295 

Punkt K, zwiększenie dział 900, 

 

00:22:40.295 --> 00:22:42.216 

rozdział 900-03 §421. 

 

00:22:42.436 --> 00:22:43.938 

Kwota 25000,00 zł. 

 

00:22:43.978 --> 00:22:45.899 

Proponuje się zwiększenie planu wydatków z 

przeznaczeniem na zakup 

 

00:22:45.919 --> 00:22:49.222 

dodatkowych koszów ulicznych z uwzględnieniem 

koszów na psie odchody. 

 

00:22:49.262 --> 00:22:51.044 

Zwiększenie planu dział 600, rozdział 616 §60-50. 

 

00:22:51.084 --> 00:22:55.088 
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Kwota 100000,00 zł. 

 

00:22:55.108 --> 00:22:57.290 

Proponuje się wprowadzenie nowego zadania pod 

nazwą budowa dróg, 

 

00:22:57.310 --> 00:23:01.515 

ulica Piaskowa od skrzyżowania z ulicą Przemysłową 

do ulicy 

 

00:23:01.575 --> 00:23:04.259 

Czereśniowej oraz ulicy Czereśniowej w Sulechowie. 

 

00:23:04.319 --> 00:23:06.902 

Etap opracowania dokumentacji projektowej. 

 

00:23:06.962 --> 00:23:08.464 

Punkt M, zwiększenie planu. 

 

00:23:08.564 --> 00:23:10.086 

Dział 801, rozdział 801-04 §427. 

 

00:23:10.126 --> 00:23:15.072 

Kwota 500000,00 zł. 

 

00:23:15.092 --> 00:23:18.176 

Proponuje się utworzenie nowego zadania 

remontowego pod nazwą remont 

 

00:23:18.216 --> 00:23:21.841 

ogrodzeń w przedszkolach numer 5, 6 i 7 w 

Sulechowie oraz CUS 

 

00:23:21.921 --> 00:23:23.504 

w Kruszynie. 

 

00:23:23.684 --> 00:23:24.946 

Punkt N, zmniejszenie planu. 

 

00:23:24.986 --> 00:23:28.440 

Dział 600, rozdział 616 §60-50. 

 

00:23:28.440 --> 00:23:32.996 

Kwota 250000,00 zł. 

 

00:23:33.736 --> 00:23:36.438 

Proponuje się wykreślenie zadania pod nazwą 

opracowanie koncepcji 

 

00:23:36.478 --> 00:23:39.280 

rozwoju dróg gminnych wraz z analizą możliwości 

ich połączenia 

 

00:23:39.320 --> 00:23:41.001 

z drogą S3. 

 

00:23:41.121 --> 00:23:42.281 

Punkt O, zmniejszenie planu. 

 

00:23:42.281 --> 00:23:46.329 

Dział 754, rozdział 754-21 §60-60. 

 

00:23:46.329 --> 00:23:48.925 

Kwota 75000,00 zł. 

 

00:23:48.945 --> 00:23:51.427 

Proponuje się rezygnację z zakupu dwóch kładów, 

 

00:23:51.447 --> 00:23:54.529 

w związku z powyższym nazwa zadania po zmianie 

będzie zakup quada 

 

00:23:54.569 --> 00:23:55.669 

wraz z wyposażeniem. 

 

00:23:55.730 --> 00:23:57.411 

Punkt P, zmniejszenie planu. 

 

00:23:57.451 --> 00:24:02.474 

Dział 900, rozdział 900-02 §60-50. 

 

00:24:02.834 --> 00:24:04.255 

Kwota 250000,00 zł. 

 

00:24:04.315 --> 00:24:06.116 

Z uwagi na opracowywanie planu ogólnego, 

 

00:24:06.636 --> 00:24:10.279 

którego realizacja zakończy się pod koniec roku 

2025, 

 

00:24:10.279 --> 00:24:12.721 

nie jest możliwe rozpoczęcie prac nad zadaniem 

pod nazwą budowa 

 

00:24:12.761 --> 00:24:15.383 

PSZOK. Etap opracowania dokumentacji 

projektowej. 

 

00:24:15.403 --> 00:24:18.126 

W związku z powyższym, proponuje się 

prowadzenie tego zadania 

 

00:24:18.166 --> 00:24:20.948 

do wieloletniej prognozy finansowej z okresem 

realizacji w latach 
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00:24:20.968 --> 00:24:24.410 

2025-2027. 

 

00:24:24.450 --> 00:24:26.011 

Punkt R, zwiększenie planu. 

 

00:24:26.091 --> 00:24:29.211 

Dział 600, rozdział 600-04 §4300. 

 

00:24:29.632 --> 00:24:32.472 

Kwota 334624,00 zł. 

 

00:24:32.492 --> 00:24:35.173 

Środki na realizację komunikacji na terenie gminy 

Sulechów. 

 

00:24:35.253 --> 00:24:37.374 

Razem zwiększenie planu wydatków kwota 

2656624,00 zł. 

 

00:24:40.534 --> 00:24:43.655 

W planie przychodów załącznik numer 5. 

 

00:24:43.655 --> 00:24:46.785 

Zwiększenie o kwotę 1476656,00 zł. 

 

00:24:46.785 --> 00:24:50.597 

W §950 przychody z tytułu wolnych środków. 

Dziękuję bardzo. 

 

00:24:54.808 --> 00:24:56.609 

- Dziękuję. 

 

00:24:56.629 --> 00:24:57.889 

Przechodzimy do kolejnego punktu. 

 

00:24:57.909 --> 00:25:00.870 

Dyskusja nad projektem uchwały budżetowej i 

wniesionymi 

 

00:25:00.910 --> 00:25:04.211 

autopoprawkami oraz wniesienie ewentualnych 

poprawek do projektu 

 

00:25:04.231 --> 00:25:06.091 

uchwały budżetowej przez radnych. 

 

00:25:06.171 --> 00:25:09.492 

Bardzo proszę o rozpoczęcie dyskusji, Panie 

Burmistrzu. 

 

00:25:11.053 --> 00:25:13.713 

- Szanowni Państwo, ponieważ w poprzednim 

punkcie, 

 

00:25:13.733 --> 00:25:17.034 

jak gdyby nie zabrałem głosu w takiej formie 

ogólnej, 

 

00:25:17.074 --> 00:25:18.655 

chciałbym żeby pewne rzeczy wybrzmiały. 

 

00:25:18.695 --> 00:25:20.115 

- Panie Burmistrzu, jeszcze w międzyczasie powiem, 

 

00:25:20.135 --> 00:25:21.196 

że tylko kworum kliknę. 

 

00:25:21.256 --> 00:25:22.756 

Bardzo proszę, Państwa Radnych o potwierdzenie. 

WEBVTT 

 

00:00:00.709 --> 00:00:03.110 

Cały rok na to, aby jeszcze dokonywać wielu zmian. 

 

00:00:03.130 --> 00:00:06.072 

Jestem przekonany, że podobnie jak w roku 

bieżącym tych zmian będzie 

 

00:00:06.132 --> 00:00:08.613 

pewnie 50, a może więcej. 

 

00:00:08.693 --> 00:00:13.355 

Ale mamy otwarte możliwości zarówno jeśli chodzi 

o zaciąganie 

 

00:00:13.395 --> 00:00:17.196 

kredytów, jak i jeszcze użycie wolnych środków. 

 

00:00:17.236 --> 00:00:18.797 

Ponieważ takie środki jak państwo wiecie, 

 

00:00:18.837 --> 00:00:21.638 

też wcześniej o tym mówiłem, zostały też w pewnej 

kwocie 

 

00:00:21.678 --> 00:00:22.758 

zabezpieczone w budżecie. 

 

00:00:22.819 --> 00:00:26.782 

A mam nadzieję, że kiedy domkniemy budżet tak 

naprawdę, 

 

00:00:26.822 --> 00:00:29.284 
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to mogę powiedzieć po pierwszym kwartale 

przyszłego roku, 

 

00:00:29.344 --> 00:00:32.067 

kiedy wszystkie sprawozdania do nas trafią, 

 

00:00:32.107 --> 00:00:35.850 

zostaną podsumowane, będziemy mogli powiedzieć 

ile dokładnie ich będzie. 

 

00:00:35.870 --> 00:00:39.814 

Mogę stwierdzić, że na pewno więcej niż w tym 

minimalnym poziomie 

 

00:00:40.074 --> 00:00:42.356 

zakładaliśmy. 

 

00:00:42.396 --> 00:00:46.058 

Będziemy mogli dodatkowo kolejne rzeczy 

zrealizować i wierzę, 

 

00:00:46.098 --> 00:00:47.159 

że tak będzie. 

 

00:00:47.199 --> 00:00:49.561 

Ja chcę państwu podziękować też za dyskusję, 

 

00:00:49.601 --> 00:00:53.643 

która była prowadzona w sposób bardzo 

merytoryczny. 

 

00:00:53.683 --> 00:00:54.704 

To chcę podkreślić. 

 

00:00:54.724 --> 00:00:57.506 

Dziękuję za sposób w jaki państwo wyrażaliście 

swoje opinie. 

 

00:00:57.546 --> 00:01:02.009 

Dziękuję za te wnioski w jaki sposób to czyniliście. 

 

00:01:02.049 --> 00:01:05.351 

Dla mnie to jest również pewna bardzo pozytywna 

zmiana. 

 

00:01:05.391 --> 00:01:07.472 

Praca nad budżetem dzięki panu Marcinowi, 

 

00:01:07.552 --> 00:01:11.415 

służbom finansowym, kierownikom urzędu i 

jednostek, 

 

00:01:11.455 --> 00:01:15.397 

ale również pracownikom, którzy musieli 

zweryfikować mapki, 

 

00:01:15.457 --> 00:01:17.778 

kosztorysy i wiele innych dokumentów. 

 

00:01:17.818 --> 00:01:21.160 

Naprawdę przebiegła w tym roku bardzo sprawnie, 

 

00:01:21.200 --> 00:01:25.883 

za co też w tym momencie już serdecznie dziękuję. 

 

00:01:26.003 --> 00:01:29.805 

Panie Marszałku, pan wybaczy, tak delikatnie 

zaczepię zarząd 

 

00:01:29.845 --> 00:01:31.626 

województwa i województwo lubuskie. 

 

00:01:32.346 --> 00:01:35.908 

Wierzę, że w przyszłym roku również za państwa 

przyczynkiem, 

 

00:01:35.948 --> 00:01:39.870 

będziemy mogli do tego budżetu dodać kolejne 

zadania i wierzymy, 

 

00:01:39.910 --> 00:01:43.012 

że nabory w przyszłym roku ruszą. 

 

00:01:43.072 --> 00:01:44.993 

Wierzę, że tak będzie. 

 

00:01:45.033 --> 00:01:49.055 

Szanowni Państwo, zaproponowane autopoprawki 

uważam, 

 

00:01:49.075 --> 00:01:52.536 

że są możliwe do zrealizowania i to też na koniec już 

zupełnie 

 

00:01:52.576 --> 00:01:54.757 

chciałbym podkreślić, że te rzeczy, 

 

00:01:54.797 --> 00:01:56.658 

które są wprowadzone do budżetu, uważam, 

 

00:01:56.698 --> 00:02:00.118 

że to są rzeczy realne do wykonania. 

 

00:02:00.218 --> 00:02:04.359 

Nie wpisaliśmy rzeczy, które jeśli się nie wydarzą 

jakieś rzeczy 



Strona 19 z 72 
 

Załącznik do protokołu nr OR.0002.9.2024 z dnia 17 grudnia 2024 r. 

 

00:02:04.419 --> 00:02:09.800 

nieprzewidywalne z kolei, jesteśmy w stanie w 

każdym razie te zadania 

 

00:02:09.860 --> 00:02:13.261 

zarówno inwestycyjne, jak i bieżące zrealizować. 

 

00:02:13.321 --> 00:02:16.282 

Już zupełnie na koniec powiem, to państwo radni 

wiedzą, 

 

00:02:16.362 --> 00:02:18.162 

ale też może taka informacja dla mieszkańców. 

 

00:02:18.562 --> 00:02:22.164 

Część rzeczy, część zadań będzie realizowana nie w 

formie inwestycji 

 

00:02:22.204 --> 00:02:24.165 

tylko w formie zadań bieżących. 

 

00:02:24.225 --> 00:02:26.606 

Mówiliśmy o dodatkowych wymianach oświetlenia, 

 

00:02:26.646 --> 00:02:31.148 

mówiliśmy o takich zadaniach związanych z 

kolejnym zagospodarowaniem 

 

00:02:31.208 --> 00:02:35.770 

terenów zielonych, dbałością o tą przestrzeń 

publiczną między innymi. 

 

00:02:35.810 --> 00:02:37.851 

To takie pierwsze rzeczy, które przychodzą mi do 

głowy. 

 

00:02:39.012 --> 00:02:41.434 

To będziemy realizowali w ramach zadań bieżących. 

 

00:02:41.474 --> 00:02:45.938 

Część z nich też również po państwa sugestiach w 

kwotach 

 

00:02:45.978 --> 00:02:47.659 

bezwzględnych zwiększyliśmy. 

 

00:02:47.699 --> 00:02:49.741 

A więc jestem spokojny, że nam się uda. 

 

00:02:49.761 --> 00:02:51.482 

Mam nadzieję, że w trakcie roku, 

 

00:02:51.522 --> 00:02:55.085 

tak jak wcześniej mówiłem, wydyskutujemy jeszcze 

kolejne dodatkowe 

 

00:02:55.145 --> 00:02:56.947 

zadania i zmiany. 

 

00:02:56.987 --> 00:02:58.028 

To ja właściwie tyle. 

 

00:02:58.068 --> 00:03:01.211 

Dziękuję. 

 

00:03:01.251 --> 00:03:02.752 

- Bardzo proszę, pan radny Piotr Miszkiewicz. 

 

00:03:04.986 --> 00:03:06.306 

- Dziękuję, Panie Przewodniczący. 

 

00:03:06.346 --> 00:03:08.367 

Panie Przewodniczący, Panie Burmistrzu, 

 

00:03:08.387 --> 00:03:13.529 

Wysoka Rado, Panie Marszałku, Szanowni Goście. 

 

00:03:13.589 --> 00:03:17.870 

Proszę Państwa, jest to pierwszy budżet tej obecnej 

nowej kadencji 

 

00:03:17.930 --> 00:03:24.332 

rady miejskiej, który zostanie prawdopodobnie 

przyjęty jednomyślnie. 

 

00:03:25.072 --> 00:03:28.595 

Niemniej mam ten przywilej, jako że byłem również 

radnym 

 

00:03:28.655 --> 00:03:32.437 

w poprzedniej kadencji, takie może króciutkie dwa 

zdania, 

 

00:03:32.478 --> 00:03:38.522 

które należą się dla wysokiej rady i szanownym 

gościom dopowiedzieć. 

 

00:03:38.562 --> 00:03:41.244 

Bowiem ten budżet, który jest przed nami, 

 

00:03:41.264 --> 00:03:46.187 

jest bardzo komfortowym budżetem, jest bardzo 

budżetem takim z punktu 

 

00:03:46.227 --> 00:03:50.391 
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widzenia możliwości inwestycyjnych, bardzo 

komfortowy. 

 

00:03:50.411 --> 00:03:57.398 

Ponieważ kwoty, które nasza gmina otrzymała w 

zeszłej kadencji, 

 

00:03:57.438 --> 00:04:01.663 

to były różne zadania, naprawdę zadania z punktu 

widzenia naszej 

 

00:04:01.703 --> 00:04:04.145 

gminy strategiczne, to były zadania, 

 

00:04:04.185 --> 00:04:08.150 

które pozwoliły nam dzisiaj mieć dwie strefy 

gospodarcze, 

 

00:04:08.170 --> 00:04:10.573 

między innymi tym takim naszym zadaniem, 

 

00:04:10.613 --> 00:04:15.305 

które sobie wyznaczyliśmy, to była strefa Krężoły i na 

tą strefę 

 

00:04:15.365 --> 00:04:19.946 

jedno z wielu oczywiście dofinansowań z 

programów rządowych, 

 

00:04:20.007 --> 00:04:24.328 

było pozyskanie kwoty prawie 9000000,00 zł, 

 

00:04:24.408 --> 00:04:28.590 

a droga tak naprawdę kosztowała nas 12000000,00 

zł na drogę na strefę 

 

00:04:28.630 --> 00:04:30.751 

gospodarczą. 

 

00:04:30.811 --> 00:04:33.932 

Dzisiaj to pozwala nam w nowym budżecie 

wprowadzić, 

 

00:04:33.972 --> 00:04:39.228 

dzięki oczywiście wpływom z dochodów tych 

nowych przedsiębiorstw, 

 

00:04:39.268 --> 00:04:44.753 

które są i umożliwia to nam wprowadzenie tak wielu 

zadań, 

 

00:04:44.793 --> 00:04:49.978 

zadań muszę powiedzieć o różnej skali trudności, 

 

00:04:50.058 --> 00:04:53.421 

zadań mniejszych i zadań większych. 

 

00:04:53.501 --> 00:04:58.326 

Brakuje oczywiście z punktu widzenia mojego takich 

zadań 

 

00:04:58.346 --> 00:05:00.608 

strategicznych. Niemniej oczywiście wszystko jest 

przed nami. 

 

00:05:01.582 --> 00:05:03.484 

Ale chciałbym tylko przypomnieć, że, 

 

00:05:03.524 --> 00:05:09.350 

proszę Państwa, nasza Gmina Sulechów otrzymała 

dotację rzędu 

 

00:05:09.390 --> 00:05:12.674 

55000000,00 zł w ciągu pięciu lat. 

 

00:05:12.714 --> 00:05:14.295 

Zatem jest to bardzo duża kwota, 

 

00:05:14.335 --> 00:05:19.741 

która pozwoliła naszej radzie poprzedniej miejskiej, 

 

00:05:19.781 --> 00:05:23.489 

nie zaciągać kredytu. 

 

00:05:23.569 --> 00:05:27.212 

Stąd ten komfort, który dzisiaj pan Skarbnik nam 

zaprezentował 

 

00:05:27.272 --> 00:05:32.535 

i pozytywna opinia RIO otwiera nam furtkę w tej 

kadencji, 

 

00:05:32.555 --> 00:05:34.757 

proszę Państwa, być może ja nie mówię, 

 

00:05:34.817 --> 00:05:37.538 

że dzisiaj na pewno, do zaciągania kredytów, 

 

00:05:37.598 --> 00:05:44.063 

ale chciałbym, żeby to były kredyty na zadania 

strategiczne. 

 

00:05:44.103 --> 00:05:48.666 

Także, proszę Państwa, jeszcze tak sumując również 

wspólne zadania 
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00:05:48.726 --> 00:05:56.121 

z powiatem i łączna dotacja dla tak naprawdę 

terenu Gminy Sulechów, 

 

00:05:56.141 --> 00:05:58.142 

to były dotacje rzędu 100000000,00 zł. 

 

00:05:59.002 --> 00:06:03.924 

Zadania inwestycyjne rzędu 100000000,00 zł na 

terenie Gminy Sulechów. 

 

00:06:03.964 --> 00:06:08.867 

Oczywiście mówię tutaj o zadaniach powiatowych i 

zadaniach gminnych. 

 

00:06:08.967 --> 00:06:11.868 

I z tego się należy cieszyć i mieć tą świadomość, 

 

00:06:11.928 --> 00:06:15.710 

że my dzisiaj przejmujemy ten komfort finansowy, 

 

00:06:16.463 --> 00:06:19.844 

ale po ciężkiej pracy niejako pana burmistrza, 

 

00:06:19.864 --> 00:06:23.645 

skarbnika, ale i poprzedniej rady miejskiej i też 

skuteczności 

 

00:06:23.685 --> 00:06:26.946 

w pozyskiwaniu środków na te wszystkie inwestycje. 

 

00:06:28.246 --> 00:06:30.026 

Odnosząc się również do samego budżetu, 

 

00:06:30.066 --> 00:06:34.888 

bowiem widzę, że tylko my będziemy dzisiaj 

dyskutować jako Klub Prawa 

 

00:06:34.908 --> 00:06:37.428 

i Sprawiedliwości, chciałbym dopytać, 

 

00:06:37.488 --> 00:06:45.503 

Panie Burmistrzu, bowiem wynikł pewien problem 

na spotkaniu Komisji 

 

00:06:45.523 --> 00:06:47.305 

Przestrzegania Prawa. 

 

00:06:47.385 --> 00:06:51.468 

Było to spotkanie poświęcone bezpieczeństwu, 

 

00:06:51.568 --> 00:06:54.851 

gdzie naczelnik Wydziału Prewencji oświadczył, 

 

00:06:54.931 --> 00:06:58.874 

że mamy jednego funkcjonariusza mniej i to wynika 

z pewnej 

 

00:06:58.994 --> 00:07:03.898 

reorganizacji komisariatu, a więc mamy jednego 

policjanta mniej 

 

00:07:03.938 --> 00:07:06.700 

na naszych ulicach. 

 

00:07:06.780 --> 00:07:10.062 

Nasze pytanie i moje jako klubu, 

 

00:07:10.102 --> 00:07:14.426 

czy taka możliwość w przyszłym roku byłaby, 

 

00:07:14.506 --> 00:07:19.173 

aby, Panie Skarbniku, w budżecie gminy była 

możliwość 

 

00:07:19.273 --> 00:07:23.916 

wygospodarowania środków na tak zwane służby 

płatne, 

 

00:07:23.956 --> 00:07:29.700 

które mają miejsce bardzo skutecznie od wielu lat w 

mieście Zielona Góra? 

 

00:07:29.740 --> 00:07:30.881 

Nasz klub o to wnioskował. 

 

00:07:30.941 --> 00:07:34.403 

W autopoprawkach oczywiście my tej pozycji nie 

widzimy. 

 

00:07:34.443 --> 00:07:37.425 

Niemniej niezmiennie prosimy o to, 

 

00:07:37.466 --> 00:07:39.447 

żeby nad tą kwestią się pochylić. 

 

00:07:40.393 --> 00:07:45.917 

Ponieważ w obliczu tak skutecznie rozbudowywanej 

infrastruktury 

 

00:07:45.937 --> 00:07:50.881 

drogowej, gospodarczej nieodzownym elementem 

dzisiaj jest, 

 

00:07:50.941 --> 00:07:55.104 

aby nasza gmina była gminą bezpieczną. 
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00:07:55.144 --> 00:08:00.327 

Zatem my jako klub będziemy prosić o możliwość w 

przyszłym roku 

 

00:08:00.408 --> 00:08:05.277 

znalezienia środków w budżecie na być może takie 

służby płatne 

 

00:08:05.317 --> 00:08:08.801 

w naszej gminie, które pozwolą zwiększyć 

przynajmniej w tym okresie 

 

00:08:08.861 --> 00:08:15.467 

wiosenno-letnim więcej patroli, które mogłyby 

patrolować naszą gminę. 

 

00:08:15.508 --> 00:08:19.672 

I dokładając się faktycznie do głosu pana 

Burmistrza, 

 

00:08:19.752 --> 00:08:21.694 

kierując prośbę do pana marszałka. 

 

00:08:25.043 --> 00:08:26.464 

Nie, spokojnie. 

 

00:08:26.524 --> 00:08:29.365 

Dziękujemy, bo pierwsze zadanie wspólne już mamy 

za sobą, 

 

00:08:29.405 --> 00:08:32.426 

jest to ulica Okrężna, droga wojewódzka, 

 

00:08:32.466 --> 00:08:34.347 

wspólna inwestycja. 

 

00:08:34.387 --> 00:08:36.448 

Wierzymy jako radni, że takich inwestycji, 

 

00:08:36.488 --> 00:08:41.390 

Panie Marszałku, uda nam się zrealizować jak 

najwięcej wspólnie, 

 

00:08:41.430 --> 00:08:45.352 

bo to jest w mojej ocenie kierunek dobry chyba w 

tej kadencji. 

 

00:08:45.472 --> 00:08:46.852 

Dziękuję. 

 

00:08:46.912 --> 00:08:48.533 

- Dziękuję bardzo. Proszę, Panie Burmistrzu. 

 

00:08:53.783 --> 00:08:55.404 

- Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, 

 

00:08:55.444 --> 00:08:57.587 

Panie Piotrze, odpowiadając na pana pytanie, 

 

00:08:57.627 --> 00:09:00.550 

niejako już udzieliłem tej odpowiedzi wcześniej, 

 

00:09:00.630 --> 00:09:06.276 

ale przewidujemy do końca pierwszego kwartału 

uzgodnienie z komendą 

 

00:09:06.337 --> 00:09:08.799 

policji porozumienia. 

 

00:09:10.020 --> 00:09:15.405 

Tak naprawdę w mojej ocenie wyzwaniem nie 

będzie tutaj wprowadzenie 

 

00:09:15.485 --> 00:09:20.489 

środków, co wydyskutowanie w jakiej formie patrole 

mają być 

 

00:09:20.549 --> 00:09:21.890 

realizowane. 

 

00:09:21.910 --> 00:09:25.073 

Ponieważ chciałbym, aby w przeciwieństwie do tego 

co wydarzyło się 4 lata 

 

00:09:25.133 --> 00:09:30.197 

temu, były to patrole realizowane w ramach 

uzgodnionych przez nas 

 

00:09:30.257 --> 00:09:31.358 

terminów. 

 

00:09:31.398 --> 00:09:32.539 

To nie jest żadna tajemnica. 

 

00:09:32.559 --> 00:09:35.081 

Nas interesuje przede wszystkim okres powiedzmy, 

 

00:09:35.121 --> 00:09:39.765 

że późnowiosenny do wczesnojesienny, czyli 

szczególnie okres 

 

00:09:39.825 --> 00:09:45.210 

wakacyjny i dni około weekendowe, piątki, 

 

00:09:45.290 --> 00:09:50.195 
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soboty w sposób szczególny, godziny popołudniowe 

i oczywiście tak 

 

00:09:50.215 --> 00:09:53.478 

zwane czarne punkty, które my sobie wcześniej 

wyznaczamy. 

 

00:09:53.518 --> 00:09:56.742 

Więc ja, tak jak wcześniej powiedziałem, 

 

00:09:56.782 --> 00:09:59.825 

teraz też w sposób bardzo otwarty deklaruję, 

 

00:10:00.505 --> 00:10:03.930 

że zamierzam z panem komendantem policji 

wydyskutować takie 

 

00:10:03.970 --> 00:10:09.978 

porozumienie i zaproponować wtedy kwotę do 

realizacji właśnie patroli 

 

00:10:10.078 --> 00:10:13.703 

zamówionych na naszym terenie. 

 

00:10:13.723 --> 00:10:16.446 

Więc to jest właściwie taka bardzo wprost 

odpowiedź. 

 

00:10:18.548 --> 00:10:21.890 

No i chyba to tyle, bo ten drugi wątek to ja mogę 

tylko zadeklarować, 

 

00:10:21.970 --> 00:10:27.112 

Panie Marszałku, że my na pewno będziemy się 

dokładać podobnie jak 

 

00:10:27.152 --> 00:10:34.076 

teraz i oczywiście wnioskować o kolejne zadania na 

naszym terenie. 

 

00:10:34.136 --> 00:10:36.277 

Dziękuję. 

 

00:10:36.297 --> 00:10:37.697 

- Dziękuję. 

 

00:10:37.757 --> 00:10:38.938 

Wywołano pana marszałka. Bardzo proszę. 

 

00:10:41.035 --> 00:10:42.876 

- Dzień dobry przede wszystkim państwu. 

 

00:10:42.936 --> 00:10:45.676 

Przepraszam, akurat kilka słów o budżecie, 

 

00:10:45.736 --> 00:10:48.557 

ale to nie brak szacunku, absolutnie. 

 

00:10:48.617 --> 00:10:49.678 

Dziękuję za tą uwagę. 

 

00:10:50.078 --> 00:10:55.179 

To z mojej perspektywy osoby, która odpowiada za 

infrastrukturę, 

 

00:10:55.259 --> 00:10:57.700 

jest to niezmiernie ważne. 

 

00:10:59.001 --> 00:11:01.722 

I wpisaliśmy już wstępnie wiele inwestycji, 

 

00:11:01.783 --> 00:11:08.787 

które dotyczą Gminy Sulechów, także w 

infrastrukturę transportową, 

 

00:11:08.907 --> 00:11:10.368 

a o niektóre będziemy walczyć. 

 

00:11:10.408 --> 00:11:12.270 

Dzisiaj nie chciałbym o tym mówić, 

 

00:11:12.330 --> 00:11:15.672 

bo nie mamy jeszcze finansowania, ale to jest 

związane np. z budową 

 

00:11:15.752 --> 00:11:18.134 

mostu w Pomorsku i całej tej infrastruktury, 

 

00:11:19.374 --> 00:11:22.417 

która z mojej perspektywy daje nadzieję na 

stworzenie takiej 

 

00:11:22.457 --> 00:11:29.422 

alternatywnej drogi do S3 i to wiąże się także z 

odciążeniem samego 

 

00:11:29.482 --> 00:11:35.127 

Sulechowa i bardziej komfortowego bezkolizyjnego 

wyjazdu w kierunku 

 

00:11:35.187 --> 00:11:36.267 

Krosna Odrzańskiego. 

 

00:11:36.307 --> 00:11:40.852 

Ale jak mówię, my to planujemy powoli, 
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00:11:40.952 --> 00:11:44.475 

przygotowujemy koncepcję, rozmawiamy także z 

różnymi ministerstwami, 

 

00:11:44.515 --> 00:11:49.080 

także z MON-em, bo te zadania są strategiczne i tyle 

mogę tylko 

 

00:11:49.140 --> 00:11:53.724 

powiedzieć. 

 

00:11:53.904 --> 00:11:57.367 

Także z mojej perspektywy jako mieszkańca tego 

powiatu, 

 

00:11:57.567 --> 00:11:59.229 

to zadanie będzie jedno z istotniejszych. 

 

00:11:59.329 --> 00:12:01.510 

Ale są też drobniejsze zadania. 

 

00:12:03.392 --> 00:12:04.613 

Rzadko jest okazja. 

 

00:12:04.653 --> 00:12:08.796 

Przepraszam, nie mogę się tutaj z państwem przy 

okazji tego spotkania 

 

00:12:08.876 --> 00:12:12.539 

nagadać, dlatego że nie zawsze mamy okazję, 

 

00:12:12.559 --> 00:12:15.261 

szczególnie w takim momencie jak jest uchwalony 

budżet i wymieniamy 

 

00:12:16.002 --> 00:12:18.444 

różne swoje spostrzeżenia dotyczące inwestycji. 

 

00:12:18.544 --> 00:12:21.386 

Tutaj pan burmistrz mnie nagabuje o ścieżki 

rowerowej i także ich 

 

00:12:22.688 --> 00:12:24.229 

finansowanie. Nie chcę państwu przedłużać, 

 

00:12:24.269 --> 00:12:27.553 

bo ja w ogóle nie chcę burzyć tej sesji, 

 

00:12:27.633 --> 00:12:29.195 

ale przede wszystkim przyjechałem dlatego, 

 

00:12:29.255 --> 00:12:31.217 

żeby państwu pogratulować. 

 

00:12:31.277 --> 00:12:32.999 

Rozumiem, że budżet będzie zaraz przyjęty, 

 

00:12:33.099 --> 00:12:36.463 

tak jak kolega powiedział jednogłośnie, 

 

00:12:36.583 --> 00:12:39.487 

czego strasznie państwu gratuluję i jednocześnie 

zazdroszczę. 

 

00:12:40.868 --> 00:12:46.632 

Więc proszę ad vocem, znaczy ad vocem 

wyprzedzając sytuację, 

 

00:12:46.712 --> 00:12:51.196 

przyjąć moje gratulacje, dlatego że nie będę mógł 

zostać do końca. 

 

00:12:51.236 --> 00:12:54.318 

O 9.30 zaczynamy zarząd swój, ale mieliśmy wczoraj 

sesję budżetową 

 

00:12:54.358 --> 00:12:58.661 

naszą wojewódzką i to drugie gratulacje. 

 

00:12:58.781 --> 00:13:02.764 

Jak porównuję prorozwojowość, ale także, 

 

00:13:02.824 --> 00:13:06.966 

tak jak to mówił pan radny, bezpieczeństwo 

inwestycyjne tego budżetu, 

 

00:13:07.046 --> 00:13:10.469 

czyli jeszcze możliwości tak naprawdę rozwojowe 

budżetu w związku 

 

00:13:10.509 --> 00:13:13.750 

także z ewentualnym zaciągnięciem kredytów, 

 

00:13:13.830 --> 00:13:17.751 

no bo ten budżet jest naprawdę bardzo zdrowym 

budżetem. 

 

00:13:17.811 --> 00:13:23.593 

Zadłużenie na poziomie około 10000000,00 zł w 

ogóle całości budżetu, 

 

00:13:23.653 --> 00:13:31.096 

a deficyt na poziomie 6000000,00 zł niecałych, tyle 

to zdążyłem 

 

00:13:31.156 --> 00:13:34.479 
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zauważyć, no to naprawdę moje gratulacje. 

 

00:13:34.539 --> 00:13:37.921 

My mamy zadłużenie na poziomie 50% w 

województwie lubuskim. 

 

00:13:37.981 --> 00:13:42.904 

Więc od razu uprzedzam uśmiechy pana burmistrza 

związane z różnego 

 

00:13:42.924 --> 00:13:44.845 

rodzaju pomocą, że będziemy się starać. 

 

00:13:44.885 --> 00:13:49.429 

Tak jak się udało niedawno w sprawie łodzi w 

Cigacicach, 

 

00:13:49.529 --> 00:13:52.531 

ale raczej będziemy próbowali uruchamiać jak 

najszybciej te środki 

 

00:13:52.651 --> 00:13:55.052 

unijne dedykowane dla państwa, także w ZIT-ach. 

 

00:13:55.072 --> 00:14:00.396 

One są już wynegocjowane, więc de facto to jest 

kwestia tylko czasu 

 

00:14:00.436 --> 00:14:03.399 

i realizacji. 

 

00:14:03.419 --> 00:14:05.560 

Budżet województwa jest mocno zadłużony także 

dlatego, 

 

00:14:05.600 --> 00:14:09.464 

że jak państwo wiecie, ochrona zdrowia potrafi 

skonsumować wszystkie 

 

00:14:09.504 --> 00:14:14.028 

środki i w okresach poprzednich lat pandemii, 

 

00:14:14.088 --> 00:14:17.711 

bardzo duże środki poszły na różnego rodzaju 

usprawnienia 

 

00:14:17.751 --> 00:14:18.992 

także inwestycyjne w tym obszarze. 

 

00:14:21.755 --> 00:14:24.718 

Problem ochrony zdrowia w tym powiecie też jest 

państwu dobrze znany 

 

00:14:24.738 --> 00:14:27.382 

i też mieliśmy okazję, jak już jestem przy głosie, 

 

00:14:27.442 --> 00:14:33.148 

to poinformuję państwa, spotkać się w Warszawie z 

wiceministrami 

 

00:14:33.188 --> 00:14:39.074 

zdrowia, związanymi z ewentualną przyszłością czy 

możliwością 

 

00:14:39.134 --> 00:14:41.816 

wspólnego funkcjonowania obu szpitali, 

 

00:14:41.876 --> 00:14:45.098 

czyli szpitala powiatowego i szpitala 

uniwersyteckiego. 

 

00:14:45.158 --> 00:14:48.520 

Ale na razie jeszcze nie wiemy co z tym tematem do 

końca będzie, 

 

00:14:48.540 --> 00:14:50.322 

dlatego że czekamy na instrumenty finansowe, 

 

00:14:50.342 --> 00:14:51.542 

instrumenty wsparcia. 

 

00:14:52.623 --> 00:14:54.164 

Także nie będę przedłużał i dziękuję, 

 

00:14:54.305 --> 00:14:56.066 

że mogłem zabrać głos. 

 

00:14:56.086 --> 00:14:58.188 

Jeżeli będą oczywiście jeszcze jakieś pytania, 

 

00:14:58.248 --> 00:15:00.770 

to jeszcze chwilę będę/ale ponieważ dlatego, 

 

00:15:00.810 --> 00:15:03.492 

że też mamy specjalny taki czas, 

 

00:15:03.532 --> 00:15:06.175 

to chciałem życzyć wszystkim państwu zdrowych, 

 

00:15:06.235 --> 00:15:10.759 

pogodnych świąt, dobrej atmosfery przede 

wszystkim, 

 

00:15:10.799 --> 00:15:15.383 

żeby przyszły także rok pozwolił dobrze wykorzystać 

ten budżet, 
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00:15:15.443 --> 00:15:18.066 

który naprawdę przynajmniej jako projekt, 

 

00:15:18.186 --> 00:15:22.350 

gratuluję, Panie Skarbniku, Panowie Burmistrzowie, 

 

00:15:22.410 --> 00:15:28.856 

Szanowne Panie, to jest naprawdę jest powód do 

dumy i szanownym 

 

00:15:28.876 --> 00:15:30.718 

radnym także, bo bez państwa udziału, 

 

00:15:30.798 --> 00:15:33.541 

uwag, jeszcze widzę, że jeszcze były poprawki. 

 

00:15:33.581 --> 00:15:36.084 

Więc wszystkim serdecznie gratuluję i dziękuję. 

 

00:15:36.864 --> 00:15:38.965 

A jeżeli państwo pozwolicie, to chciałem na ręce 

pana 

 

00:15:39.025 --> 00:15:42.166 

przewodniczącego, bo słyszałem, że rada miejska 

była grzeczna w tym 

 

00:15:42.206 --> 00:15:46.168 

roku, taki skromny upominek od województwa 

przekazać. 

 

00:15:46.188 --> 00:15:47.929 

Także dziękuję serdecznie. Wszystkiego dobrego. 

 

00:15:49.329 --> 00:15:50.830 

- Dziękuję. 

 

00:15:50.850 --> 00:15:52.790 

Również się przyłączamy do życzeń. 

 

00:15:52.870 --> 00:15:57.252 

Tylko dodam, że proszę nie wywoływać, 

 

00:15:57.292 --> 00:16:01.614 

bo zaraz się stanie niegrzeczna, żartując. 

 

00:16:01.734 --> 00:16:03.815 

Czasami tak się dzieje. Bardzo proszę, Panie 

Burmistrzu. 

 

00:16:07.102 --> 00:16:08.363 

- Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, 

 

00:16:08.403 --> 00:16:10.003 

Szanowni Państwo, ponieważ jak zrozumiałem, 

 

00:16:10.043 --> 00:16:12.164 

pan Marszałek za chwilkę nas opuści, 

 

00:16:12.765 --> 00:16:16.907 

to może wykorzystam ten moment, że ja również od 

razu podziękuję 

 

00:16:16.927 --> 00:16:22.249 

za to wsparcie ostatnie, jeśli chodzi o OSP Cigacice i 

składając już 

 

00:16:22.289 --> 00:16:24.891 

życzenia zarządowi na przyszły rok, 

 

00:16:25.211 --> 00:16:26.552 

to zacznę może od tego. 

 

00:16:26.592 --> 00:16:30.074 

Życzę, aby zarząd miał co robić w sensie dzielenia 

pieniędzy, 

 

00:16:30.094 --> 00:16:33.776 

aby było ich jak najwięcej i żeby samorządy mogły z 

tego skorzystać, 

 

00:16:33.836 --> 00:16:37.919 

ale oczywiście życzę państwu satysfakcji w tej 

codziennej pracy, 

 

00:16:37.979 --> 00:16:39.780 

pomyślności i zdrowia. 

 

00:16:39.800 --> 00:16:42.181 

Jak tego zdrowia, o którym też była mowa nie ma, 

 

00:16:42.241 --> 00:16:45.483 

to wiele rzeczy jest bardzo trudno zrealizować. 

 

00:16:45.503 --> 00:16:48.605 

Wszystkiego dobrego, zdrowych, pogodnych Świąt 

Bożego Narodzenia. 

 

00:16:48.625 --> 00:16:53.008 

My się panu marszałkowi również z panem 

przewodniczącym odwdzięczymy drobnym 

upominkiem. 

 

00:18:36.752 --> 00:18:39.532 

- Bardzo proszę, wracamy już do naszej sesji. 
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00:18:39.573 --> 00:18:41.313 

Bardzo proszę, pan radny Sebastian Różycki. 

 

00:18:44.915 --> 00:18:48.617 

- Powiem tak, no troszeczkę zmartwiła mnie 

sytuacja, 

 

00:18:48.637 --> 00:18:50.078 

że nie dostałem dopuszczony do głosu, 

 

00:18:50.118 --> 00:18:54.180 

no bo chciałem zadać pytanie panu 

wicemarszałkowi, 

 

00:18:54.220 --> 00:18:57.021 

a w tym momencie mnie tej możliwości 

pozbawiono. 

 

00:18:57.061 --> 00:19:00.343 

Zatem dość nietypowo w takim wypadku 

poczekałbym, 

 

00:19:00.383 --> 00:19:05.025 

Panie Przewodniczący, z moją wypowiedzią do 

momentu przegłosowania 

 

00:19:05.105 --> 00:19:10.888 

budżetu i wtedy nietypowo poprosiłbym 

o pozwolenie mi zabrania głosu. Dziękuję bardzo. 

 

00:19:11.700 --> 00:19:13.000 

- Dziękuję. 

 

00:19:17.600 --> 00:19:20.591 

Dobrze, nie widzę więcej głosów w dyskusji. 

 

00:19:20.651 --> 00:19:24.919 

Więc czekałem na ten moment, żeby nie było, 

 

00:19:24.979 --> 00:19:27.766 

że tak jak pan radny Piotr Miszkiewicz powiedział, 

 

00:19:27.806 --> 00:19:29.167 

że nie będzie dyskusji, no to będzie, 

 

00:19:29.207 --> 00:19:33.331 

to ja powiem teraz parę zdań. 

 

00:19:33.351 --> 00:19:35.773 

Panie Burmistrzu, Państwo Radni, 

 

00:19:35.813 --> 00:19:38.976 

to będzie dobry budżet i ma pan radny rację, 

 

00:19:39.016 --> 00:19:43.039 

że rzeczywiście wcześniejsze nasze decyzje 

spowodowały to, 

 

00:19:43.079 --> 00:19:44.641 

że ten budżet jest taki jaki jest. 

 

00:19:45.181 --> 00:19:50.045 

Bo tak jak tu pan burmistrz mówił o 5% zadłużenia, 

to te 5% zadłużenia 

 

00:19:50.085 --> 00:19:52.667 

kosztuje nas kilkaset tysięcy złotych. 

 

00:19:52.727 --> 00:19:55.669 

Czyli jeżeli byśmy mieli sytuację tak jak niektóre inne 

gminy, 

 

00:19:55.729 --> 00:19:59.572 

tu pan marszałek powiedział 50% zadłużenie do 

dochodu, 

 

00:19:59.632 --> 00:20:02.914 

to wyobraźcie sobie, żebyśmy na obsługę długu, 

 

00:20:02.974 --> 00:20:06.700 

wydali nie 500000,00 zł tylko 10000000,00 zł, 

8000000,00 zł, 7000000,00 zł, 

 

00:20:06.700 --> 00:20:09.479 

czyli nie mielibyśmy pieniędzy na inwestycje, 

 

00:20:09.519 --> 00:20:11.460 

bo tyle właśnie na te inwestycje przeznaczamy. 

 

00:20:11.500 --> 00:20:16.997 

Także rzeczywiście tak jest, że ten budżet to jest 

dobry, 

 

00:20:17.077 --> 00:20:21.598 

na co złożyły się wcześniejsze rozsądne decyzje i 

teraz my możemy 

 

00:20:21.678 --> 00:20:23.139 

dalej podejmować te decyzje. 

 

00:20:23.179 --> 00:20:25.499 

Oczywiście ja bym z tym zadłużeniem uważał, 

 

00:20:25.559 --> 00:20:26.880 

co pan Piotr tutaj nieraz wspomniał, 
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00:20:26.920 --> 00:20:30.341 

że na strategiczne. 

 

00:20:30.401 --> 00:20:32.862 

Chyba że to będzie oczyszczalnia na przykład, 

 

00:20:32.922 --> 00:20:36.663 

tak, to wtedy możemy powiedzieć, że warto się 

zadłużyć, 

 

00:20:36.683 --> 00:20:41.155 

bo musimy zadbać o tą infrastrukturę, bez której 

nasi mieszkańcy 

 

00:20:41.215 --> 00:20:44.103 

istnieć nie mogą, a czasami jej nie doceniają. 

 

00:20:44.143 --> 00:20:47.890 

Bo często takie inwestycje, które gdzieś tam są w 

ziemi, 

 

00:20:47.930 --> 00:20:52.833 

to ich nie widać, ale one są i one są bardzo 

kosztowne i są dla nas, 

 

00:20:52.873 --> 00:20:54.654 

dla naszych mieszkańców bardzo ważne. 

 

00:20:54.714 --> 00:20:58.077 

Także podsumowując, Panie Burmistrzu, 

 

00:20:58.137 --> 00:21:02.960 

dobry budżet i mam nadzieję, że uda się go w 

międzyczasie zwiększyć, 

 

00:21:03.000 --> 00:21:06.122 

żebyśmy nie mogli powiedzieć, że poprzedni był 

większy, 

 

00:21:06.182 --> 00:21:10.205 

bo rzeczywiście tak jest statystycznie, że poprzedni 

był większy, 

 

00:21:10.285 --> 00:21:16.666 

ale zrobimy chyba wszystko, żeby w przyszłym roku 

go na tyle zmienić, 

 

00:21:16.726 --> 00:21:20.327 

żeby tam tyle milionów dorzucić, żeby jednak, 

 

00:21:20.367 --> 00:21:24.088 

no ja tak patrzę, ale zbiornik retencyjny jak 

dorzucimy, 

 

00:21:24.128 --> 00:21:28.888 

to już będzie 12000000,00 zł i tak kiedyś 

powiedziałem, 

 

00:21:28.928 --> 00:21:31.329 

że na plaży będziemy sobie siedzieć, 

 

00:21:31.369 --> 00:21:35.470 

Panie Burmistrzu, ale może się to kiedyś uda. 

 

00:21:35.490 --> 00:21:37.030 

Dziękuję. Bardzo proszę, Panie Burmistrzu. 

 

00:21:39.946 --> 00:21:41.687 

- Panie Przewodniczący, Szanowni Państwo, 

 

00:21:41.747 --> 00:21:44.748 

nie umówiliśmy się, ale właściwie pan w ostatnim 

zdaniu powiedział to 

 

00:21:44.809 --> 00:21:46.750 

co ja klikając chciałem powiedzieć. 

 

00:21:46.770 --> 00:21:49.131 

Wystarczy wprowadzić to jedno strategiczne 

zadanie, 

 

00:21:49.151 --> 00:21:52.172 

nad którym pracowaliśmy już blisko sześć lat, 

 

00:21:52.212 --> 00:21:55.394 

żeby budżet się wyrównał tak, bo rzeczywiście 

przewidujemy, 

 

00:21:55.414 --> 00:22:01.737 

że to będzie kilkunastomilionowe zadanie z około 

7500000,00 zł wsparciem 

 

00:22:01.797 --> 00:22:05.299 

możliwym do pozyskania z zewnątrz właśnie w 

ramach ZIT-u i to już 

 

00:22:05.339 --> 00:22:06.820 

zmienia cały układ budżetu. 

 

00:22:06.860 --> 00:22:09.221 

Natomiast jednoznacznie możemy powiedzieć, 

 

00:22:09.261 --> 00:22:13.964 
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że myślimy o wielu zadaniach i o możliwościach 

chociażby właśnie 

 

00:22:13.984 --> 00:22:17.886 

ZIT-owskich, które dają nam realną możliwość, 

 

00:22:17.926 --> 00:22:21.588 

choć też powiedzmy sobie na pewno nie wszystko w 

przyszłym roku, 

 

00:22:21.608 --> 00:22:23.869 

skonsumowania tylko z tego źródła, 

 

00:22:24.569 --> 00:22:26.290 

około 18000000,00 zł. 

 

00:22:27.090 --> 00:22:29.830 

Więc na pewno są to znaczące środki, 

 

00:22:29.890 --> 00:22:33.691 

ale też tak jak powiedział pan marszałek, 

 

00:22:33.731 --> 00:22:35.312 

wprost znaczone. 

 

00:22:35.392 --> 00:22:38.173 

To są środki, które w przeciwieństwie do tego, 

 

00:22:38.253 --> 00:22:41.073 

co ja będę to podkreślał jak mantrę, 

 

00:22:41.093 --> 00:22:43.414 

posiadanie własnych dochodów, czyli zadbanie o to, 

 

00:22:43.454 --> 00:22:49.575 

że jesteśmy prorozwojowi i ta nasza lokalna 

gospodarka przynosząca 

 

00:22:49.635 --> 00:22:53.557 

określone wpływy, pozwala państwu bardzo 

jednoznacznie, 

 

00:22:53.637 --> 00:22:56.700 

samodzielnie podjąć decyzję na co je wydacie. 

 

00:22:56.760 --> 00:22:59.222 

Czyli nie na przykład na niską emisję, 

 

00:22:59.242 --> 00:23:02.705 

która będzie zapewne promowana w następnych 

latach, 

 

00:23:02.765 --> 00:23:06.469 

tu nie mamy wątpliwości, tak, chociażby w formie 

właśnie ścieżek, 

 

00:23:06.529 --> 00:23:12.394 

tak, gospodarki opadowej również, tu nie mamy 

wątpliwości, 

 

00:23:12.434 --> 00:23:14.556 

na przykład na to pozyskamy na pewno środki, 

 

00:23:14.616 --> 00:23:18.839 

ale na tą chwilę nie widzimy na przykład źródeł 

finansowania dróg, 

 

00:23:18.879 --> 00:23:24.621 

tak. A państwo dzisiaj już macie możliwość podjęcia 

tej decyzji 

 

00:23:24.641 --> 00:23:26.442 

o realizacji niektórych zadań właśnie dlatego, 

 

00:23:26.502 --> 00:23:30.663 

że wypracowaliśmy środki własne, czyli dochody 

własne. 

 

00:23:30.703 --> 00:23:35.344 

Dla mnie od początku to jest clou wszystkiego i 

dlatego też cieszę 

 

00:23:35.384 --> 00:23:36.924 

się, że jesteśmy w tym miejscu. 

 

00:23:36.964 --> 00:23:39.065 

Rzeczywiście te nasze zadłużenie, Szanowni 

Państwo, 

 

00:23:39.105 --> 00:23:42.586 

to jest na koniec tego roku przewidywane na 

poziomie 9040000,00 zł, 

 

00:23:44.546 --> 00:23:48.027 

czyli symboliczne, ale nie ma się co cieszyć. 

 

00:23:48.087 --> 00:23:50.488 

Też z premedytacją powtórzę to, 

 

00:23:50.528 --> 00:23:52.289 

co mówiłem wcześniej. 

 

00:23:52.369 --> 00:23:54.749 

Od jakiegoś czasu zakładaliśmy, że dojdziemy do 

momentu, 
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00:23:54.769 --> 00:23:58.911 

w którym będziemy mogli na nowo się spokojnie, 

 

00:23:58.931 --> 00:24:02.852 

z czystym sumieniem i z pewną rezerwą zadłużać, 

 

00:24:02.872 --> 00:24:04.213 

do tego dążyliśmy. 

 

00:24:04.253 --> 00:24:08.995 

A przy okazji to też państwo słyszeliście przy naszych 

rozmowach 

 

00:24:09.035 --> 00:24:12.938 

na komisjach, że staramy się nadpłacać. 

 

00:24:13.198 --> 00:24:17.502 

To też państwa ostatnia decyzja i znowu 

nadpłacenie znaczącej kwoty 

 

00:24:17.562 --> 00:24:20.265 

powoduje, że w przyszłym roku praktycznie nie 

musielibyśmy spłacać 

 

00:24:20.325 --> 00:24:25.490 

kredytu wcale, a być może jeśli państwo wyrazicie 

zgodę i będziemy 

 

00:24:25.510 --> 00:24:28.052 

mieć takie możliwości, znowu nadpłacimy rok, 

 

00:24:28.072 --> 00:24:33.437 

w przyszłym roku rok kolejny i będziemy tak mówiąc 

wprost do przodu. 

 

00:24:34.137 --> 00:24:39.501 

Więc ja się cieszę rzeczywiście, że mamy taką po 

prostu finansową 

 

00:24:39.541 --> 00:24:41.082 

możliwość. 

 

00:24:41.142 --> 00:24:44.204 

Ale też zdrowy rozsądek w tym jest nadal ważny i 

kolejność 

 

00:24:44.244 --> 00:24:48.266 

podejmowanych decyzji jest nadal ważna, 

 

00:24:48.306 --> 00:24:50.708 

bo na tej infrastrukturze technicznej, 

 

00:24:51.308 --> 00:24:53.830 

jak słusznie pan przewodniczący zauważył, 

 

00:24:53.850 --> 00:24:56.812 

to padło wcześniej też w dyskusji, jest wiele zadań, 

 

00:24:56.832 --> 00:25:01.136 

których nie widać, które ja zdaję sobie sprawę 

absolutnie nie zostaną 

 

00:25:01.176 --> 00:25:04.819 

docenione, bo wydanie kilkunastu milionów na 

dziurę w ziemi, 

 

00:25:04.839 --> 00:25:06.421 

wiele osób powie, że to nie ma znaczenia, 

 

00:25:06.461 --> 00:25:08.943 

ale warto przy tej okazji powiedzieć, 

 

00:25:08.983 --> 00:25:14.108 

że bez tej dziury, problemy z gospodarką wodną 

opadową na terenie 

 

00:25:14.168 --> 00:25:17.532 

gminy będą się tylko pogłębiać. 

 

00:25:18.352 --> 00:25:22.116 

A każde choćby w części zabrukowane nawet małe 

podwórko, 

 

00:25:22.416 --> 00:25:27.702 

zwiększa liczbę wód, które nie jest 

zagospodarowane na miejscu, 

 

00:25:27.742 --> 00:25:33.828 

tylko spływa dalej i gmina na dobrą sprawę musi 

podejmować tego typu zadania. 

 

00:25:33.888 --> 00:25:37.171 

Zresztą pozwolę sobie powiedzieć, że w ubiegłym 

roku, 

 

00:25:37.211 --> 00:25:42.415 

ale też w tym roku wydatkowaliśmy znowu na 

zadania w melioracji 

 

00:25:42.455 --> 00:25:45.677 

niemałe pieniądze, zrobiliśmy kolejne zbiorniki, 

 

00:25:45.737 --> 00:25:49.159 

zrobiliśmy kolejne rowy i efekt tego jest taki, 

 

00:25:49.199 --> 00:25:51.420 
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że w tych przestrzeniach, gdzie to robimy, 

 

00:25:51.480 --> 00:25:54.962 

zdecydowanie inaczej wygląda gospodarka wodna. 

 

00:25:55.022 --> 00:25:57.043 

Nie chcę tego powtarzać, bo wiecie państwo, 

 

00:25:57.083 --> 00:25:59.885 

historycznie ja nie lubię do tego się odnosić, 

 

00:25:59.945 --> 00:26:02.265 

ale naprawdę kiedy mamy wykonawców na miejscu, 

 

00:26:02.285 --> 00:26:05.006 

oni nam wprost mówią tak, no to drzewo ma co 

najmniej trzydzieści 

 

00:26:05.586 --> 00:26:08.347 

lat, rośnie w tym miejscu, co oznacza, 

 

00:26:08.407 --> 00:26:11.548 

że od trzydziestu lat nikt tego rowu nie dotykał. 

 

00:26:11.608 --> 00:26:14.889 

No więc my już dzisiaj praktycznie takich sytuacji 

ekstremalnie 

 

00:26:14.949 --> 00:26:16.609 

trudnych nie mamy, a to ostatnie zadanie, 

 

00:26:16.629 --> 00:26:21.171 

pozwolę sobie nawiązać do zadania drogowego na 

Brzeziu i po jednej 

 

00:26:21.211 --> 00:26:23.491 

stronie i po drugiej. 

 

00:26:23.531 --> 00:26:29.053 

Przy okazji wykonaliśmy olbrzymie zadania na nie 

kilkuset metrach, 

 

00:26:29.153 --> 00:26:35.206 

tylko na w odcinkach wykraczających ponad 

kilometr, 

 

00:26:35.246 --> 00:26:39.891 

które pozwalają dzisiaj na realne zagospodarowanie 

wody. 

 

00:26:39.951 --> 00:26:43.354 

Więc to jest też rzecz, którą musimy robić, 

 

00:26:43.374 --> 00:26:47.078 

mimo że nie będzie spektakularna, pewnie nie 

spotka się z jakimś 

 

00:26:47.138 --> 00:26:48.839 

poklaskiem, ale też kolejność jest ważna. 

 

00:26:48.920 --> 00:26:50.421 

Dziękuję. 

 

00:26:50.481 --> 00:26:52.403 

- Dziękuję. Bardzo proszę, pan radny Piotr 

Miszkiewicz. 

 

00:26:54.093 --> 00:26:55.554 

- Dziękuję, Panie Przewodniczący. 

 

00:26:55.574 --> 00:26:59.256 

Skoro dyskutujemy, to dyskutujmy. 

 

00:26:59.356 --> 00:27:02.398 

Słuchając pana przewodniczącego, to tak ten 

optymizm, 

 

00:27:02.438 --> 00:27:04.579 

chciałbym się nim zarazić w tej kadencji. 

 

00:27:04.639 --> 00:27:06.840 

Może się uda, nie wiem. 

 

00:27:06.920 --> 00:27:09.421 

Ale w sukurs co pan burmistrz powiedział, 

 

00:27:09.501 --> 00:27:12.403 

trochę mnie martwi i nie chciałbym dzisiaj jako klub, 

 

00:27:12.443 --> 00:27:16.205 

który stanowi znaczną mniejszość tej rady miejskiej, 

 

00:27:16.285 --> 00:27:20.728 

powodować jakieś zawały serca i robić rewolucję 

dzisiejszego budżetu. 

 

00:27:20.768 --> 00:27:23.009 

Niemniej chciałbym zwrócić uwagę na to, 

 

00:27:23.089 --> 00:27:26.312 

że właśnie kiedy skupialiśmy się w poprzedniej 

kadencji na strefie 

 

00:27:26.352 --> 00:27:30.675 

Krężoły, kiedy udało nam się zbudować drogę, 
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00:27:30.835 --> 00:27:34.978 

martwi mnie fakt, że w WPF-ie nie ma kontynuacji 

jakby dalszych 

 

00:27:35.038 --> 00:27:37.120 

etapów, kolejnych odcinków tej strefy, 

 

00:27:37.240 --> 00:27:40.062 

a przecież taki cel powinniśmy mieć, 

 

00:27:40.102 --> 00:27:43.645 

żeby tych podmiotów gospodarczych było jeszcze 

więcej niezależnie 

 

00:27:44.329 --> 00:27:47.270 

właśnie od tego, czy ten horyzont finansowy będzie 

czy nie. 

 

00:27:47.310 --> 00:27:50.492 

Bowiem kredyty, o których ja wspomniałem, 

 

00:27:50.532 --> 00:27:53.973 

które na pewno są przed nami takie decyzje w tej 

kadencji, 

 

00:27:54.013 --> 00:27:57.855 

takie mam wrażenie, właśnie będziemy decydować, 

 

00:27:57.895 --> 00:28:02.797 

czy chcemy na normalne funkcjonowanie 

mieszkańców przeznaczyć typu 

 

00:28:02.817 --> 00:28:05.958 

właśnie modernizacja oczyszczalni ścieków, 

 

00:28:06.593 --> 00:28:09.594 

czy też na przykład właśnie kontynuować rozwój 

całej strefy 

 

00:28:09.634 --> 00:28:11.634 

gospodarczej i zapraszać kolejne podmioty, 

 

00:28:11.654 --> 00:28:13.515 

dzięki którym będziemy mieli kolejne miliony, 

 

00:28:13.535 --> 00:28:17.876 

dzięki którym będziemy mogli wpisywać w mojej 

ocenie zadania duże 

 

00:28:17.896 --> 00:28:19.537 

i strategiczne. 

 

00:28:19.597 --> 00:28:24.018 

Bo jak czytam tą autopoprawkę z całym szacunkiem 

do wszystkich 

 

00:28:24.078 --> 00:28:28.679 

radnych, którzy składają wnioski rzędu 20000,00 zł 

propozycja 

 

00:28:28.719 --> 00:28:30.900 

do budżetu, no trochę mnie to przeraża, 

 

00:28:31.598 --> 00:28:33.480 

bo jest to tak mała kwota. 

 

00:28:33.520 --> 00:28:35.943 

A ja tylko pozwolę sobie przypomnieć wysokiej 

radzie, 

 

00:28:35.963 --> 00:28:39.106 

że jesteśmy radnymi całej Gminy Sulechów, 

 

00:28:39.166 --> 00:28:43.591 

a nie jednej części gminy czy jednej ulicy. 

 

00:28:43.631 --> 00:28:47.315 

Skupiajmy się na budżecie, który będzie owocował 

dla naszych dzieci 

 

00:28:47.335 --> 00:28:50.759 

i naszych wnuków, nie tylko dla jednej lampy na 

jednej ulicy. 

 

00:28:51.795 --> 00:28:57.700 

Chciałbym, żebyśmy byli naprawdę, perspektywę 

tego budżetu nawet 

 

00:28:57.741 --> 00:29:00.983 

nie mając horyzontu finansowego, żeby ten budżet 

był odważny, 

 

00:29:01.024 --> 00:29:04.800 

żeby ten budżet był planowany z wyprzedzeniem 

10, 15, 

 

00:29:04.800 --> 00:29:09.051 

20-letnim. Nie skupiajmy się na zadaniach rzędu 

20000,00 zł 

 

00:29:09.091 --> 00:29:12.174 

i będziemy nogą tupać w kuluarach, że chcemy takie 

zadanie. 

 

00:29:12.274 --> 00:29:13.475 

W mojej ocenie było to słabe. 
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00:29:14.870 --> 00:29:17.191 

Ale już tytułem żartu na koniec. 

 

00:29:17.251 --> 00:29:21.474 

Budżet mamy na tyle komfortowy, że poprzedni 

przewodniczący budżetu 

 

00:29:21.514 --> 00:29:25.316 

gospodarki, który strzegł oczywiście budżetu, 

 

00:29:25.336 --> 00:29:28.978 

dzisiaj zmienił miejsce i zasiada w nieco innej roli. 

 

00:29:29.038 --> 00:29:30.398 

Niemniej oczywiście to jest żart, 

 

00:29:30.479 --> 00:29:31.839 

żaden przytyk. 

 

00:29:31.879 --> 00:29:38.883 

Cieszymy się, liczymy na współpracę, ale na pewne 

odważne decyzje 

 

00:29:38.943 --> 00:29:42.625 

i być może kolejne budżety, które skupią się na 

czymś więcej niż 

 

00:29:42.685 --> 00:29:44.006 

tylko na takich małych rzeczach. Dziękuję. 

 

00:29:46.578 --> 00:29:48.581 

- Dziękuję. To ja się zanim, Panie Burmistrzu, 

 

00:29:48.621 --> 00:29:50.424 

oddam głos, odniosę do tych małych rzeczy. 

 

00:29:50.444 --> 00:29:52.328 

Słuchajcie, za tymi małymi rzeczami, 

 

00:29:52.388 --> 00:29:54.351 

kryją się również problemy naszych mieszkańców. 

 

00:29:55.916 --> 00:29:58.197 

Są małe i duże, które trzeba realizować, 

 

00:29:58.217 --> 00:30:02.759 

to znaczy to, że jakiś radny biega, 

 

00:30:02.859 --> 00:30:05.540 

mówiąc potocznie, za jakąś drobną inwestycją, 

 

00:30:05.620 --> 00:30:08.002 

lampa, kawałek drogi gdzieś tam, 

 

00:30:08.022 --> 00:30:09.282 

to nie znaczy, że robi coś źle, 

 

00:30:09.322 --> 00:30:14.284 

to znaczy, że ktoś kiedyś gdzieś go wybrał właśnie 

po to, 

 

00:30:14.324 --> 00:30:17.386 

żeby te małe, drobne inwestycje zostały 

zrealizowane. 

 

00:30:17.446 --> 00:30:20.487 

Małe i duże, bo duże również przecież realizujemy i 

będziemy 

 

00:30:20.507 --> 00:30:21.968 

realizować. Panie Burmistrzu, bardzo proszę. 

 

00:30:24.599 --> 00:30:27.520 

- To ja już króciutko tylko pozwolę sobie tylko 

delikatnie 

 

00:30:27.560 --> 00:30:29.341 

przypomnieć, że przy okazji rozmów o budżecie, 

 

00:30:29.361 --> 00:30:32.383 

rozmawialiśmy również o wieloletniej prognozie 

inwestycyjnej, 

 

00:30:32.403 --> 00:30:34.844 

która jest tak naprawdę pewnym dokumentem 

kluczowym. 

 

00:30:34.884 --> 00:30:37.505 

Ja państwu to mogę tylko powtórzyć co 

powiedziałem wcześniej. 

 

00:30:37.545 --> 00:30:39.546 

Dla mnie jest również wyznacznikiem tego, 

 

00:30:39.606 --> 00:30:42.408 

co państwo otrzymujecie w propozycjach do 

budżetu i myślę, 

 

00:30:42.428 --> 00:30:45.229 

że wszystkie osoby siedzące przy tym stole, 

 

00:30:45.269 --> 00:30:48.611 

jeśli zapoznały się, ja zakładam, że wszyscy na 

pewno się zapoznali 
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00:30:48.751 --> 00:30:51.832 

z WPI i tym pierwszym i tym drugim tak, 

 

00:30:51.852 --> 00:30:54.892 

bo część z państwa pracowało w ogóle nad pierwszą 

wersją później 

 

00:30:54.932 --> 00:30:58.393 

zmienioną w poprzedniej kadencji, mają 

świadomość, 

 

00:30:58.473 --> 00:31:04.395 

że te zadania, które są tutaj również 

zaproponowane na rok 2025, 

 

00:31:04.395 --> 00:31:08.356 

one jak gdyby też wynikają częściowo z kontynuacji 

z tego co jest tam 

 

00:31:08.396 --> 00:31:10.597 

zapisane jako pewne priorytety. 

 

00:31:10.637 --> 00:31:15.338 

Więc ja o ten kierunek i to że to nie jest żadną 

tajemnicą, 

 

00:31:15.358 --> 00:31:18.519 

przecież mógłbym to powiedzieć nawet w 

kontekście, 

 

00:31:20.440 --> 00:31:22.681 

nawet bym zaryzykował wyborczym, Panie Piotrze, 

 

00:31:22.841 --> 00:31:26.783 

że przecież w naszych projektach, planach my 

wprost podawaliśmy 

 

00:31:26.843 --> 00:31:29.604 

do czego przyczynkiem jest strefa Krężoły, 

 

00:31:29.644 --> 00:31:34.006 

że docelowo powinna ona stanowić zalążek przyszłej 

obwodnicy 

 

00:31:34.046 --> 00:31:36.067 

północnej miasta. 

 

00:31:36.127 --> 00:31:41.609 

Natomiast istotne jest połączenie z innymi drogami i 

to jak gdyby 

 

00:31:41.669 --> 00:31:44.391 

na tą chwilę zostawmy powiedzmy z boku. 

 

00:31:44.451 --> 00:31:49.713 

A jeśli tak odnosząc się do kwestii drugiego pana 

Wojciecha, 

 

00:31:49.733 --> 00:31:51.693 

który siedzi teraz po mojej prawej stronie, 

 

00:31:51.713 --> 00:31:53.594 

no to pewnie jego doświadczenie, a nawet nie 

pewno, 

 

00:31:53.654 --> 00:31:58.576 

tylko jego doświadczenie również w kontekście 

bycia przewodniczącym 

 

00:31:58.636 --> 00:32:01.517 

komisji, o której pan wspomniał, miało znaczenie 

również 

 

00:32:01.597 --> 00:32:05.478 

w propozycji, którą złożyłem jeśli chodzi o 

zatrudnienie, 

 

00:32:05.538 --> 00:32:08.999 

ale nie tylko, tak, no bo to doświadczenie jest dużo 

bogatsze, 

 

00:32:09.019 --> 00:32:13.020 

o czym państwo na pewno wiecie. 

 

00:32:13.080 --> 00:32:17.441 

Myślę, że o to, które zadania są strategiczne i czy 

będziemy je 

 

00:32:17.501 --> 00:32:19.921 

realizować, możecie być państwo spokojni, 

 

00:32:20.001 --> 00:32:25.302 

bo państwo ustalacie wieloletnią prognozę 

inwestycyjną, 

 

00:32:25.362 --> 00:32:30.763 

WPF i budżet dla mnie jako trzy dokumenty jednak z 

sobą powiązane, 

 

00:32:30.843 --> 00:32:35.344 

tak. A rzeczy drobne, one są zawsze w każdym 

budżecie, 

 

00:32:35.404 --> 00:32:40.805 

są wynikiem wniosków mieszkańców, radnych i 

również pracowników 
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00:32:40.825 --> 00:32:45.766 

urzędu, jak gdyby mojej osoby, bo tak naprawdę są 

wypadkową 

 

00:32:45.826 --> 00:32:47.086 

wszystkich wniosków. 

 

00:32:47.226 --> 00:32:50.047 

Pozwolę sobie tylko powtórzyć to co powiedziałem 

w mojej pierwszej 

 

00:32:50.087 --> 00:32:51.767 

wypowiedzi. 

 

00:32:51.787 --> 00:32:53.087 

Kilkaset wniosków, Szanowni Państwo, 

 

00:32:53.167 --> 00:32:58.489 

tyle wniosków wpływa do budżetu jako propozycje i 

z tych kilkuset 

 

00:32:58.510 --> 00:33:02.113 

jesteśmy w stanie wybrać powiedzmy do stu, 

 

00:33:02.173 --> 00:33:07.559 

które są na tym etapie, stu, które są możliwe do 

zrealizowania 

 

00:33:07.639 --> 00:33:11.342 

zarówno ze względów finansowych, ale i oczywiście 

możliwości 

 

00:33:11.462 --> 00:33:14.906 

fizycznego zrealizowania danego zadania. 

 

00:33:14.946 --> 00:33:16.588 

Dziękuję. 

 

00:33:16.608 --> 00:33:19.010 

- Dziękuję. Pan radny Piotr Miszkiewicz. Bardzo 

proszę. 

 

00:33:19.474 --> 00:33:20.514 

- Dziękuję, Panie Przewodniczący. 

 

00:33:20.534 --> 00:33:23.415 

To już kończąc, bo to tak nie było dosłowne, 

 

00:33:23.475 --> 00:33:26.036 

przynajmniej nie miało tak to zabrzmieć. 

 

00:33:26.096 --> 00:33:28.677 

Pan przewodniczący chyba mnie nie zrozumiał. 

 

00:33:28.737 --> 00:33:30.457 

Takie drobne zadania, Panie Przewodniczący, 

 

00:33:30.477 --> 00:33:32.818 

bo jest pan chyba najbardziej doświadczonym 

radnym, 

 

00:33:32.838 --> 00:33:34.579 

takie drobne rzeczy rzędu pięćdziesięciu, 

 

00:33:34.619 --> 00:33:38.060 

nawet stu tysięcy, zmieniamy niekiedy 

sześćdziesięciokrotnie w ciągu 

 

00:33:38.100 --> 00:33:40.981 

roku budżet. 

 

00:33:41.141 --> 00:33:44.304 

Skupianie się w budżecie, na zapisach budżetu w 

takich kwotach, 

 

00:33:44.384 --> 00:33:49.447 

w mojej ocenie po prostu mijają się z celem naszej 

misji, 

 

00:33:49.467 --> 00:33:52.029 

jaką tutaj mamy przy tym stole, a więc dbania o 

interes, 

 

00:33:52.069 --> 00:33:56.312 

o budżet gminy, o rozwój gminy przede wszystkim. 

 

00:33:56.352 --> 00:34:01.616 

Nie chciałbym, żeby te małe kwoty trochę 

rozmydlały sytuację, 

 

00:34:01.716 --> 00:34:06.240 

że jednak nie uda nam się pozyskać żadnych 

środków z budżetu państwa. 

 

00:34:06.300 --> 00:34:11.643 

Wierzę w skuteczność naszego klubu PO 

sulechowskiego i te środki 

 

00:34:11.683 --> 00:34:15.065 

w równie wielkiej kwocie jak w poprzedniej kadencji 

do nas 

 

00:34:15.105 --> 00:34:16.846 

spłyną. Dziękuję. 
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00:34:18.487 --> 00:34:20.748 

- Dziękuję. 

 

00:34:20.808 --> 00:34:23.270 

Natomiast o tych strategicznych inwestycjach też 

będziemy dyskutować, 

 

00:34:23.310 --> 00:34:27.372 

bo już ustaliliśmy, że w styczniu, w lutym 

przyjmiemy wieloletni plan 

 

00:34:27.392 --> 00:34:33.859 

inwestycyjny nowy. No tak. 

 

00:34:33.879 --> 00:34:35.399 

Państwo radni dostaliście już maila, 

 

00:34:35.459 --> 00:34:38.881 

żeby propozycje ewentualnie jakiś korekt składać, 

tak. Dziękuję. 

 

00:34:40.442 --> 00:34:43.984 

Przechodzimy do kolejnego punktu. Punkt 5. 

 

00:34:44.004 --> 00:34:46.906 

Głosowanie nad autopoprawkami i poprawkami. 

 

00:34:49.278 --> 00:34:52.939 

Po pierwsze mieliśmy zgłoszoną autopoprawkę 

dotyczącą publikatora. 

 

00:34:52.979 --> 00:34:56.060 

I tutaj myślę, Pani Mecenas, że tego nie trzeba 

głosować, 

 

00:34:56.100 --> 00:34:59.640 

bo to jest jakby oczywista autopoprawka. 

 

00:34:59.680 --> 00:35:04.302 

Natomiast pozostałe autopoprawki dotyczące 

uchwały budżetowej jest 

 

00:35:04.342 --> 00:35:06.102 

ich dużo. I teraz pytanie do państwa radnych, 

 

00:35:06.122 --> 00:35:11.683 

czy możemy je przegłosować razem łącznie w takiej 

formie jak żeśmy otrzymali? 

 

00:35:13.264 --> 00:35:15.244 

- Klub Prawa i Sprawiedliwości wyraża wolę, 

 

00:35:15.284 --> 00:35:16.504 

żeby w całości. 

 

00:35:17.145 --> 00:35:20.697 

- Czy ktoś ewentualnie z radnych wyraża zdanie 

odrębne, 

 

00:35:20.737 --> 00:35:23.258 

to proszę poinformować, wtedy będziemy odrębnie 

głosować. 

 

00:35:23.278 --> 00:35:25.378 

Jeżeli nie, to głosujemy wszystkie łącznie. 

 

00:35:25.438 --> 00:35:26.598 

Nie widzę. 

 

00:35:26.638 --> 00:35:30.099 

Zatem przegłosujemy te wszystkie autopoprawki 

razem. 

 

00:35:30.139 --> 00:35:34.260 

Panie Bartku, bardzo proszę uruchomić głosowanie 

autopoprawki 

 

00:35:34.320 --> 00:35:37.741 

do uchwały budżetowej na rok 2025, 

 

00:35:37.741 --> 00:35:40.741 

zgłoszone przez pana burmistrza. 

 

00:35:40.801 --> 00:35:43.942 

Bardzo proszę państwa radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach. 

 

00:35:46.866 --> 00:35:48.127 

Za osiemnastu radnych. 

 

00:35:48.167 --> 00:35:50.389 

Stwierdzam, że autopoprawki do uchwały 

budżetowej, 

 

00:35:50.429 --> 00:35:52.670 

zostały przyjęte jednogłośnie. 

 

00:35:52.690 --> 00:35:54.231 

Przechodzimy do kolejnego punktu. 

 

00:35:54.251 --> 00:35:57.834 

Odczytanie projektu uchwały budżetowej wraz z 

przyjętymi zmianami. 

 

00:35:57.914 --> 00:35:59.075 

Bardzo proszę, Panie Burmistrzu. 
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00:35:59.135 --> 00:36:00.316 

Pan skarbnik, tak? 

 

00:36:00.556 --> 00:36:03.418 

- Proszę, aby w moim imieniu odczytał uchwałę w 

całości pan skarbnik. 

 

00:36:06.528 --> 00:36:09.209 

- Panie Przewodniczący, miałbym prośbę do pana 

skarbnika i do pana 

 

00:36:09.249 --> 00:36:11.190 

burmistrza oraz do wszystkich zgromadzonych. 

 

00:36:11.230 --> 00:36:13.650 

Czy mógłby pan to przeczytać tylko w tysiącach nie 

po tych 

 

00:36:13.690 --> 00:36:16.331 

przecinkach, bo to po prostu zajmie dużo czasu? 

 

00:36:16.351 --> 00:36:23.033 

Czy jest taka możliwość np. że nie wiem 

12600000,00 zł i tyle. 

 

00:36:23.073 --> 00:36:24.334 

Czy tak można odczytać? 

 

00:36:28.616 --> 00:36:32.739 

Dobrze, ale opinie komisji, które były zawarte, 

 

00:36:32.799 --> 00:36:35.720 

one zapoznały się szczegółowo z przecinkami. 

 

00:36:35.921 --> 00:36:38.202 

Była odczytana opinia RIO też z przecinkami. 

 

00:36:38.242 --> 00:36:42.765 

Więc wydaje mi się, że obraz podjęcia decyzji co do 

całej uchwały 

 

00:36:42.805 --> 00:36:45.947 

budżetowej, jeżeli byśmy odczytali to w szczegółach. 

 

00:36:53.531 --> 00:36:55.893 

Jeżeli taka możliwość istnieje, to tak bym prosił. 

 

00:36:58.157 --> 00:36:59.438 

- Bardzo proszę, Panie Skarbniku. 

 

00:36:59.478 --> 00:37:01.780 

- Przeczytam całość mimo wszystko. 

 

00:37:01.840 --> 00:37:06.923 

Uchwała numer Rady Miejskiej w Sulechowie z dnia 

17 grudnia 2024 roku 

 

00:37:06.943 --> 00:37:11.446 

w sprawie budżetu Gminy Sulechów na 2025 rok. 

 

00:37:11.486 --> 00:37:17.550 

Na podstawie art. 18 ust. 2 pkt 4, pkt 9 lit. b i lit. d 

oraz pkt 10 ustawy 

 

00:37:17.571 --> 00:37:21.200 

z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym, 

 

00:37:21.200 --> 00:37:26.800 

Dziennik Ustaw z 2004 roku, pozycja 1465 i 1572, 

 

00:37:26.800 --> 00:37:32.800 

art. 211, art. 212, art. 214 pkt 1, art. 215, 

 

00:37:32.900 --> 00:37:40.200 

art. 216, art. 217, art. 218, art. 222, art. 235, 

 

00:37:40.200 --> 00:37:50.200 

art. 236, art. 237, art. 239, art. 258, art. 264 ustawy 

z dnia 27 sierpnia 

 

00:37:50.200 --> 00:37:56.200 

2009 roku o finansach publicznych, Dziennik Ustaw 

z 2024 roku, 

 

00:37:56.200 --> 00:38:06.000 

pozycja 1530, 1572, 1717 i 1756, art. 111 pkt 1 

ustawy z dnia 12 marca 

 

00:38:06.000 --> 00:38:08.700 

2022 roku 

 

00:38:08.700 --> 00:38:11.589 

o pomocy obywatelom Ukrainy w związku z 

konfliktem zbrojnym 

 

00:38:11.649 --> 00:38:18.300 

na terytorium tego państwa, Dziennik Ustaw z 2024 

roku, pozycja 1672, 

 

00:38:18.300 --> 00:38:22.200 

Dziennik Ustaw z 2023 roku, pozycja 1234, 

 

00:38:22.200 --> 00:38:31.600 

z 2024 roku, pozycja 232, 854, 834, 1089, 1222, 858 
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00:38:31.600 --> 00:38:35.700 

i 1572, uchwala się co następuje. 

 

00:38:35.700 --> 00:38:37.700 

§1. Ust. 1. 

 

00:38:37.700 --> 00:38:41.609 

Ustala się dochody budżetu Gminy Sulechów na 

2025 rok w łącznej 

 

00:38:41.649 --> 00:38:48.331 

kwocie 176819124,76 zł, z tego: 

 

00:38:48.391 --> 00:38:55.200 

1) dochody bieżące w kwocie 173546124,76 zł; 

 

00:38:55.200 --> 00:38:57.773 

2) dochody majątkowe w kwocie 3173000,00 zł. 

 

00:39:01.315 --> 00:39:04.417 

Ust. 2. Dochody budżetu Gminy Sulechów określa 

załącznik numer 1. 

 

00:39:05.518 --> 00:39:06.559 

§2. Ust. 1. 

 

00:39:07.680 --> 00:39:11.800 

Ustala się wydatki budżetu gminy na 2025 rok w 

łącznej kwocie 

 

00:39:11.800 --> 00:39:19.000 

183941969,29 zł, zgodnie z załącznikiem numer 2. 

 

00:39:19.000 --> 00:39:23.073 

Ust. 2. Wydatki budżetu obejmują plan wydatków 

bieżących na łączną 

 

00:39:23.113 --> 00:39:30.402 

kwotę 165226276,39 zł, z tego: 

 

00:39:30.462 --> 00:39:39.300 

1) wydatki bieżące jednostek budżetowych kwota 

132615131,36 zł: 

 

00:39:39.300 --> 00:39:42.414 

a) wynagrodzenia i składki od nich naliczane, 

 

00:39:42.674 --> 00:39:47.657 

80331680,32 zł; 

 

00:39:48.197 --> 00:39:50.919 

b) wydatki związane z realizacją ich statutowych 

zadań 

 

00:39:51.479 --> 00:39:58.364 

52283451,04 zł; 2) wydatki na dotację na zadania 

bieżące 

 

00:39:58.884 --> 00:40:06.890 

15988583,05 zł; 3) wydatki na świadczenia na rzecz 

osób fizycznych 

 

00:40:06.930 --> 00:40:13.454 

15451512,40 zł; 4) wydatki na programy 

finansowane z udziałem 

 

00:40:13.494 --> 00:40:17.797 

środków, o których mowa w art. 5 ust. 1 pkt 2 i 3 

ustawy o finansach 

 

00:40:17.817 --> 00:40:20.299 

publicznych, kwota 321049,58 zł; 

 

00:40:22.520 --> 00:40:25.701 

5) wydatki na obsługę długu 850000,00 zł. 

 

00:40:26.961 --> 00:40:29.942 

Ust. 3. Wydatki budżetu obejmują plan wydatków 

majątkowych 

 

00:40:29.962 --> 00:40:32.743 

na inwestycje i zakupy inwestycyjne na łączną kwotę 

18715692,90 zł, 

 

00:40:37.205 --> 00:40:39.206 

w tym na programy finansowane z udziałem 

środków, 

 

00:40:39.246 --> 00:40:43.128 

o których mowa w art. 5 ust. 1 pkt 2 i 3 ustawy 

 

00:40:43.148 --> 00:40:51.211 

o finansach publicznych na łączną kwotę 

1936668,00 zł. Ust. 4. 

 

00:40:51.231 --> 00:40:52.372 

Kwota wydatku określona w ust. 1, 

 

00:40:52.792 --> 00:40:55.533 

obejmuje dotacje udzielone z budżetu Gminy 

Sulechów w kwocie 

 

00:40:55.573 --> 00:41:04.758 

17185671,08 zł: 1) dotacje dla jednostek sektora 

finansów 
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00:41:04.818 --> 00:41:09.900 

publicznych, 4357183,05 zł; 

 

00:41:09.900 --> 00:41:13.004 

2) dotacje dla jednostek spoza sektora finansów 

publicznych, 

 

00:41:13.104 --> 00:41:19.500 

12828488,03 zł, zgodnie z załącznikiem numer 3. 

 

00:41:19.500 --> 00:41:23.792 

§3. W budżecie Gminy Sulechów wyodrębnia się 

dochody i wydatki 

 

00:41:23.812 --> 00:41:27.775 

finansowane z tych dochodów związane ze 

szczególnymi zasadami 

 

00:41:27.795 --> 00:41:32.658 

wykonywania budżetu wynikających z odrębnych 

ustaw. Ust. 1. 

 

00:41:32.678 --> 00:41:35.860 

Ustala się dochody w kwocie 150000,00 zł związane 

z zgromadzeniem 

 

00:41:35.920 --> 00:41:39.582 

środków z tytułu opłat i kar, o których mowa w art. 

402 ust. 4-6 ustawy 

 

00:41:39.602 --> 00:41:46.109 

z dnia 27 kwietnia 2021 roku, prawo ochrony 

środowiska oraz wydatki 

 

00:41:46.149 --> 00:41:50.455 

w kwocie 285000,00 zł z przeznaczeniem na 

realizację zadań związanych 

 

00:41:50.475 --> 00:41:52.858 

z ochroną środowiska i gospodarką wodną, 

 

00:41:52.918 --> 00:41:55.121 

zgodnie z załącznikiem numer 6. 

 

00:41:55.261 --> 00:41:58.825 

Ust. 2. Ustala się dochody w kwocie 740000,00 zł z 

tytułu wydawania 

 

00:41:58.865 --> 00:42:04.099 

zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych w 

obrocie hurtowym. 

 

00:42:04.119 --> 00:42:06.640 

Przychody jednostek samorządu terytorialnego w 

związku 

 

00:42:06.680 --> 00:42:08.981 

z niewykorzystanymi środkami pieniężnymi na 

rachunku bieżącym 

 

00:42:09.001 --> 00:42:11.803 

budżetu, wynikających z rozliczenia dochodów i 

wydatków nimi 

 

00:42:11.843 --> 00:42:15.025 

finansowanych, związany ze szczególnymi zasadami 

wykonywania budżetu, 

 

00:42:15.105 --> 00:42:20.308 

określonymi w odrębnych ustawach w kwocie 

440000,00 zł oraz wydatki 

 

00:42:20.368 --> 00:42:24.050 

w kwocie 1926000,00 zł na realizację zadań 

określonych w gminnym 

 

00:42:24.110 --> 00:42:27.112 

programie profilaktyki i rozwiązywania problemów 

alkoholowych 

 

00:42:27.152 --> 00:42:32.334 

oraz wydatki w kwocie 114000,00 zł na realizację 

zadań określonych 

 

00:42:32.414 --> 00:42:33.854 

w gminnym programie przeciwdziałania narkomanii, 

 

00:42:33.894 --> 00:42:35.015 

zgodnie z załącznikiem numer 7. 

 

00:42:36.055 --> 00:42:42.317 

Ust. 3. Ustala się dochody w kwocie 10231620,00 zł 

z tytułu opłat 

 

00:42:42.357 --> 00:42:45.399 

za gospodarowanie odpadami kolonialnymi oraz 

wydatki w kwocie 

 

00:42:45.939 --> 00:42:51.681 

11887617,80 zł na funkcjonowanie systemu 

gospodarowania odpadami 

 

00:42:51.741 --> 00:42:52.881 

komunalnymi. 

 

00:42:53.741 --> 00:42:55.402 
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Ust. 4. Ustala się dochody w kwocie 15151870,00 zł, 

 

00:42:58.322 --> 00:43:01.723 

obejmujące dotacje celowe na realizację zadań z 

zakresu administracji 

 

00:43:01.743 --> 00:43:05.284 

rządowej i innych zleconych gminie ustawami oraz 

wydatki w kwocie 

 

00:43:05.324 --> 00:43:10.585 

15151870,00 zł z przeznaczeniem na realizację 

zadań z zakresu 

 

00:43:10.605 --> 00:43:13.526 

administracji rządowej i innych zleconych gminie 

ustawami. 

 

00:43:17.527 --> 00:43:20.850 

Ust. 5. Ustala się plan finansowy Funduszu 

Przeciwdziałania COVID-19, 

 

00:43:20.890 --> 00:43:23.872 

zgodnie z załącznikiem numer 4. Ust. 6. 

 

00:43:23.892 --> 00:43:26.334 

Ustala się plan finansowy Funduszu Pomocy 

utworzonego na podstawie 

 

00:43:27.676 --> 00:43:31.939 

art. 14 ustawy z dnia 12 marca 2022 roku o pomocy 

obywatelom Ukrainy 

 

00:43:31.959 --> 00:43:34.001 

w związku z konfliktem zbrojnym na terytorium tego 

państwa, 

 

00:43:34.381 --> 00:43:37.043 

zgodnie z załącznikiem numer 8. §4. 

 

00:43:37.824 --> 00:43:40.546 

Ustala się wydatki budżetu obejmujące zadania 

jednostek pomocniczych 

 

00:43:40.566 --> 00:43:45.949 

gminy w kwocie 700305,46 zł, w tym ze środków 

Funduszu Sołeckiego, 

 

00:43:46.009 --> 00:43:49.552 

700305,46 zł. 

 

00:43:50.993 --> 00:43:53.054 

§5. Ust. 1. Ustala się deficyt budżetu Gminy 

Sulechów w kwocie 

 

00:43:53.115 --> 00:43:58.718 

7222844,53 zł. 

 

00:43:59.518 --> 00:44:03.940 

Ust. 2. Deficyt budżetu zostanie pokryty z 

przychodów wynikających 

 

00:44:03.960 --> 00:44:09.022 

z rozliczenia środków określonych w art. 5 ust. 1 pkt 

2 ustawy 

 

00:44:09.062 --> 00:44:11.822 

i dotacji na realizację programu, projektu lub 

zadania finansowanego 

 

00:44:11.862 --> 00:44:13.783 

z udziałem z tych środków w kwocie 155595,08 zł, 

 

00:44:16.924 --> 00:44:19.606 

niewykorzystanych środków pieniężnych na 

rachunku bieżącym budżetu, 

 

00:44:19.626 --> 00:44:22.809 

wynikających z odliczenia dochodów i wydatków 

niefinansowanych, 

 

00:44:22.849 --> 00:44:25.331 

związanych ze szczególnymi zasadami wykonywania 

budżetu, 

 

00:44:25.391 --> 00:44:27.913 

określonymi w odrębnych ustawach w kwocie 

 

00:44:28.353 --> 00:44:34.698 

622400,00 zł oraz wolnych środków, o których 

mowa w art. 217 ust. 2 pkt 6 

 

00:44:34.779 --> 00:44:37.100 

ustawy o finansach publicznych w kwocie 

6444849,45 zł. 

 

00:44:42.125 --> 00:44:44.989 

Ust. 3. Ustala się przychody budżetu gminy w 

kwocie 7222844,53 zł, 

 

00:44:49.176 --> 00:44:51.419 

zgodnie z załącznikiem numer 5. §6. 

 

00:44:51.840 --> 00:44:56.555 

W budżecie gminy tworzy się rezerwy. Ust. 1. 
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00:44:56.615 --> 00:44:57.935 

Rezerwę ogólną w kwocie 500000,00 zł. 

 

00:44:58.415 --> 00:45:01.557 

Ust. 2. Rezerwę celową na realizację zadań własnych 

z zakresu 

 

00:45:01.617 --> 00:45:07.059 

zarządzania kryzysowego w kwocie 500000,00 zł. 

§7. 

 

00:45:07.079 --> 00:45:09.980 

Upoważnia się Burmistrza Sulechowa do. Ust. 1. 

 

00:45:10.000 --> 00:45:14.762 

Samodzielnego zaciągania zobowiązań na łączną 

kwotę 5000000,00 zł. Ust. 2. 

 

00:45:14.802 --> 00:45:18.784 

Dokonywania zmian w planie wydatków innych niż 

określone w art. 257 ustawy 

 

00:45:18.804 --> 00:45:21.465 

o finansach publicznych z wyłączeniem przeniesień 

wydatków między 

 

00:45:21.505 --> 00:45:22.705 

działami. 

 

00:45:23.365 --> 00:45:26.086 

Ust. 3. Lokowanie wolnych środków budżetowych 

na rachunkach bankowych 

 

00:45:26.127 --> 00:45:30.388 

w innych bankach niż bank prowadzący obsługę 

budżetu gminy. Ust. 4. 

 

00:45:30.428 --> 00:45:32.549 

Przekazywanie uprawnień kierownikom jednostek 

organizacyjnych Gminy 

 

00:45:32.589 --> 00:45:35.310 

Sulechów do zaciągania zobowiązań z tytułu umów, 

 

00:45:35.350 --> 00:45:37.711 

których realizacja w roku budżetowym i w latach 

następnych jest 

 

00:45:37.731 --> 00:45:40.792 

niezbędna do zapewnienia ciągłości działania 

jednostki i z których 

 

00:45:40.812 --> 00:45:44.994 

wynikające płatności wykraczają poza rok 

budżetowy. Ust. 5. 

 

00:45:45.034 --> 00:45:47.835 

Dokonywania zmian w planie dochodów i wydatków 

związanych z: 

 

00:45:47.875 --> 00:45:51.476 

a) zmianą kwot lub uzyskaniem płatności 

przekazywane z budżetu 

 

00:45:51.496 --> 00:45:54.818 

środków europejskich, o ile zmiany nie pogorszą 

wyniku budżetu; 

 

00:45:54.858 --> 00:45:58.639 

b) zmianami w realizacji przedsięwzięcia 

finansowanego z udziałem 

 

00:45:58.679 --> 00:46:00.060 

środków europejskich albo środków, 

 

00:46:00.100 --> 00:46:04.202 

o których mowa w art. 5 ust. 1 pkt 3, o ile zmiany 

nie pogorszą 

 

00:46:04.222 --> 00:46:05.542 

wyniku budżetu; 

 

00:46:06.883 --> 00:46:10.965 

c) zwrotem płatności otrzymane z budżetu środków 

europejskich. Ust. 6. 

 

00:46:11.005 --> 00:46:13.587 

W celu realizacji zadań związanych z pomocą 

obywatelom Ukrainy 

 

00:46:13.607 --> 00:46:16.229 

i w związku z konfliktem zbrojnym na terytorium 

tego państwa 

 

00:46:16.269 --> 00:46:19.091 

do dokonania zmian w planie dochodów i wydatków 

budżetu jednostki 

 

00:46:19.131 --> 00:46:21.532 

samorządu terytorialnego, w tym dokonywanie 

przeniesień wydatków 

 

00:46:21.552 --> 00:46:25.855 

między działami klasyfikacji budżetowej. §6. 
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00:46:25.875 --> 00:46:27.076 

Ustala się, że. 

 

00:46:27.496 --> 00:46:30.398 

Ust. 1. Uzyskane przez jednostki budżetowe zwroty 

wydatków dokonanych 

 

00:46:30.418 --> 00:46:33.360 

w tym samym roku budżetowym, przyjmowane są 

na rachunki miesiące 

 

00:46:33.380 --> 00:46:37.923 

wydatków i zmniejszają wykonanie wydatków w tym 

roku budżetowym 

 

00:46:37.943 --> 00:46:40.044 

z wyłączeniem zwrotów związanych z refundacją ze 

środków 

 

00:46:40.064 --> 00:46:41.325 

zagranicznych. 

 

00:46:41.945 --> 00:46:44.546 

Ust. 2. Uzyskane przez jednostki budżetowe zwroty 

wydatków dokonanych 

 

00:46:44.566 --> 00:46:47.307 

w poprzednich latach budżetowych, stanowią 

dochody i podlegają 

 

00:46:47.347 --> 00:46:50.909 

odprowadzaniu na rachunek budżetu gminy. §10. 

 

00:46:50.949 --> 00:46:54.650 

Uchwała wchodzi w życie z dniem 1 stycznia 2025 

roku i podlega 

 

00:46:54.670 --> 00:46:57.051 

ogłoszeniu w Dzienniku Urzędowym Województwa 

Lubuskiego. 

 

00:46:57.111 --> 00:46:59.132 

Dziękuję bardzo. 

 

00:46:59.172 --> 00:47:00.412 

- Dziękuję. Przechodzimy do kolejnego punktu. 

 

00:47:00.473 --> 00:47:03.614 

Głosowanie projektu uchwały w sprawie uchwały 

budżetowej Gminy Sulechów. 

 

00:47:04.912 --> 00:47:07.134 

- Panie Przewodniczący, ja zgłosiłem ad vocem, 

 

00:47:07.174 --> 00:47:11.637 

dlatego że w projekcie uchwały, który odczytywał 

skarbnik, 

 

00:47:11.677 --> 00:47:18.862 

kwoty, które przeczytał, nie były tożsame z tym co 

mamy dołączone. 

 

00:47:18.902 --> 00:47:21.203 

Wiem, że może to wynikać z autopoprawek, 

 

00:47:21.283 --> 00:47:25.086 

ale czy nie powinny one być w projekcie uchwały 

zacytowane? 

 

00:47:25.986 --> 00:47:28.307 

Dla przykładu podał kwotę 7490000,00 zł, 

 

00:47:30.968 --> 00:47:32.649 

a jest wpisane 4000000,00 zł. 

 

00:47:33.469 --> 00:47:36.251 

Dlatego prosiłbym ewentualnie tylko o wyjaśnienie, 

 

00:47:36.291 --> 00:47:38.391 

czy to było tylko przejęzyczenie. 

 

00:47:38.431 --> 00:47:39.712 

Dziękuję. 

 

00:47:39.792 --> 00:47:41.773 

- Dziękuję. 

 

00:47:41.813 --> 00:47:44.274 

Pani Krystyna Jagodzińska-Kochaniak jeszcze ad 

vocem, bardzo proszę. 

 

00:47:48.522 --> 00:47:56.190 

- Ust. 2 lit. b pan skarbnik przeczytał 52000000,00 

zł, 

 

00:47:56.310 --> 00:48:01.496 

a my mamy wpisane 51496000,00 zł i nie wiem 

właśnie skąd się to bierze. 

 

00:48:02.096 --> 00:48:04.358 

- To może wynikać z tych autopoprawek, które 

przyjęliśmy. 

 

00:48:04.498 --> 00:48:05.640 

- Ale my musimy to wiedzieć. 
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00:48:05.700 --> 00:48:09.804 

- Szanowni Państwo, w naszej procedurze w 

projekcie w porządku obrad 

 

00:48:09.824 --> 00:48:13.728 

macie państwo odczytanie projektu uchwały 

budżetowej wraz 

 

00:48:13.748 --> 00:48:15.089 

z przyjętymi autopoprawkami. 

 

00:48:15.129 --> 00:48:17.051 

Przed chwilą państwo przyjęliście autopoprawki, 

 

00:48:17.091 --> 00:48:20.534 

więc ja musiałem mieć uchwałę przygotowaną z 

naniesionymi 

 

00:48:20.615 --> 00:48:22.677 

autopoprawkami i to są kwoty naniesione. 

 

00:48:23.477 --> 00:48:26.258 

Po tym co państwo przed chwilą żeście 

przegłosowali. 

 

00:48:26.338 --> 00:48:27.759 

Zmieniają się wszystkie pozycje w budżecie. 

 

00:48:27.839 --> 00:48:30.140 

- A dokument, który mamy jest historyczny, 

 

00:48:30.180 --> 00:48:32.541 

czyli zgłoszony do nas w odpowiednim czasie. 

 

00:48:32.581 --> 00:48:34.702 

- Dokładnie. Dokument macie państwo z 13 

listopada. 

 

00:48:34.902 --> 00:48:36.523 

- Pan skarbnik czyta aktualne dane. 

 

00:48:39.190 --> 00:48:44.432 

- Ale zwyczajowo było przyjęte, że na czerwono 

mamy zaznaczone zmiany, 

 

00:48:44.452 --> 00:48:47.233 

które naniesiono w ramach autopoprawki. 

 

00:48:47.273 --> 00:48:53.155 

Tutaj stanowi tylko to załącznik do przegłosowania i 

nie widzimy 

 

00:48:53.235 --> 00:48:57.857 

w projekcie uchwały kwot, które już fizycznie mają 

miejsce. 

 

00:48:58.945 --> 00:49:01.288 

Tylko w tej kwestii po prostu. 

 

00:49:01.328 --> 00:49:05.292 

Proszę zauważyć, że głosowaliśmy autopoprawki i 

były zapisane 

 

00:49:05.372 --> 00:49:08.595 

paragrafy i różne cyfry. 

 

00:49:08.635 --> 00:49:13.421 

Natomiast w projekcie uchwały i te autopoprawki 

żeśmy solidarnie 

 

00:49:13.461 --> 00:49:14.862 

przyjęli jako rada. 

 

00:49:14.882 --> 00:49:19.986 

W związku z czym projekt ramowy uchwały 

budżetowej, 

 

00:49:20.046 --> 00:49:23.027 

powinien zawierać kwoty ostateczne. 

 

00:49:23.107 --> 00:49:30.509 

My tego po prostu nie mamy podłączonego pod 

eSesję i nie zgadza się 

 

00:49:30.589 --> 00:49:35.811 

projekt podłączony pod porządek obrad z tym co 

fizycznie będziemy głosować. 

 

00:49:35.871 --> 00:49:39.232 

- Panie Radny, tylko że jak my coś przegłosujemy na 

sesji, 

 

00:49:39.312 --> 00:49:42.833 

to pan skarbnik nie aktualizuje nam uchwały 

jakiejkolwiek od razu, 

 

00:49:43.783 --> 00:49:47.004 

żeby ją zrobić tak jak żeśmy przyjęli na sesji. 

 

00:49:47.044 --> 00:49:50.165 

No przecież nie róbmy sobie, że tak powiem, no. 

 

00:49:51.346 --> 00:49:54.987 

Przyjmujemy coś, głosujemy autopoprawki i nie ma 

automatycznie 
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00:49:55.027 --> 00:49:56.808 

aktualizowanego dokumentu dla nas, 

 

00:49:56.848 --> 00:49:57.928 

żeby był aktualny. 

 

00:49:57.968 --> 00:50:00.629 

Pan Sebastian Różycki może w tym momencie 

zgłosić poprawkę 

 

00:50:00.689 --> 00:50:04.730 

do budżetu, my ją przegłosujemy i pan skarbnik nie 

zaktualizuje tego 

 

00:50:04.810 --> 00:50:05.911 

budżetu od razu. 

 

00:50:08.404 --> 00:50:11.200 

- Panie Przewodniczący, nie zgłaszałem żadnych 

propozycji zmian. 

 

00:50:11.200 --> 00:50:12.500 

- Ale mógłby pan. 

 

00:50:12.500 --> 00:50:16.511 

- Wnioskodawcą do zmian jest nikt jak burmistrz. 

 

00:50:16.551 --> 00:50:19.374 

Skarbnik odczytał nam kwoty poprawne. 

 

00:50:19.434 --> 00:50:22.476 

To nie widzę tutaj sprzeczności z tym, 

 

00:50:22.577 --> 00:50:28.242 

abyśmy my mieli materiał przed oczyma taki jaki 

odczytał skarbnik. Nic więcej. 

 

00:50:28.442 --> 00:50:33.198 

- Dobrze. Panie Skarbniku, mamy ten dokument, 

tak? 

 

00:50:33.258 --> 00:50:37.260 

Zrobimy skan i za pięć minut wznowimy sesję i 

załączymy, tak. 

 

00:50:37.300 --> 00:50:39.000 

Ogłaszam pięć minut przerwy. 

 

01:01:33.038 --> 01:01:35.822 

Szanowni Państwo, bardzo proszę już o zajęcie 

miejsc. 

 

01:01:35.862 --> 01:01:40.768 

Wznawiam obrady XI zwyczajnej sesji Rady Miejskiej 

IX kadencji. 

 

01:01:40.788 --> 01:01:45.473 

Jesteśmy w punkcie: 

 

01:01:45.533 --> 01:01:47.674 

głosowanie projektu uchwały w sprawie uchwały 

budżetowej Gminy 

 

01:01:47.714 --> 01:01:53.319 

Sulechów na 2025 rok, druk numer 926 wraz z 

przyjętymi zmianami. 

 

01:01:53.359 --> 01:01:56.262 

Panie Bartku udało się wgrać i to mamy w tym 

punkcie po 

 

01:01:56.302 --> 01:01:59.805 

zmianach, tak? Pan radny Sebastian potwierdza. 

 

01:01:59.865 --> 01:02:01.506 

Dobrze, to przejdźmy do głosowania. 

 

01:02:01.546 --> 01:02:06.350 

Bardzo proszę państwa radnych o oddanie (...) 

Wszyscy już jesteśmy czy nie? 

 

01:02:06.390 --> 01:02:09.353 

Jak to nad uchwałą budżetową nie chcą głosować? 

 

01:02:14.244 --> 01:02:19.406 

Jeszcze kogoś brakuje? 

 

01:02:19.426 --> 01:02:23.008 

Wszyscy, tak? 

 

01:02:23.028 --> 01:02:26.829 

Panie Bartku, uruchamiamy głosowanie projektu 

uchwały budżetowej 

 

01:02:28.170 --> 01:02:30.991 

na 2025 rok. Bardzo proszę państwa radnych o 

oddanie głosu na swoich 

 

01:02:31.031 --> 01:02:39.780 

urządzeniach. 

 

01:02:39.880 --> 01:02:41.321 

Za osiemnastu radnych. 

 

01:02:41.361 --> 01:02:44.161 
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Stwierdzam, że uchwała została przyjęta 

jednogłośnie. 

 

01:02:44.221 --> 01:02:56.225 

Panie Burmistrzu, Panie Skarbniku, gratuluję. 

[brawa] Bardzo proszę, 

 

01:02:56.265 --> 01:03:00.979 

Panie Burmistrzu. 

 

01:03:00.999 --> 01:03:03.700 

Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, chciałem 

serdecznie podziękować 

 

01:03:03.880 --> 01:03:06.361 

za pracę nad budżetem, ale oczywiście za 

zagłosowanie. 

 

01:03:06.421 --> 01:03:09.182 

cieszę się, że budżet został przyjęty jednomyślnie. 

 

01:03:09.202 --> 01:03:12.122 

To też bardzo ważna informacja. 

 

01:03:12.202 --> 01:03:16.464 

Wierzę, że wielokrotnie będziemy nad nim jeszcze 

dyskutować i mam 

 

01:03:16.484 --> 01:03:20.885 

nadzieję, że również w taki sposób jak to miało 

miejsce przy 

 

01:03:20.925 --> 01:03:25.607 

projekcie tegorocznego, właściwie przyszłorocznego 

budżetu, 

 

01:03:25.647 --> 01:03:27.007 

a w tym roku procesowanym. 

 

01:03:28.789 --> 01:03:31.391 

Ponieważ będziemy przechodzić zaraz do kolejnego 

punktu, 

 

01:03:31.471 --> 01:03:33.994 

to nie wiem, czy już teraz mogę prosić o to, 

 

01:03:34.054 --> 01:03:38.158 

żeby autopoprawki do WPF przedstawił pan 

skarbnik. 

 

01:03:38.218 --> 01:03:41.542 

Jeśli pan przewodniczący pozwoli, to to właśnie 

czynię. Dziękuję. 

 

01:03:42.443 --> 01:03:45.446 

- Dziękuję. I tak jak zapowiadał pan radny Sebastian 

Różycki, bardzo proszę. 

 

01:03:47.711 --> 01:03:49.912 

- Panie Przewodniczący, Panie Burmistrzu, 

 

01:03:49.973 --> 01:03:54.375 

Panie Skarbniku, Szanowni Radni i nieobecny Panie 

Marszałku 

 

01:03:54.616 --> 01:03:59.319 

czy Wicemarszałku, dziękuję. 

 

01:03:59.339 --> 01:04:01.480 

W imieniu klubu dziękuję za to, 

 

01:04:01.640 --> 01:04:06.644 

że w drodze kompromisu, negocjacji, czasami 

pewnych decyzji, 

 

01:04:06.664 --> 01:04:10.126 

które wymagają jak rak cofnięcia się, 

 

01:04:10.146 --> 01:04:14.589 

wprowadziliście państwo zadania, które były z 

punktu widzenia mojego 

 

01:04:14.649 --> 01:04:17.331 

klubu i innych radnych istotne. 

 

01:04:18.011 --> 01:04:20.112 

Za to dziękuję. 

 

01:04:20.152 --> 01:04:21.873 

Tak jak każdy siedzi przy tym stole, 

 

01:04:21.933 --> 01:04:27.276 

każdy ma też inną wizję i każdy ma inne podejście 

do ekonomii. 

 

01:04:27.336 --> 01:04:30.058 

Osobiście nie zgadzam się z decyzjami, 

 

01:04:30.118 --> 01:04:35.060 

które wypływają tutaj jeśli chodzi o zadłużenie. 

 

01:04:36.501 --> 01:04:38.623 

Ja to sobie tłumaczę zawsze w ten sposób, 

 

01:04:38.683 --> 01:04:41.646 
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lepiej decyzję finansową i zobowiązanie podjąć 

dzisiaj, 

 

01:04:41.686 --> 01:04:46.090 

które cię dużo kosztuje, bo później będzie drożej. 

 

01:04:46.110 --> 01:04:48.692 

Przypatrzcie sobie państwo o rynek mieszkaniowy. 

 

01:04:48.712 --> 01:04:51.414 

Jeżeli pewne decyzje mieszkańcy podjęli 5 lat temu, 

 

01:04:51.514 --> 01:04:53.216 

cena metra kwadratowego była 3500,00 zł. 

 

01:04:54.697 --> 01:04:56.800 

Dzisiaj 7000,00 zł, 8000,00 zł. 

 

01:04:56.800 --> 01:04:59.161 

Czyli zarobili ci mieszkańcy 50%, 

 

01:04:59.201 --> 01:05:01.723 

a niektórzy 100%. 

 

01:05:01.783 --> 01:05:04.366 

Stąd z punktu widzenia zadłużenia czasami budżetu, 

 

01:05:04.446 --> 01:05:08.050 

warto zrobić inwestycje strategiczne, o których 

żeśmy rozmawiali 

 

01:05:08.130 --> 01:05:12.175 

i nie bać się brać tego kredytu, bo per saldo 

jesteśmy do przodu. 

 

01:05:12.215 --> 01:05:13.597 

Kosztuje nas to mniej. 

 

01:05:13.617 --> 01:05:14.958 

Nieważne jakie są odsetki. 

 

01:05:16.500 --> 01:05:19.663 

Nigdy tej inwestycji już za takie pieniądze w danym 

momencie 

 

01:05:19.704 --> 01:05:21.466 

nie zrealizujemy, bo zawsze będzie drożej. 

 

01:05:22.106 --> 01:05:24.669 

Ale to jest moja wizja, z którą po prostu państwo 

możecie się 

 

01:05:24.709 --> 01:05:26.350 

nie zgadzać. 

 

01:05:26.410 --> 01:05:29.333 

Ja widzicie potulnie przyjąłem projekt budżetu, 

 

01:05:29.373 --> 01:05:34.358 

gdyż też są pewnego typu racje, które za nimi 

przemawiają. 

 

01:05:35.658 --> 01:05:42.040 

Martwi mnie to, że niestety część inwestycji, 

 

01:05:42.060 --> 01:05:45.501 

o których rozmawiali z punktu widzenia 

strategicznego, 

 

01:05:45.541 --> 01:05:50.543 

a które wyszły nam teraz na początku tej kadencji, 

 

01:05:50.643 --> 01:05:53.364 

dały nam z zastrzyk, tak jak pan burmistrz 

powiedział, 

 

01:05:54.324 --> 01:05:57.005 

12000000,00 zł. 

 

01:05:57.185 --> 01:06:02.287 

Nie dadzą nam zastrzyku takiego finansowego 

inwestycje drobne, 

 

01:06:03.288 --> 01:06:07.229 

przyciągające jak magnes podmiotów 

gospodarczych, 

 

01:06:07.249 --> 01:06:11.751 

którzy nie dość, że dają zatrudnienie, to dają duży 

zastrzyk 

 

01:06:11.791 --> 01:06:13.492 

w postaci podatków od nieruchomości. 

 

01:06:15.589 --> 01:06:20.310 

Liczę na to, że po zawirowaniach politycznych, 

 

01:06:20.350 --> 01:06:22.191 

możemy się w polityce nie zgadzać, 

 

01:06:22.211 --> 01:06:27.032 

możemy się kłócić, ale my z punktu widzenia małej 

społecznej 

 

01:06:27.092 --> 01:06:30.873 

lokalności i społeczeństwa, które walczy o to, 
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01:06:30.973 --> 01:06:33.994 

aby nam i naszym dzieciom żyło się lepiej, 

 

01:06:34.054 --> 01:06:39.515 

martwi mnie to, że decyzję, którą w poprzedniej 

kadencji podjęliśmy 

 

01:06:39.555 --> 01:06:45.758 

na chociażby zakup portu, gdzie była wizja 

udrożnienia żeglugi, 

 

01:06:45.798 --> 01:06:49.419 

że to wszystko dzisiaj zostaje wywrócone do góry 

nogami i trzeba się 

 

01:06:49.459 --> 01:06:53.000 

zastanowić, co w takim przypadku z tą 

nieruchomością, 

 

01:06:53.040 --> 01:06:55.121 

którą będzie miała gmina. 

 

01:06:55.161 --> 01:06:59.502 

Zakładaliśmy, że ona będzie tętniła życiem 

gospodarczym 

 

01:06:59.582 --> 01:07:04.103 

i turystycznym jednocześnie, ale wtedy ten aspekt 

gospodarczy przy 

 

01:07:04.163 --> 01:07:10.144 

wizji wykorzystania do przewozu transportów 

żeglugą śródlądową 

 

01:07:10.224 --> 01:07:14.005 

dawałaby sens, dawałaby szanse ekologiczne. 

 

01:07:14.045 --> 01:07:17.586 

Dzisiaj tego nie wiemy, bo nie wiemy co zadecyduje 

rząd. 

 

01:07:17.606 --> 01:07:20.246 

Dlatego potrzebny był mi pan wicemarszałek, 

 

01:07:20.286 --> 01:07:25.627 

który jedzie chociażby do Sejmu i będzie rozmawiał 

z osobami, 

 

01:07:25.667 --> 01:07:28.908 

ministrami, którzy decydują o naszym życiu, 

 

01:07:28.988 --> 01:07:32.695 

o naszej perspektywie takiej małej gminy z punktu 

widzenia 

 

01:07:32.735 --> 01:07:36.952 

strategicznego państwa, więc po to było to 

potrzebne. 

 

01:07:37.875 --> 01:07:40.936 

W projekcie tego budżetu mamy rezygnację z 

rozmów, 

 

01:07:40.956 --> 01:07:43.796 

które były toczone w poprzedniej kadencji. 

 

01:07:43.836 --> 01:07:45.536 

Chodzi o węzeł S3. 

 

01:07:45.576 --> 01:07:48.657 

My dzisiaj wycofujemy się z zadania, 

 

01:07:48.677 --> 01:07:51.898 

które poprzednia dyrekcja mówiła, 

 

01:07:51.978 --> 01:07:54.758 

że to zadanie może im się przydać. 

 

01:07:54.818 --> 01:07:56.819 

Dzisiaj my rezygnujemy z tego. 

 

01:07:56.899 --> 01:08:04.240 

A czy nieważnym dla nas jako mieszkańców jest 

węzeł S3 drugi zjazd? Jest. 

 

01:08:04.340 --> 01:08:10.966 

Więc takich elementów kluczowych jest naprawdę 

wierzcie mi państwo dużo. 

 

01:08:11.046 --> 01:08:14.609 

Wiem, że ciągłość władzy małej samorządowej, 

 

01:08:14.669 --> 01:08:18.212 

powiatowej, wojewódzkiej i państwowej, 

 

01:08:18.293 --> 01:08:22.636 

musi dać nam w perspektywie rozwój. 

 

01:08:22.716 --> 01:08:28.381 

My jako mała gmina musimy dalej przyciągać jak 

magnes inwestorów, 

 

01:08:28.421 --> 01:08:31.303 

bo dzięki pieniądzom od tych inwestorów, 
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01:08:31.343 --> 01:08:36.767 

dzięki zatrudnianiu ludzi, mieszkańców w tych 

inwestycjach, 

 

01:08:36.827 --> 01:08:42.772 

napłynie lawina pieniędzy na realizowanie zadań 

drobnych i większych. 

 

01:08:44.153 --> 01:08:51.499 

Jeszcze raz, myślę, że to jest wyzwanie na kolejny 

budżet 2025, 2016 i etc. 

 

01:08:51.579 --> 01:08:56.483 

Plan, który przesłał nam przewodniczący rady, 

 

01:08:56.523 --> 01:09:00.786 

czyli WPI, nad nim ponownie usiądziemy i 

wypracujemy, 

 

01:09:00.866 --> 01:09:05.149 

ale będąc jednomyślni, tak jak przy tym dzisiejszym 

budżecie, 

 

01:09:05.189 --> 01:09:08.552 

myślę, że zrobimy więcej dla siebie, 

 

01:09:08.612 --> 01:09:10.934 

więcej dla naszej przyszłości. 

 

01:09:10.994 --> 01:09:12.395 

Dziękuję bardzo. 

 

01:09:12.475 --> 01:09:13.936 

- Dziękuję. Panie Burmistrzu, bardzo proszę. 

 

01:09:18.583 --> 01:09:21.044 

- Muszę odpowiedzieć, Panie Sebastianie. 

 

01:09:21.744 --> 01:09:24.565 

Ja się cieszę, że pan mówi o ekonomii, 

 

01:09:24.605 --> 01:09:29.427 

mówi pan o tym, że pewne decyzje przynoszą efekt, 

 

01:09:29.487 --> 01:09:35.409 

bo to nie jest żadna tajemnica, że przecież kiedy 5 

lat temu pewne 

 

01:09:35.449 --> 01:09:38.630 

rzeczy podejmowaliśmy i kreśliliśmy pewien 

scenariusz rozwoju 

 

01:09:38.650 --> 01:09:41.472 

gospodarczego, wcale nie było oczywiste, 

 

01:09:41.592 --> 01:09:47.897 

że w tym miejscu nadal będę mógł siedzieć i że 

będzie tego taki efekt 

 

01:09:47.937 --> 01:09:51.481 

widoczny, ja jednak zaryzykuję, w krótkim czasie. 

 

01:09:51.501 --> 01:09:54.203 

Bo my jesteśmy raptem 5 lat od momentu, 

 

01:09:56.665 --> 01:09:59.127 

kiedy postanowiliście państwo, również część z 

państwa przy tym 

 

01:09:59.167 --> 01:10:05.331 

stole, o tym, że taka koncepcja rozwoju również 

oparta o to, 

 

01:10:05.411 --> 01:10:07.692 

co nie było dla wielu osób oczywiste, 

 

01:10:07.732 --> 01:10:10.294 

czyli bardzo dużych deweloperów działających na 

rynku, 

 

01:10:10.334 --> 01:10:14.637 

nie bardzo mały zakres, tylko jednak też duże 

powierzchnie, 

 

01:10:15.597 --> 01:10:17.338 

przynosi taki efekt. 

 

01:10:17.398 --> 01:10:20.100 

Natomiast muszę, Panie Sebastianie, powiedzieć, 

 

01:10:20.180 --> 01:10:26.043 

że w tym wszystkim jest jeszcze coś takiego jak 

chociażby bardzo 

 

01:10:26.103 --> 01:10:28.385 

podstawowa w samorządzie zasada subsydialności, 

 

01:10:28.445 --> 01:10:32.687 

kiedy to społeczność lokalna na najniższym szczeblu 

ma zdecydować 

 

01:10:32.727 --> 01:10:34.088 

o swoich potrzebach. 

 

01:10:34.128 --> 01:10:36.309 

Państwo jako reprezentanci tej społeczności, 
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01:10:36.349 --> 01:10:38.911 

decydujecie co jest dla mieszkańców ważne. 

 

01:10:39.711 --> 01:10:45.674 

I pozwolę sobie powiedzieć przez pryzmat czegoś co 

ostatnio mnie 

 

01:10:45.714 --> 01:10:47.275 

spotkało. 

 

01:10:47.295 --> 01:10:48.516 

Trochę się pochwalę. 

 

01:10:48.556 --> 01:10:52.457 

Wybaczcie państwo. Może czasami autopromocja 

jest potrzebna. 

 

01:10:52.537 --> 01:10:55.819 

Na ostatnim zrzeszeniu gminy województwa 

lubuskiego, 

 

01:10:55.859 --> 01:10:59.161 

zostałem przez innych wójtów, burmistrzów 

wybrany w jednej 

 

01:10:59.201 --> 01:11:02.122 

z kategorii wyróżniony jako burmistrz, 

 

01:11:02.142 --> 01:11:06.705 

który zwraca dużą uwagę i przywiązuje jako 

najlepszy burmistrz 

 

01:11:06.725 --> 01:11:09.426 

w województwie do rzeczy związanych m.in. 

 

01:11:09.446 --> 01:11:12.807 

ze zrównoważonym rozwojem w tym dotyczącym 

m.in. 

 

01:11:12.907 --> 01:11:17.589 

zagadnień ekologicznych, proekologicznych i tam 

jednym z tych wątków 

 

01:11:17.609 --> 01:11:19.910 

właśnie był to zrównoważony rozwój. 

 

01:11:19.950 --> 01:11:21.430 

Dlatego do tego nawiązałem. 

 

01:11:21.470 --> 01:11:25.432 

Szanowni Państwo, to prawda te małe rzeczy są na 

dobrą sprawę 

 

01:11:25.472 --> 01:11:26.952 

wydatkiem. 

 

01:11:27.012 --> 01:11:30.674 

Ale zwróćcie państwo też uwagę, że kiedy następuje 

na różnym poziomie 

 

01:11:30.714 --> 01:11:33.312 

ocena, tak. 

 

01:11:33.352 --> 01:11:36.335 

Czasami są to rankingi organizowane przez 

instytucje zewnętrzne, 

 

01:11:36.375 --> 01:11:40.358 

przez wydawnictwa, periodyki prawne bądź 

samorządowe, 

 

01:11:40.398 --> 01:11:44.160 

a czasami przez zrzeszenia samorządowe. 

 

01:11:44.241 --> 01:11:48.804 

To bardzo często o tym jak postrzegany jest dany 

samorząd i jego 

 

01:11:48.844 --> 01:11:53.568 

działania, decydują mieszkańcy w oparciu o bardzo 

przyziemne 

 

01:11:53.608 --> 01:11:55.089 

kategorie, jeśli mogę tak powiedzieć. 

 

01:11:55.949 --> 01:11:59.271 

Bo mieszkaniec, żeby powiedzieć, że żyje mu się tu 

dobrze, 

 

01:11:59.331 --> 01:12:01.492 

oceni to często przez pryzmat tego, 

 

01:12:01.552 --> 01:12:06.035 

czego dotyka na co dzień, a więc braku oświetlenia, 

 

01:12:06.135 --> 01:12:10.357 

tego, że ma problem z dojściem suchą nogą do 

swojej posesji, 

 

01:12:10.437 --> 01:12:12.798 

czyli właściwej infrastruktury drogowej, 

 

01:12:12.858 --> 01:12:14.179 

ale tej najbardziej podstawowej. 
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01:12:14.779 --> 01:12:17.121 

My niedawno o tym rozmawialiśmy, Szanowni 

Państwo, 

 

01:12:17.241 --> 01:12:22.124 

i to prawda, my jesteśmy na etapie i to się zgadzam, 

 

01:12:22.184 --> 01:12:24.646 

Panie Sebastianie, z panem w stu procentach, 

 

01:12:24.686 --> 01:12:28.208 

my jesteśmy nadal na etapie budowania kapitału, 

 

01:12:28.789 --> 01:12:30.169 

który może nam się odwdzięczyć. 

 

01:12:31.070 --> 01:12:35.053 

Ale proszę pamiętać, że, może inaczej, 

 

01:12:35.093 --> 01:12:37.515 

ja sobie nie wyobrażam takiej sytuacji, 

 

01:12:37.575 --> 01:12:42.780 

że wszystkie te potrzeby, możemy zatrzymać, 

 

01:12:42.820 --> 01:12:44.361 

że możemy mieszkańcom powiedzieć nie, 

 

01:12:44.401 --> 01:12:45.582 

nie będziemy tego w ogóle robić, 

 

01:12:45.622 --> 01:12:47.384 

bo najpierw zainwestujemy tylko w to i w to. 

 

01:12:48.616 --> 01:12:51.760 

Uważam, że spotkało być to się z powszechnym 

buntem naszych 

 

01:12:51.800 --> 01:12:53.943 

mieszkańców. 

 

01:12:53.963 --> 01:12:55.785 

Boję się to inaczej nazwać, ale myślę, 

 

01:12:55.805 --> 01:12:58.349 

że należy tak to mniej więcej określić. 

 

01:12:58.389 --> 01:13:01.653 

Więc również te drobne rzeczy, one jednak dla 

całości, 

 

01:13:01.673 --> 01:13:03.515 

dlatego jak postrzegany jest samorząd, 

 

01:13:03.595 --> 01:13:04.697 

mają duże znaczenie. 

 

01:13:04.737 --> 01:13:11.083 

Ten zrównoważony rozwój, to jest również rozwój 

bardzo skupiony 

 

01:13:11.123 --> 01:13:14.105 

często na rozwoju bardzo drobnych elementów. 

 

01:13:14.145 --> 01:13:17.148 

No i jedna rzecz, Panie Sebastianie, którą pan 

wypowiedział, 

 

01:13:17.168 --> 01:13:18.789 

z którą się już zupełnie nie mogę zgodzić, 

 

01:13:19.850 --> 01:13:27.236 

to jest nawiązanie do tego elementu związanego z 

przygotowaniem 

 

01:13:27.296 --> 01:13:31.500 

dodatkowych dokumentów w kontekście koncepcji 

rozwiązań drogowych 

 

01:13:31.560 --> 01:13:33.582 

węzeł S3 północ Sulechów. 

 

01:13:35.163 --> 01:13:36.804 

Dlaczego się nie mogę zgodzić? 

 

01:13:36.844 --> 01:13:39.547 

Bo to po pierwsze nie jest tak, 

 

01:13:39.627 --> 01:13:42.409 

że cokolwiek jest zatrzymane, wręcz przeciwnie. 

 

01:13:42.449 --> 01:13:47.473 

Siedzą tu koło mnie moi współpracownicy, którzy 

szykują też pewne 

 

01:13:47.493 --> 01:13:51.556 

opracowania dla posłów, dla instytucji 

zewnętrznych. 

 

01:13:51.596 --> 01:13:53.978 

To się nadal dzieje. 

 

01:13:54.058 --> 01:13:56.579 

Natomiast jest też pan skarbnik i to na jednym z 

posiedzeń chyba 
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01:13:56.639 --> 01:14:01.242 

powiedział też bardzo otwarcie, że po konsultacjach 

prawnych np. 

 

01:14:01.302 --> 01:14:05.465 

pod dokumentem, który był wymieniany wśród 

tych, 

 

01:14:05.505 --> 01:14:08.046 

o których pan mówił, nie może się podpisać, 

 

01:14:08.086 --> 01:14:10.868 

bo byłoby to złamaniem dyscypliny finansów 

publicznych. 

 

01:14:10.908 --> 01:14:13.569 

To jest dokument, który nie może zostać 

opracowany przez Gminę 

 

01:14:13.609 --> 01:14:14.850 

Sulechów. 

 

01:14:14.870 --> 01:14:16.673 

I przepraszam, może nie powinienem tego 

powiedzieć, 

 

01:14:16.713 --> 01:14:18.536 

ale powiem otwartym językiem. 

 

01:14:18.556 --> 01:14:20.759 

To nie jest coś co się wydarzyło teraz, 

 

01:14:20.799 --> 01:14:25.105 

tylko już dwa lata temu, Szanowni Państwo, 

 

01:14:25.165 --> 01:14:28.510 

my toczyliśmy dyskusję z Generalną Dyrekcją Dróg 

Krajowych 

 

01:14:28.570 --> 01:14:32.876 

i Autostrad o tym, że każda dodatkowa rzecz, 

 

01:14:32.896 --> 01:14:40.303 

którą szykujemy, po pierwsze nie wynika z prawa i 

jest tak naprawdę 

 

01:14:40.383 --> 01:14:43.626 

odsyłaniem nas, wymyślaniem kolejnych rzeczy, 

 

01:14:43.666 --> 01:14:47.971 

które być może uda się zrobić, a może się nie uda i 

w ten sposób jest 

 

01:14:48.011 --> 01:14:49.352 

rozwlekana sprawa w czasie. 

 

01:14:50.473 --> 01:14:53.656 

Ja nie mam wątpliwości, ja to powtarzam od 

początku, 

 

01:14:53.696 --> 01:14:55.317 

dla mnie podjęcie decyzji o tym, 

 

01:14:55.377 --> 01:14:59.880 

że węzeł S3 północ w Sulechowie będzie budowany 

to była, 

 

01:14:59.980 --> 01:15:03.543 

jest i będzie decyzja polityczna. 

 

01:15:03.563 --> 01:15:07.346 

Mówiąc wprost jest potrzebny ktoś na szczeblu 

centralnym, 

 

01:15:07.386 --> 01:15:11.749 

kto pokaże palcem na mapie tą konkretną 

lokalizację dostrzegając 

 

01:15:11.789 --> 01:15:12.930 

problemy naszych mieszkańców. 

 

01:15:14.051 --> 01:15:18.636 

I od kilku lat prowadziliśmy rozmowy wiecie 

państwo i kuluarowe 

 

01:15:18.696 --> 01:15:22.540 

i w formie oficjalnej korespondencji z różnymi 

instytucjami, 

 

01:15:22.580 --> 01:15:25.683 

bo nie tylko z Generalną Dyrekcją Dróg Krajowych i 

Autostrad, 

 

01:15:25.703 --> 01:15:33.171 

również z pośrednimi przedstawicielami również 

partii rządzących. 

 

01:15:34.952 --> 01:15:35.993 

Jaki jest tego efekt? 

 

01:15:36.033 --> 01:15:39.737 

Na dzisiaj dla mnie żaden, bo dla mnie liczy się efekt 

końcowy, 

 

01:15:39.797 --> 01:15:41.859 

tak. Ja to państwu często powtarzam, 
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01:15:41.899 --> 01:15:44.901 

że nie należy obiecywać, tylko pozytywnie 

zaskoczyć, 

 

01:15:44.942 --> 01:15:47.784 

doprowadzić sytuację i sprawę do końca. 

 

01:15:47.804 --> 01:15:51.588 

Dla mnie końcem będzie podjęcie decyzji, tak. 

 

01:15:51.608 --> 01:15:54.991 

Ja dziś mogę powiedzieć, że bardzo się cieszę z 

mostów w Pomorsku, 

 

01:15:55.011 --> 01:15:57.333 

ale tak naprawdę ja się z mostów w Pomorsku będę 

cieszył wtedy, 

 

01:15:57.373 --> 01:15:59.035 

jak będzie otwarcie mostów w Pomorsku. 

 

01:16:00.768 --> 01:16:06.070 

Bo jestem realistą, twardo raczej stąpającym po 

ziemi i uważam, 

 

01:16:06.110 --> 01:16:09.132 

że efekt końcowy i to co naprawdę będzie 

interesowało naszych 

 

01:16:09.152 --> 01:16:11.653 

mieszkańców, to nie mówienie o tym, 

 

01:16:11.693 --> 01:16:13.434 

bez końca powtarzanie jak to będzie fajnie, 

 

01:16:13.474 --> 01:16:17.496 

jak to jest ważne, bo ja uważam, że my to wiemy i 

wiedzą też ci, 

 

01:16:17.556 --> 01:16:19.337 

z którymi się kontaktujemy. 

 

01:16:19.357 --> 01:16:22.458 

Natomiast czy skutecznie doprowadzimy do sytuacji, 

 

01:16:22.478 --> 01:16:26.560 

w której po pierwsze istniejący węzeł zostanie 

przebudowany, 

 

01:16:27.741 --> 01:16:30.582 

bo ja nie mam żadnej wątpliwości, że to również 

musi nastąpić, 

 

01:16:30.622 --> 01:16:34.805 

a więc prawoskręt w kierunku Gminy Kargowa. 

 

01:16:34.865 --> 01:16:37.926 

Druga rzecz, wyznaczenie konkretnej lokalizacji, 

 

01:16:37.946 --> 01:16:40.028 

którą my wyznaczyliśmy i to też powiedzmy sobie, 

 

01:16:40.048 --> 01:16:43.209 

my przygotowaliśmy dokument, w którym zostało 

określone, 

 

01:16:43.230 --> 01:16:45.651 

w którym miejscu powinien zostać wybudowany 

węzeł. 

 

01:16:47.122 --> 01:16:52.005 

Jest określony na wysokości pomiędzy Dębinkami a 

Kalskiem, 

 

01:16:52.065 --> 01:16:55.746 

jest to, że tak powiem zaproponowane, jest 

przedstawione. 

 

01:16:55.867 --> 01:16:58.328 

Więc nie mogę zgodzić się z tak przedstawioną 

sytuacją, 

 

01:16:58.368 --> 01:17:00.049 

natomiast mogę potwierdzić. 

 

01:17:00.109 --> 01:17:03.610 

Nie ma możliwości wydania na ten element 

kolejnych pieniędzy 

 

01:17:03.671 --> 01:17:07.112 

z budżetu, ponieważ byłoby to niezgodne z prawem 

i mamy na to również 

 

01:17:07.152 --> 01:17:10.754 

analizę radców prawnych i pan Marcin mówiąc 

bardzo wprost, 

 

01:17:11.915 --> 01:17:15.236 

skarbnik, że nie jesteśmy w stanie podpisać się pod 

tego rodzaju 

 

01:17:15.276 --> 01:17:18.839 

zleceniem, które nawiasem mówiąc, 

 

01:17:18.859 --> 01:17:21.980 
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może nie powinienem tego mówić, bo raczej o 

kuluarach nie rozmawiam, 

 

01:17:22.020 --> 01:17:24.022 

ale powiem. 

 

01:17:24.042 --> 01:17:27.524 

Mamy wprost informację, że dla podjęcia tej decyzji 

nie ma to żadnego 

 

01:17:27.544 --> 01:17:29.925 

znaczenia, a przygotowane przez nas dokumenty, 

 

01:17:29.985 --> 01:17:33.387 

nie mogą być podstawą do działalności Generalnej 

Dyrekcji Dróg 

 

01:17:33.407 --> 01:17:34.468 

Krajowych i Autostrad. 

 

01:17:34.508 --> 01:17:37.470 

Czy państwu to coś mówi? 

 

01:17:37.490 --> 01:17:39.291 

Nawet jakbym zrobił projekt budowlany, 

 

01:17:39.331 --> 01:17:42.173 

prawdopodobnie nie zostałby przyjęty do realizacji 

przez tamtą 

 

01:17:42.193 --> 01:17:43.954 

instytucję. Czy mam mówić coś jeszcze? 

 

01:17:46.690 --> 01:17:50.251 

No więc mówmy otwarcie, tu jest potrzebna 

konkretna, 

 

01:17:50.311 --> 01:17:54.972 

męska decyzja i wywalczenie tego na poziomie co 

najmniej województwa, 

 

01:17:55.032 --> 01:17:57.653 

choć deklaracje to państwo też wiecie, 

 

01:17:57.713 --> 01:18:00.494 

bo my odwrotną korespondencję też dostajemy. 

 

01:18:00.514 --> 01:18:05.215 

Właściwie wielu posłów i senatorów zabierało głos 

w tej sprawie, 

 

01:18:05.255 --> 01:18:08.596 

interpelacje poselskie były w tej sprawie, 

 

01:18:08.656 --> 01:18:11.357 

odpowiedzi ministrów były w tej sprawie. 

 

01:18:11.397 --> 01:18:12.977 

Na dzisiaj mnie interesuje tylko jedno, 

 

01:18:13.037 --> 01:18:16.138 

że nie jest to zadanie wpisane do planu do realizacji. 

 

01:18:16.178 --> 01:18:17.904 

Dziękuję. 

 

01:18:17.924 --> 01:18:21.565 

W strategii województwa, to też może ważne a 

propos pana marszałka, 

 

01:18:21.585 --> 01:18:24.286 

w strategii województwa to się znalazło. 

 

01:18:24.346 --> 01:18:27.127 

Tego dopilnowaliśmy, czego wcześniej nie było, tak. 

 

01:18:30.608 --> 01:18:32.568 

- Dziękuję. I teraz zwrócę państwu radnym, 

 

01:18:32.608 --> 01:18:35.969 

że dyskusja już była. 

 

01:18:36.009 --> 01:18:37.730 

Bardzo proszę, pan radny Sebastian Różycki. 

 

01:18:40.310 --> 01:18:43.793 

- Tylko dyskusja dotyczyła projektu przed 

głosowaniem, 

 

01:18:43.913 --> 01:18:46.636 

a jesteśmy po głosowaniu, więc emocje uważam 

opadły. 

 

01:18:46.676 --> 01:18:48.898 

- Ale nie ma takiego punktu, Panie Sebastianie. 

 

01:18:48.918 --> 01:18:51.520 

- Dobrze, to być może, Panie Przewodniczący, 

 

01:18:51.560 --> 01:18:56.124 

warto byłoby pomyśleć może, że czasami porządek 

obrad można byłoby 

 

01:18:56.184 --> 01:18:58.146 

o to poszerzyć. 
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01:18:58.186 --> 01:18:59.227 

Natomiast żeby nie przeciągać. 

 

01:18:59.287 --> 01:19:04.431 

Panie Burmistrzu, i pan i przewodniczący rady i 

niektóre osoby tutaj 

 

01:19:04.451 --> 01:19:07.694 

siedzące przy stole, mieliśmy pełną świadomość, 

 

01:19:07.814 --> 01:19:11.476 

że koncepcja, która była budowana przy zjeździe S3, 

 

01:19:11.576 --> 01:19:18.481 

to co pan mi wypomina, miała stanowić medialny 

między innymi argument 

 

01:19:18.541 --> 01:19:24.986 

po to, aby GDDKiA mogła rozpocząć procedury w 

swojej dziesięciolatce. 

 

01:19:25.786 --> 01:19:29.168 

Mieliśmy świadomość, że ten wydatek, 

 

01:19:29.249 --> 01:19:34.312 

o którym pan mówi, jeśli chodzi o zakres 

odpowiedzialności, 

 

01:19:34.432 --> 01:19:37.794 

że nie będzie wykorzystany, będzie trudny do 

obrony, 

 

01:19:37.815 --> 01:19:41.477 

jeśli chodzi o wydatek gminny. 

 

01:19:41.537 --> 01:19:47.181 

Zgadzam się z panem i dlatego dostaliście państwo 

jako włodarze 

 

01:19:47.261 --> 01:19:48.762 

zielone światło. 

 

01:19:48.802 --> 01:19:50.924 

Przecież myśmy nie zakwestionowali niczego, 

 

01:19:50.964 --> 01:19:54.066 

nie podnosiliśmy na żadnym etapie tej dyskusji. 

 

01:19:55.277 --> 01:19:58.639 

Jeżeli tą informację, którą pan przed chwileczką 

przekazał, 

 

01:19:58.719 --> 01:20:04.362 

że nadal ten temat jest wałkowany, po to między 

innymi zaobserwowałem 

 

01:20:04.402 --> 01:20:09.425 

na Facebooku, że korkuje się zjazd z S3, 

 

01:20:09.525 --> 01:20:12.006 

temu też ten materiał pewnie ma służyć. 

 

01:20:12.046 --> 01:20:17.850 

Jestem tego świadom i nie mam zamiaru 

polemizować i się skarżyć w tym 

 

01:20:17.890 --> 01:20:19.170 

zakresie. 

 

01:20:19.210 --> 01:20:22.932 

Natomiast myślę, że dla mieszkańców ważne jest to, 

 

01:20:23.053 --> 01:20:28.694 

że państwo jako włodarze, że walczycie o istotny 

element z punktu 

 

01:20:28.734 --> 01:20:31.695 

widzenia strategii jakim jest zjazd S3. 

 

01:20:31.735 --> 01:20:33.896 

Informacja, którą przed chwileczką pan przekazał, 

 

01:20:33.936 --> 01:20:36.536 

że dokument znalazł się w strategii województwa. 

 

01:20:36.576 --> 01:20:41.678 

Dobrze, chciałem tylko te słowa wypowiedzieć w 

obecności 

 

01:20:41.778 --> 01:20:47.923 

wicemarszałka, no bo on w strukturze decyzyjności 

rządowej jest po 

 

01:20:47.963 --> 01:20:49.825 

prostu nieco wyżej. 

 

01:20:49.885 --> 01:20:55.271 

Mam pewność, że państwo jako włodarze też te 

rozmowy kuluarowe 

 

01:20:55.351 --> 01:20:57.733 

toczycie i tylko tyle. 

 

01:20:57.793 --> 01:20:59.155 

Więc nie będę przedłużał dyskusji. 
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01:20:59.195 --> 01:21:01.277 

- Dziękuję. Pan radny Piotr Miszkiewicz. 

 

01:21:02.463 --> 01:21:03.544 

- Dziękuję, Panie Przewodniczący. 

 

01:21:03.584 --> 01:21:09.868 

Kończąc wątek węzła S3, ponieważ nie do końca jest 

zgodne z prawdą, 

 

01:21:09.908 --> 01:21:14.471 

to jak jest dzisiaj rysowany obraz negocjacji z 

Ministerstwem 

 

01:21:14.491 --> 01:21:15.892 

Infrastruktury. 

 

01:21:15.912 --> 01:21:17.573 

Pełna zgoda, Panie Burmistrzu. 

 

01:21:17.894 --> 01:21:21.636 

Dyrektor Generalnej Dyrekcji robił nam gminie 

wprost pod górkę. 

 

01:21:21.676 --> 01:21:24.298 

Wymyślał historie nie stworzone niepotrzebne. 

 

01:21:24.338 --> 01:21:29.121 

Przecież robiliśmy nawet chyba pomiar natężenia 

ruchu na nasz koszt. 

 

01:21:29.181 --> 01:21:30.726 

Pełna zgoda. 

 

01:21:30.787 --> 01:21:35.174 

Ale konsekwencją jego w mojej ocenie 

niekompetencji było to, 

 

01:21:35.234 --> 01:21:40.363 

że stracił pracę i poprzedni rząd tego dyrektora 

usunął. 

 

01:21:41.272 --> 01:21:47.115 

Minister Infrastruktury pan minister Adamczyk był 

przygotowany 

 

01:21:47.155 --> 01:21:49.576 

i prace były w ministerstwie toczone, 

 

01:21:49.596 --> 01:21:50.737 

niemniej zabrakło czasu. 

 

01:21:50.757 --> 01:21:52.157 

Zmieniła się władza. 

 

01:21:52.197 --> 01:21:56.079 

Dzisiaj ten węzeł w dużej dozie 

prawdopodobieństwa nie powstanie. 

 

01:21:56.099 --> 01:22:00.782 

Niemniej po prostu fakty są nieco inne niż 

są dzisiaj rysowane, jeśli chodzi o węzeł S3. 

 

01:22:03.763 --> 01:22:07.965 

- Dziękuję. 

 

01:22:08.005 --> 01:22:10.709 

Przechodzimy do kolejnego punktu. 

 

01:22:11.030 --> 01:22:13.133 

Punkt 7. Rozpatrzenie i głosowanie projektu 

uchwały w sprawie 

 

01:22:13.153 --> 01:22:17.800 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Sulechów na lata 2025-2030, 

 

01:22:17.800 --> 01:22:20.323 

druk numer 927. 

 

01:22:20.323 --> 01:22:23.087 

I tutaj już wiemy, że pan skarbnik będzie nam 

zgłaszał autopoprawki. 

 

01:22:23.107 --> 01:22:24.129 

Bardzo proszę, Panie Skarbniku. 

 

01:22:25.606 --> 01:22:29.567 

- Szanowni Państwo, tutaj już nie wynika to z 

procedury przy projekcie 

 

01:22:29.587 --> 01:22:31.728 

budżetu. Więc nie wiem, czy państwo sobie 

życzycie, 

 

01:22:31.748 --> 01:22:32.809 

żebym te autopoprawki odczytał. 

 

01:22:32.829 --> 01:22:35.410 

Jest ich mniej, ale też państwo na mailu macie. 

 

01:22:35.430 --> 01:22:38.431 

Także nie jest wymagane procedurą odczytania ich. 

 

01:22:38.531 --> 01:22:40.932 

- Myślę, że nie ma takiej potrzeby i myślę, 
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01:22:40.952 --> 01:22:44.133 

że państwo radni chyba się ze mną zgodzą. 

 

01:22:44.173 --> 01:22:45.573 

Zgadzają się, tak? 

 

01:22:45.633 --> 01:22:48.954 

Bardzo proszę. 

 

01:22:48.994 --> 01:22:51.515 

- Te zmiany są oczywiście konsekwencją przyjętych 

wcześniej 

 

01:22:51.575 --> 01:22:53.036 

autopoprawek do budżetu. 

 

01:22:54.420 --> 01:22:55.601 

- Też wszystko wiemy. 

 

01:22:55.641 --> 01:22:59.604 

Bardzo proszę, Panie Skarbniku, o zgłoszenie 

autopoprawek. 

 

01:23:00.044 --> 01:23:03.888 

A, dobra. 

 

01:23:03.948 --> 01:23:10.613 

Państwo radni te autopoprawki mają tutaj 

wyświetlone, tak? 

 

01:23:10.653 --> 01:23:13.995 

Nie musimy ich odczytywać. Dobrze. 

 

01:23:14.016 --> 01:23:17.778 

Myślałem, że o opinii mówię. 

 

01:23:17.798 --> 01:23:20.798 

Jest opinia. 

 

01:23:20.818 --> 01:23:23.580 

No myślałem, że mówisz o opinii, ale tutaj tak patrzę 

na panią 

 

01:23:23.620 --> 01:23:25.480 

mecenas, autopoprawki. 

 

01:23:25.661 --> 01:23:32.024 

Nie trzeba, tak, jak mamy je wyświetlone tutaj? Nie. 

Dobrze. 

 

01:23:32.084 --> 01:23:33.344 

Nie widzę więcej głosów w dyskusji. 

 

01:23:33.364 --> 01:23:34.385 

Przechodzimy do głosowania. 

 

01:23:34.445 --> 01:23:37.646 

Na początek autopoprawki Burmistrza Sulechowa 

do wieloletniej 

 

01:23:37.706 --> 01:23:38.827 

prognozy finansowej. 

 

01:23:38.867 --> 01:23:41.168 

Bardzo proszę państwa radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach. 

 

01:23:44.258 --> 01:23:45.638 

Za 18 radnych. 

 

01:23:45.658 --> 01:23:47.439 

Stwierdzam, że autopoprawki zostały przyjęte 

jednogłośnie. 

 

01:23:47.459 --> 01:23:49.979 

Przechodzimy do głosowania projektu uchwały wraz 

z przyjętymi 

 

01:23:50.039 --> 01:23:51.419 

autopoprawkami. 

 

01:23:51.479 --> 01:23:58.841 

Bardzo proszę państwa radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach. 

 

01:23:58.961 --> 01:24:00.181 

Za 18 radnych. 

 

01:24:00.221 --> 01:24:03.322 

Stwierdzam, że uchwała dotycząca uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy 

 

01:24:03.342 --> 01:24:07.000 

Finansowej Gminy Sulechów na lata 2025-2030, 

 

01:24:07.000 --> 01:24:10.000 

została przyjęta jednogłośnie. 

 

01:24:10.000 --> 01:24:11.586 

Przechodzimy do kolejnego punktu. 

 

01:24:11.646 --> 01:24:13.187 

Rozpatrzenie i podjęcie uchwał. 

 

01:24:13.247 --> 01:24:17.611 
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Na początek druk numer 925 w sprawie projektu 

uchwały o zmianie 

 

01:24:17.651 --> 01:24:20.393 

uchwały w sprawie regulaminu przyznawania 

dodatków i innych elementów 

 

01:24:20.413 --> 01:24:22.955 

wynagrodzenia nauczycieli zatrudnionych w 

placówkach oświatowych 

 

01:24:22.975 --> 01:24:24.876 

prowadzonych przez Gminę Sulechów. 

 

01:24:24.916 --> 01:24:27.839 

Czy ktoś z państwa radnych chciałby zabrać głos w 

tym punkcie? 

 

01:24:27.879 --> 01:24:30.421 

Nie widzę. 

 

01:24:30.461 --> 01:24:31.902 

Widzę. Bardzo proszę, pan radny Jerzy Rodzynek. 

 

01:24:34.335 --> 01:24:37.356 

- Panie Przewodniczący, Panowie Burmistrzowie, 

 

01:24:37.396 --> 01:24:42.117 

Panie i Panowie Radni, chciałem bardzo 

podziękować za bardzo szybką 

 

01:24:42.157 --> 01:24:48.719 

reakcję, bo po przedstawieniu przeze mnie wniosku 

Komisji Oświaty 

 

01:24:48.759 --> 01:24:52.400 

i Kultury, Spraw Społecznych na poprzednim 

posiedzeniu, 

 

01:24:52.440 --> 01:24:57.113 

usłyszałem, że prawie chcę rozwalić budżet gminy, 

 

01:24:57.173 --> 01:25:03.016 

że wydatki stałe są tak duże, że gmina tego nie 

udźwignie. 

 

01:25:03.096 --> 01:25:07.099 

Wszyscy państwo zaczęliście liczyć jakie to będą 

straszne obciążenia 

 

01:25:07.139 --> 01:25:13.963 

w wydatkach stałych i poproszono mnie o 

zorganizowanie dodatkowego 

 

01:25:14.003 --> 01:25:16.965 

spotkania. Pani kierownik Wydziału Edukacji prosiła, 

 

01:25:16.985 --> 01:25:20.767 

żeby to spotkanie zrobić dopiero po zakończeniu 

prac nad budżetem, 

 

01:25:20.827 --> 01:25:25.168 

bo to jest priorytet w obecnym momencie. 

 

01:25:25.208 --> 01:25:27.489 

No i w tej chwili bardzo się cieszę, 

 

01:25:27.529 --> 01:25:33.651 

że znaleźli się ludzie, którzy chcieli tego się podjąć i 

bardzo 

 

01:25:33.731 --> 01:25:41.474 

szybko pojawiła się propozycja, została opracowana 

i w tej chwili 

 

01:25:41.534 --> 01:25:44.935 

poddajemy ją pod głosowanie. 

 

01:25:45.015 --> 01:25:52.637 

Mówiliście wtedy państwo, że nauczyciele zarabiają 

zgodnie z prawem, 

 

01:25:54.519 --> 01:25:57.701 

że trzeba się nad tym pochylić, zastanowić, 

 

01:25:57.762 --> 01:26:03.186 

ale to okresie późniejszym, bo to wszystko 

powoduje perturbacje 

 

01:26:03.226 --> 01:26:05.007 

różnego rodzaju budżetowe. 

 

01:26:05.027 --> 01:26:08.829 

Proszę Państwa, ja chciałbym podziękować w tej 

chwili, 

 

01:26:08.849 --> 01:26:12.590 

ja też jestem nauczycielem, akurat 

niefinansowanym z budżetu gminy, 

 

01:26:12.650 --> 01:26:14.351 

ale z budżetu powiatu,. 

 

01:26:14.411 --> 01:26:20.134 

Ale tutaj wśród nauczycieli pracujących w gminie 

mam wielu kolegów 
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01:26:20.174 --> 01:26:22.055 

i wśród dyrektorów i nauczycieli. 

 

01:26:22.095 --> 01:26:25.436 

Bardzo się cieszę, że podjęliście państwo taką 

propozycję, 

 

01:26:25.496 --> 01:26:28.172 

że chcecie się pochylić nad tym, 

 

01:26:28.252 --> 01:26:30.533 

aby nauczycieli docenić. 

 

01:26:30.613 --> 01:26:34.335 

Za moment prawdopodobnie będzie to wynikało 

także z mocy prawa, 

 

01:26:34.395 --> 01:26:40.897 

bo prowadzone są prace nad ujęciem systemowym 

tego zagadnienia 

 

01:26:40.937 --> 01:26:43.918 

i wpisanie do karty nauczyciela tej podwyżki. 

 

01:26:43.998 --> 01:26:49.302 

Ale cieszę się, że dziś będziemy się tym zajmowali i 

mam nadzieję, 

 

01:26:49.362 --> 01:26:54.972 

że państwo przegłosujecie ten wniosek aby 

podwyższyć dodatki dla 

 

01:26:55.012 --> 01:26:56.400 

nauczycieli. Dziękuję bardzo. 

 

01:26:56.400 --> 01:27:00.000 

- Dziękuję bardzo. Proszę, ad vocem pan Miłosz 

Brodzikowski. 

 

01:27:01.700 --> 01:27:04.011 

- Dziękuję bardzo. Panie Przewodniczący, Panie 

Burmistrzu, 

 

01:27:04.051 --> 01:27:07.755 

Wysoka Rado, ja tutaj tak naprawdę wiele do 

dodania nie mam, 

 

01:27:07.815 --> 01:27:12.600 

ponieważ tu kolega Jerzy Rodzynek przewodniczący 

Komisji Oświaty 

 

01:27:12.620 --> 01:27:14.702 

temat wyczerpał. Ja chciałem tylko podkreślić, 

 

01:27:14.762 --> 01:27:19.967 

że w stu procentach utożsamiam się z wnioskami 

zawartymi w wypowiedzi 

 

01:27:20.047 --> 01:27:24.691 

pana przewodniczącego i w pełni popieram te 

postulaty, 

 

01:27:24.711 --> 01:27:30.557 

jestem jak najbardziej za przyjęciem tego projektu 

uchwały. 

 

01:27:30.597 --> 01:27:33.500 

Niestety z powodu konfliktu interesów, 

 

01:27:33.580 --> 01:27:37.985 

chciałem tylko poinformować, że nie będę brał 

udziału w głosowaniu. 

 

01:27:38.005 --> 01:27:44.752 

Mimo to podkreślam mój wielki optymizm 

i poparcie dla tej inicjatywy. Dziękuję bardzo. 

 

01:27:44.812 --> 01:27:47.055 

- Dziękuję bardzo. Proszę, pani radna Ewa Gromiec. 

 

01:27:49.948 --> 01:27:52.350 

- Panie Przewodniczący, Panie Burmistrzu, 

 

01:27:52.410 --> 01:27:56.873 

Szanowni Goście, Wysoka Rado, ja też chciałam 

złożyć wniosek formalny 

 

01:27:56.913 --> 01:27:59.675 

przede wszystkim jako nauczyciel i wychowawca. 

 

01:27:59.715 --> 01:28:03.978 

Jestem całym sercem z nauczycielami, z moimi 

koleżankami i kolegami. 

 

01:28:04.018 --> 01:28:06.639 

Jak najbardziej popieram ten wniosek, 

 

01:28:06.780 --> 01:28:12.223 

ale też z przyczyn takich, że niestety ten temat mnie 

dotyczy 

 

01:28:12.283 --> 01:28:16.306 

osobiście, więc chciałam prosić o wyłączenie mnie z 

głosowania 
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01:28:16.366 --> 01:28:18.407 

nad projektem tej uchwały. Dziękuję. 

 

01:28:18.447 --> 01:28:21.449 

- Myślę, że nie trzeba formalnie, tylko pani radna 

powiedziała, 

 

01:28:21.489 --> 01:28:22.910 

że nie będzie głosować. My już tu wiemy, 

 

01:28:22.930 --> 01:28:28.473 

dwóch radnych nie będzie głosowało i pan Bartek 

już to wie, 

 

01:28:28.513 --> 01:28:31.535 

żeby zamknąć głosowanie w odpowiednim 

momencie. 

 

01:28:31.575 --> 01:28:33.756 

Bardzo proszę, pan radny Piotr Miszkiewicz. 

 

01:28:33.776 --> 01:28:35.297 

- To może zanim jeszcze ja zabiorę głos, 

 

01:28:35.317 --> 01:28:36.858 

to przekażę dla pana burmistrza. 

 

01:28:36.878 --> 01:28:39.099 

Ja sobie pozwolę zabrać na końcu. 

 

01:28:39.139 --> 01:28:42.041 

- Dobrze, Panie Burmistrzu, bardzo proszę. I tak 

będę ja na końcu. 

 

01:28:42.915 --> 01:28:44.456 

- Wszyscy jesteśmy dzisiaj bardzo uprzejmi, 

 

01:28:44.476 --> 01:28:45.497 

dziękuję. 

 

01:28:45.557 --> 01:28:50.000 

Szanowni Państwo, cieszę się, bo może już ta 

świąteczna atmosfera 

 

01:28:50.040 --> 01:28:51.942 

troszkę nam się też udziela dodatkowo, 

 

01:28:52.002 --> 01:28:55.745 

ale czuję się w obowiązku powiedzieć coś o czym 

mówiłem oczywiście 

 

01:28:56.125 --> 01:28:57.866 

na komisjach. 

 

01:28:57.906 --> 01:29:01.549 

Jeśli ta zmiana zostanie przez państwa 

przeprocedowana, 

 

01:29:01.629 --> 01:29:05.552 

to będzie to wymagało zmiany przyjętego chwilę 

wcześniej budżetu. 

 

01:29:05.592 --> 01:29:07.073 

To się nie znalazło jeszcze na tą chwilę, 

 

01:29:07.113 --> 01:29:08.935 

ponieważ nie był to tekst obowiązujący. 

 

01:29:09.435 --> 01:29:14.439 

Przewidujemy, że roczny koszt tej zmiany to jest 

około 600000,00 zł, 

 

01:29:14.479 --> 01:29:16.201 

w tym uwzględniając również te kwoty, 

 

01:29:16.221 --> 01:29:21.525 

które będą miały wpływ na finansowanie tej części 

niepublicznej 

 

01:29:21.605 --> 01:29:22.866 

systemu oświaty. 

 

01:29:22.946 --> 01:29:25.168 

Więc właściwie tylko taka informacja techniczna tak, 

 

01:29:25.188 --> 01:29:26.569 

żebyście państwo wiedzieli. 

 

01:29:26.609 --> 01:29:29.031 

Zapewne po przyjęciu w przyszłym roku, 

 

01:29:29.091 --> 01:29:30.492 

nie chcę powiedzieć, że w pierwszej połowie, 

 

01:29:30.532 --> 01:29:33.835 

bo raczej w drugiej już wtedy, kiedy będziemy 

pewnie budżet 

 

01:29:33.875 --> 01:29:35.997 

próbowali, że tak powiem, spiąć w całości, 

 

01:29:36.057 --> 01:29:39.559 

ale na pewno będzie to wymagało przesunięć 

właśnie w zakresie 

 

01:29:39.599 --> 01:29:42.021 
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wynagrodzeń w systemie oświaty. Dziękuję bardzo. 

 

01:29:42.081 --> 01:29:44.522 

- Dziękuję. Bardzo proszę, pan radny Piotr 

Miszkiewicz. 

 

01:29:44.542 --> 01:29:46.363 

- Dziękuję, Panie Przewodniczący. 

 

01:29:46.383 --> 01:29:47.884 

Panie Przewodniczący, Panie Burmistrzu, 

 

01:29:47.904 --> 01:29:51.627 

Wysoka Rado, Szanowni Goście, w imieniu klubu 

oczywiście Prawo 

 

01:29:51.647 --> 01:29:55.029 

i Sprawiedliwość, jesteśmy wszyscy jednomyślni i 

jednogłośni. 

 

01:29:55.089 --> 01:29:59.691 

Są to środki, które jak najbardziej należą się dla 

naszej kadry 

 

01:29:59.852 --> 01:30:04.154 

nauczycielskiej, która bardzo dobrze prowadzi w 

mojej ocenie nasze 

 

01:30:04.194 --> 01:30:06.816 

placówki oświatowe. 

 

01:30:06.876 --> 01:30:08.716 

Niemniej wracając do samej propozycji uchwały, 

 

01:30:08.776 --> 01:30:12.458 

którą zaproponował komitet pana burmistrza, 

 

01:30:12.518 --> 01:30:15.740 

odnosząc się do przewodniczącego Komisji Oświaty, 

 

01:30:15.780 --> 01:30:17.420 

ja bym chciał jeszcze zadać pytanie. 

 

01:30:17.460 --> 01:30:19.882 

Bowiem nie mamy dzisiaj przedstawiciela powiatu, 

 

01:30:19.942 --> 01:30:24.104 

a na terenie gminy są również placówki oświatowe 

powiatowe. 

 

01:30:24.144 --> 01:30:29.606 

Czy powiat w równie wysokiej wysokości taką 

waloryzację tych stawek 

 

01:30:29.666 --> 01:30:33.428 

zaproponował dla kadry nauczycielskiej, jeśli chodzi 

o powiat? 

 

01:30:34.109 --> 01:30:35.933 

To jest pierwsze pytanie. 

 

01:30:35.993 --> 01:30:37.877 

A drugie to już nie jest pytanie tylko stwierdzenie, 

 

01:30:37.937 --> 01:30:40.944 

że spotykamy się z pokłosiem pewnych decyzji, 

 

01:30:40.964 --> 01:30:42.468 

które podjęliśmy w październiku. 

 

01:30:43.234 --> 01:30:47.857 

Jeśli chodzi o dotowanie żłobków, także taka 

refleksja do wysokiej 

 

01:30:47.897 --> 01:30:52.079 

rady, że jeśli mówimy A, dzisiaj mówimy B, 

 

01:30:52.419 --> 01:30:56.221 

ta kwota, która w październiku została przeznaczona 

na placówki 

 

01:30:56.261 --> 01:31:01.104 

prywatne, być może odciążyłaby dzisiaj budżet 

poprzez przyjęcie tej 

 

01:31:01.164 --> 01:31:03.865 

uchwały w sposób nieco bardziej inny, 

 

01:31:03.905 --> 01:31:06.166 

bardziej taki racjonalny. 

 

01:31:06.267 --> 01:31:07.547 

- Dziękuję. 

 

01:31:07.647 --> 01:31:08.728 

Pan Jerzy Rodzynek ad vocem. 

 

01:31:10.990 --> 01:31:12.772 

Jako nauczyciel, który jest pod powiatem, 

 

01:31:12.852 --> 01:31:15.894 

to nam powie. 

 

01:31:15.954 --> 01:31:17.215 

- Nie jestem przedstawicielem powiatu, 

 



Strona 61 z 72 
 

Załącznik do protokołu nr OR.0002.9.2024 z dnia 17 grudnia 2024 r. 

01:31:17.275 --> 01:31:20.698 

ale pracuję w tym powiecie i jestem finansowany ze 

środków powiatu. 

 

01:31:20.758 --> 01:31:25.642 

To muszę powiedzieć, że rzeczywiście jeżeli chodzi o 

Radę Gminy 

 

01:31:25.682 --> 01:31:29.265 

Miasta Sulechowa, to w porównaniu z powiatem, 

 

01:31:30.106 --> 01:31:33.609 

traktujemy nauczycieli dużo lepiej niż radni powiatu, 

 

01:31:33.649 --> 01:31:37.372 

bo dodatki, które obowiązują w Gminie Sulechów, 

 

01:31:37.592 --> 01:31:40.954 

to co już wcześniej na poprzednim posiedzeniu 

mówiłem, 

 

01:31:40.994 --> 01:31:44.996 

dodatki funkcyjne oraz teraz dodatki dla 

wychowawcy są znacznie 

 

01:31:45.036 --> 01:31:48.598 

wyższe niż w przypadku powiatu zielonogórskiego. 

 

01:31:48.618 --> 01:31:49.779 

Dziękuję bardzo. 

 

01:31:49.839 --> 01:31:50.899 

- Dziękuję. Ale zmiana była? 

 

01:31:52.140 --> 01:31:53.381 

- Była zmiana. 

 

01:31:53.921 --> 01:31:56.102 

- O 50,00 zł jeżeli dobrze słyszałem, tak? 

- 70,00 zł. 

 

01:31:56.903 --> 01:31:58.603 

- Znowu jesteśmy lepsi. 

 

01:32:03.379 --> 01:32:07.262 

To jest znak, że musimy chyba albo do powiatu albo 

do parlamentu. 

 

01:32:07.302 --> 01:32:10.965 

Słuchajcie, tak państwo radni mówicie o tym 

zjeździe z S3, 

 

01:32:11.005 --> 01:32:14.048 

to słuchajcie to wynika, że nie mamy przedstawicieli 

swoich w takich 

 

01:32:14.068 --> 01:32:15.949 

miejscach właśnie z miasta Sulechów, 

 

01:32:15.989 --> 01:32:18.792 

bo oni by powiedzieli tak jak Rejtan, 

 

01:32:18.832 --> 01:32:22.875 

że jak nie będzie, to nie będzie mojego głosu za 

jakimś tam budżetem 

 

01:32:22.915 --> 01:32:25.257 

u góry na samej górze i to tak to się odbywa. 

 

01:32:25.297 --> 01:32:31.385 

Więc to tak mówię delikatnie, ale trzeba nad tym się 

zawsze pochylać, 

 

01:32:31.425 --> 01:32:32.546 

czy z lewej czy z prawej. 

 

01:32:32.606 --> 01:32:38.513 

Dobrze mieć swoich przedstawicieli we wszystkich 

tych gronach od dołu 

 

01:32:38.533 --> 01:32:42.858 

do góry i wtedy będzie nasze przebicie na pewno 

większe. 

 

01:32:42.898 --> 01:32:44.780 

Pan radny Sebastian Różycki jeszcze. Bardzo proszę. 

 

01:32:45.202 --> 01:32:46.603 

- Ja tylko ostatni głos. 

 

01:32:46.683 --> 01:32:50.467 

Życzę powodzenia jeśli chodzi o Związek 

Nauczycielstwa Polskiego 

 

01:32:50.507 --> 01:32:56.332 

w walce o to co dzisiaj rada gminy pochyliła się w 

kwestii projektu 

 

01:32:56.372 --> 01:33:00.015 

tej uchwały, bo skoro rząd wyznaczył stawkę 300,00 

zł, 

 

01:33:00.075 --> 01:33:04.617 

my proponujemy jako rada 500,00 zł, to oznacza, 

 

01:33:04.858 --> 01:33:09.700 



Strona 62 z 72 
 

Załącznik do protokołu nr OR.0002.9.2024 z dnia 17 grudnia 2024 r. 

że za to wychowawstwo jest pole do manewru i 

walki jeśli chodzi 

 

01:33:09.720 --> 01:33:14.682 

o Związek Nauczycielstwa Polskiego o wasze 

finanse, 

 

01:33:14.742 --> 01:33:16.443 

że tak powiem. Dziękuję. 

 

01:33:16.503 --> 01:33:17.983 

- Dziękuję. 

 

01:33:18.023 --> 01:33:19.324 

Nie widzę więcej głosów w dyskusji. 

 

01:33:19.344 --> 01:33:20.585 

Przechodzimy do głosowania. 

 

01:33:20.645 --> 01:33:24.046 

Bardzo proszę państwa radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach, 

 

01:33:24.106 --> 01:33:34.954 

druk numer 925. 

 

01:33:34.994 --> 01:33:36.654 

Za 16 radnych, 2 radnych nie głosowało. 

 

01:33:37.355 --> 01:33:42.076 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta 

jednogłośnie. 

 

01:33:42.096 --> 01:33:43.957 

Przechodzimy do kolejnego punktu, 

 

01:33:44.017 --> 01:33:45.477 

druk numer 928. 

 

01:33:45.477 --> 01:33:49.659 

Uchwała w sprawie ustalenia wydatków 

niewygasających z upływem roku 

 

01:33:49.699 --> 01:33:51.940 

budżetowego 2024. 

 

01:33:51.940 --> 01:33:55.201 

Tu również mamy autopoprawki. Bardzo proszę, 

Panie Burmistrzu. 

 

01:33:57.509 --> 01:34:00.972 

- Ale ja od razu poproszę pana skarbnika o 

wprowadzenie państwa. 

 

01:34:00.992 --> 01:34:02.513 

- Szanowni Państwo, pierwsza część to publikator, 

 

01:34:03.154 --> 01:34:08.259 

tak, po 1717,00 zł, dochodzi 1756,00 zł plus te 

dodatkowe zadanie, 

 

01:34:08.299 --> 01:34:12.242 

które państwo dostaliście w wersji papierowej. 

 

01:34:12.282 --> 01:34:14.924 

Także mi się wydaje, że nie ma potrzeby 

przeczytania go, 

 

01:34:14.964 --> 01:34:17.867 

chyba że jest jakieś pytanie odnośnie tego punktu. 

 

01:34:18.840 --> 01:34:21.262 

- Dziękuję. Czyli przebudowa skrzyżowania ulic 

Warszawskiej 

 

01:34:21.302 --> 01:34:24.264 

i Północnej w Sulechowie kwota 617865,00 zł. 

 

01:34:24.624 --> 01:34:28.967 

Tu państwo radni mają to wyświetlone. 

 

01:34:29.007 --> 01:34:30.148 

Nie widzę więcej zgłoszeń. 

 

01:34:30.188 --> 01:34:31.309 

Zatem przejdźmy do głosowania. 

 

01:34:31.349 --> 01:34:34.331 

Na początek autopoprawka. 

 

01:34:34.411 --> 01:34:36.332 

Jak rozumiem ta autopoprawka publikatora, 

 

01:34:36.372 --> 01:34:38.173 

przyjmujemy ją przez aklamację. 

 

01:34:38.293 --> 01:34:41.896 

A teraz autopoprawka dotycząca tego druku. 

 

01:34:41.956 --> 01:34:44.578 

Bardzo proszę państwa radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach. 

 

01:34:50.040 --> 01:34:54.144 

Bardzo proszę o głosowanie. 
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01:34:54.164 --> 01:34:56.185 

Panie Arkadiuszu. 

 

01:34:56.225 --> 01:35:04.132 

Głosowanie trzeba kliknąć jak się nie wyświetla. 

 

01:35:06.334 --> 01:35:08.415 

Za 18 radnych. Stwierdzam, że autopoprawka 

została przyjęta 

 

01:35:08.456 --> 01:35:11.178 

jednogłośnie. Przechodzimy do głosowania projektu 

uchwały wraz 

 

01:35:11.198 --> 01:35:12.739 

z przyjętą autopoprawką. 

 

01:35:12.779 --> 01:35:15.782 

Bardzo proszę państwa radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach, 

 

01:35:15.842 --> 01:35:23.059 

druk numer 928. 

 

01:35:23.099 --> 01:35:25.741 

Za 18 radnych. Stwierdzam, że uchwała została 

przyjęta jednogłośnie. 

 

01:35:25.781 --> 01:35:28.003 

Przechodzimy do kolejnego punktu, 

 

01:35:28.043 --> 01:35:32.426 

druk numer 929 o zmianie uchwały budżetowej 

Gminy Sulechów na 2024 rok. 

 

01:35:32.666 --> 01:35:34.087 

Tu również mamy autopoprawki. 

 

01:35:34.107 --> 01:35:39.011 

Bardzo proszę, Panie Burmistrzu. 

 

01:35:39.071 --> 01:35:40.533 

- Jeszcze raz poproszę pana skarbnika. 

 

01:35:41.393 --> 01:35:44.336 

- Tutaj, Szanowni Państwo, podobnie publikator i też 

autopoprawki 

 

01:35:44.356 --> 01:35:45.817 

macie państwo w wersji papierowej. 

 

01:35:45.857 --> 01:35:48.559 

Więc jeżeli są jakieś pytania, to poproszę, 

 

01:35:48.599 --> 01:35:50.881 

jeżeli nie, to chyba wystarczy je przegłosować. 

 

01:35:53.413 --> 01:35:56.075 

- Nie ma pytań. Zatem przechodzimy do głosowania 

autopoprawek. 

 

01:35:56.115 --> 01:35:59.298 

Bardzo proszę państwa radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach 

 

01:35:59.378 --> 01:36:01.459 

autopoprawki do projektu uchwały budżetowej 

 

01:36:15.631 --> 01:36:17.052 

na 2024. Za 18 radnych. 

 

01:36:17.092 --> 01:36:18.953 

Stwierdzam, że autopoprawki zostały przyjęte 

jednogłośnie. 

 

01:36:18.973 --> 01:36:22.569 

Przechodzimy do głosowania projektu uchwały wraz 

z autopoprawkami. 

 

01:36:22.609 --> 01:36:33.501 

Bardzo proszę państwa radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach. 

 

01:36:33.521 --> 01:36:34.963 

Za 18 radnych. 

 

01:36:35.003 --> 01:36:38.627 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta 

jednogłośnie. 

 

01:36:38.647 --> 01:36:40.809 

Przechodzimy do kolejnego punktu, 

 

01:36:40.829 --> 01:36:45.534 

druk numer 930 o zmianie uchwały w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej 

 

01:36:45.574 --> 01:36:49.657 

Prognozy Finansowej Gminy Sulechów na lata 2024-

2030. 

 

01:36:49.697 --> 01:36:52.580 

Tu są autopoprawki. 

 

01:36:52.600 --> 01:36:53.621 

Bardzo proszę, Panie Burmistrzu. 
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01:36:55.322 --> 01:36:57.464 

- Szanowny Państwo, jeśli będą jakieś pytania, 

 

01:36:57.584 --> 01:36:58.745 

to oczywiście odpowiemy. 

 

01:36:58.765 --> 01:37:01.888 

Natomiast macie państwo też to w formie już 

papierowej. 

WEBVTT 

 

00:00:00.169 --> 00:00:06.093 

Ostatecznie pewnie będzie to wynikało również z 

ustaleń na temat 

 

00:00:06.133 --> 00:00:10.796 

realnego zapotrzebowania w określonym czasie. 

 

00:00:10.836 --> 00:00:14.658 

Natomiast nie ukrywam, że te trzy rzeczy chcemy 

połączyć w jedno. 

 

00:00:14.698 --> 00:00:17.420 

Jesteśmy w trakcie rozmów, a właściwie już po 

pewnych rozmowach 

 

00:00:17.460 --> 00:00:22.403 

zarówno z PKS-em, jesteśmy też po złożeniu 

wniosku, 

 

00:00:22.423 --> 00:00:26.106 

bo musieliśmy złożyć wniosek i wierzę, 

 

00:00:26.146 --> 00:00:30.669 

że jeśli uzyskamy to wsparcie to w przyszłym roku 

myślę, 

 

00:00:30.709 --> 00:00:33.892 

że w II kwartale to zafunkcjonuje. 

 

00:00:33.992 --> 00:00:39.375 

- Jeszcze tylko dopytam ta kwota dofinansowania 

starczy nam na, 

 

00:00:39.415 --> 00:00:43.879 

od momentu jakby uruchomienia tych połączeń do 

końca roku przyszłego? 

 

00:00:43.999 --> 00:00:50.624 

I czy w tej relacji gdzie jest wpisane w uchwale 

Krężoły- Nowy Świat 

 

00:00:50.644 --> 00:00:52.625 

to w zamyśle też są strefy gospodarcze? 

 

00:00:53.291 --> 00:00:57.314 

- Tak, no bo chcemy żeby właśnie te generatory 

ruchu przynajmniej 

 

00:00:57.354 --> 00:01:00.576 

częściowo przejąć i żeby odbywał się ten ruch w 

formie 

 

00:01:00.596 --> 00:01:04.278 

zorganizowanych przewozów, natomiast kwota 

dotyczy tego roku. 

 

00:01:04.318 --> 00:01:05.719 

Natomiast wnioskujemy tak naprawdę, 

 

00:01:05.739 --> 00:01:09.321 

bo taki jest system z perspektywą nawet dekady 

 

00:01:09.341 --> 00:01:12.284 

czyli dziesięcioletnim, że jeśli to zafunkcjonuje i 

będzie 

 

00:01:12.304 --> 00:01:15.346 

rzeczywiście możliwe, no my mamy nadzieję 

Szanowni Państwo, 

 

00:01:15.366 --> 00:01:17.768 

to powiedzmy sobie wprost, my mamy nadzieję, 

 

00:01:17.788 --> 00:01:20.290 

że rzeczywiście spotka się to z zainteresowaniem 

mieszkańców, 

 

00:01:20.330 --> 00:01:22.572 

tak, nie tylko tych, o których Pan wspomniał, 

 

00:01:22.632 --> 00:01:25.335 

czyli pracujących tam w tych określonych miejscach, 

 

00:01:25.375 --> 00:01:28.417 

ale też tych, którzy będą chcieli przejeżdżać i oni w 

praktyce 

 

00:01:28.477 --> 00:01:33.661 

zapewnią, czy to będzie właściwe. 

 

00:01:34.042 --> 00:01:37.585 

Będą osoby jeździły, to nie będą puste przebiegi, 

tak? 
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00:01:37.665 --> 00:01:40.347 

Bo jeśli okaże się tak, że po roku tych chętnych nie 

będzie, 

 

00:01:40.387 --> 00:01:43.831 

no to z oczywistych przyczyn my nie będziemy mieć 

też dofinansowania, 

 

00:01:43.871 --> 00:01:46.373 

nie będzie możliwości utrzymania takich, takich tras. 

 

00:01:47.253 --> 00:01:49.314 

- Ja jeszcze tylko dopytam czy wpływ, 

 

00:01:49.334 --> 00:01:51.515 

znaczy no może wpływ to może nie. 

 

00:01:51.575 --> 00:01:53.896 

Tabor jakim będzie dysponował ten przewoźnik, 

 

00:01:53.916 --> 00:01:58.138 

no bo są pewne drogi, które, albo ilość tych 

mieszkańców, 

 

00:01:58.218 --> 00:02:00.219 

gdzie pewnie nie będzie znaczna. 

 

00:02:00.279 --> 00:02:04.000 

Chodzi nam, nie będziemy pewnie sugerować dla 

przewoźnika czym ma 

 

00:02:04.040 --> 00:02:07.622 

jeździć, ale no, że chyba to nie powinny być wielkie 

kolumbryny, 

 

00:02:07.642 --> 00:02:10.403 

że tak powiem kolokwialnie, na niektóre wsie 

przynajmniej. 

 

00:02:11.845 --> 00:02:15.048 

- Myślę, że raczej będą to jednak duże autobusy. 

 

00:02:15.088 --> 00:02:19.051 

Takie jest na dzisiaj wskazanie, ale żeby to też było 

jasne, 

 

00:02:19.111 --> 00:02:21.754 

Szanowni Państwo, to nie ma już wpływu na te 

rzeczy, 

 

00:02:21.774 --> 00:02:25.497 

o których mówimy. To znaczy finansowo to nie jest, 

 

00:02:25.577 --> 00:02:29.860 

to nie jest, że tak powiem, to nie zmieni możliwej do 

pozyskania 

 

00:02:29.900 --> 00:02:34.968 

kwoty i tej, którą my i tak musimy wyłożyć, żeby też 

mówić wprost. 

 

00:02:34.968 --> 00:02:39.537 

My proponujemy nasz wkład na poziomie 

minimalnym, poniżej tego wkładu 

 

00:02:39.537 --> 00:02:40.838 

na dzisiaj nie możemy zejść. 

 

00:02:40.838 --> 00:02:44.831 

Oby była taka sytuacja, że będą to kursy 

samofinansujące, czyli będą 

 

00:02:44.831 --> 00:02:49.781 

rzeczywiście chętni, którzy będą tam chcieli wsiadać 

i zakładamy 

 

00:02:49.781 --> 00:02:55.368 

też taki scenariusz, że firmy będą chciały też 

dofinansowywać te 

 

00:02:55.368 --> 00:02:59.623 

przejazdy, ale to jest poza nami, Szanowni Państwo. 

 

00:02:59.663 --> 00:03:02.704 

To jest ta część, która jest poza wnioskiem i poza 

tym więc liczymy, 

 

00:03:02.764 --> 00:03:04.725 

że te wszystkie czynniki wpłyną na to, 

 

00:03:04.765 --> 00:03:07.646 

że będą to kursy, które rzeczywiście zafunkcjonują 

na dłużej 

 

00:03:07.686 --> 00:03:10.707 

i spotkają się z realnym zapotrzebowaniem. 

 

00:03:10.727 --> 00:03:12.487 

- Dziękuję. Nie widzę więcej głosów w dyskusji. 

 

00:03:12.507 --> 00:03:13.748 

Przechodzimy do głosowania. 

 

00:03:13.808 --> 00:03:16.089 

Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach, 
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00:03:16.129 --> 00:03:24.844 

druk nr 932. 

 

00:03:24.844 --> 00:03:27.610 

Za 18 radnych, stwierdzam, że uchwała została 

przyjęta jednogłośnie. 

 

00:03:27.630 --> 00:03:28.912 

Przechodzimy do kolejnego punktu, 

 

00:03:29.012 --> 00:03:30.855 

punktu 9 przerwa. 

 

00:03:30.855 --> 00:03:35.343 

Ogłaszam 10 minut przerwy tak? 10 minut przerwy. 

 

00:15:12.884 --> 00:15:17.889 

Szanowni Państwo, wznawiam obrady XI Sesji Rady 

Miejskiej IX 

 

00:15:17.929 --> 00:15:19.530 

Kadencji. Jesteśmy w punkcie 10, 

 

00:15:19.570 --> 00:15:22.793 

zapytania sołtysów i mieszkańców oraz udzielenie 

odpowiedzi. 

 

00:15:22.833 --> 00:15:27.097 

Zapytam, czy ktoś z mieszkańców lub sołtysów 

chciałby zadać pytanie? 

 

00:15:27.137 --> 00:15:29.319 

Nie widzę, zatem przechodzimy do kolejnego 

punktu. 

 

00:15:29.359 --> 00:15:32.522 

Punkt 11. Wolne wnioski, informacja oraz dyskusja. 

 

00:15:32.542 --> 00:15:36.786 

Czy ktoś z Państwa radnych chciałby zabrać głos w 

tym punkcie? 

 

00:15:36.806 --> 00:15:42.326 

Nie widzę, widzę. 

 

00:15:42.367 --> 00:15:44.452 

No spokojnie. 

 

00:15:44.512 --> 00:15:45.913 

Bardzo proszę pan radny Sebastian Różycki. 

 

00:15:48.035 --> 00:15:51.697 

- Jako Przewodniczący klubu Prawa i 

Sprawiedliwości chciałem na razie 

 

00:15:51.737 --> 00:15:57.501 

publicznie oświadczyć, że z dniem 31 grudnia 2024 

przestaje być, 

 

00:15:57.641 --> 00:16:01.303 

czy tam zrzekam się przewodniczenia klubu i 

obowiązki przejmie pan 

 

00:16:01.343 --> 00:16:02.644 

Piotr Miszkiewicz. 

 

00:16:02.684 --> 00:16:05.906 

Stosowny dokument wpłynie do Biura Rady z 

informacją. 

 

00:16:05.967 --> 00:16:08.268 

Wynika to między innymi z zakresu obowiązków, 

 

00:16:08.328 --> 00:16:11.190 

które na początku grudnia przejąłem. 

 

00:16:11.250 --> 00:16:12.311 

Dziękuję bardzo. 

 

00:16:12.371 --> 00:16:13.792 

- Dziękuję bardzo. Proszę Panie Burmistrzu. 

 

00:16:17.835 --> 00:16:19.517 

- Panie Przewodniczący, Wysoka Rado. 

 

00:16:20.217 --> 00:16:25.082 

Chciałbym kilka informacji dotyczących naszej 

bieżącej pracy jeszcze 

 

00:16:25.122 --> 00:16:28.384 

za Państwa pośrednictwem niejako, ale również jeśli 

ktoś 

 

00:16:28.424 --> 00:16:31.267 

z mieszkańców może nas ogląda, śledzi albo będzie 

sobie później 

 

00:16:31.307 --> 00:16:34.490 

odtwarzał to warto chyba o pewnych rzeczach 

mówić. 

 

00:16:34.570 --> 00:16:38.293 

Pierwsza rzecz, jesteśmy w trakcie naboru do SIM-

ów. 
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00:16:38.373 --> 00:16:41.319 

Mogę powiedzieć, że na wczoraj tych wniosków 

było 10, 

 

00:16:41.319 --> 00:16:44.364 

mieszkań jest 28. 

 

00:16:44.364 --> 00:16:46.771 

W związku z tym jest o co się jeszcze ubiegać, 

 

00:16:46.791 --> 00:16:49.253 

jak najbardziej zachęcamy do składania wniosków. 

 

00:16:49.293 --> 00:16:53.978 

Jest jeszcze czas do początku stycznia na składanie 

tych wniosków. 

 

00:16:54.018 --> 00:16:57.062 

Szczegóły, Szanowni Państwo nie będę ich 

odczytywał. 

 

00:16:57.122 --> 00:17:01.226 

Są spokojnie do znalezienia na naszych stronach 

zarówno w portalach 

 

00:17:01.707 --> 00:17:04.470 

społecznościowych jak i na stronie na stronie gminy. 

 

00:17:05.030 --> 00:17:09.515 

Druga rzecz, chciałbym niejako przypomnieć i też 

wskazać, 

 

00:17:09.555 --> 00:17:14.701 

że będziemy ruszali zaraz kampanią informacyjną 

dotyczącą zmian 

 

00:17:14.721 --> 00:17:18.446 

w strefie płatnego parkowania skierowanej do osób, 

 

00:17:18.466 --> 00:17:21.990 

którzy posiadają kartę niepełnosprawności, a więc 

niepełnosprawność. 

 

00:17:22.790 --> 00:17:27.273 

Myślę, że warto, abyśmy o tym też w tej przestrzeni 

publicznej 

 

00:17:27.313 --> 00:17:30.595 

mówili. Ta zmiana tylko w formie pewnego 

przypomnienia, 

 

00:17:30.615 --> 00:17:32.616 

już takiej informacji polega na tym, 

 

00:17:32.656 --> 00:17:35.938 

że osoby, które mają kartę niepełnosprawności będą 

mogły parkować 

 

00:17:35.978 --> 00:17:37.779 

również na miejscach tzw. 

 

00:17:37.859 --> 00:17:41.481 

nie niebieskich, czyli w dowolnym wyznaczonym 

miejscu. 

 

00:17:41.541 --> 00:17:45.083 

Będą musiały jednak posiadać kartę, 

 

00:17:45.123 --> 00:17:49.005 

na której będzie zaznaczało się moment 

parkowania. 

 

00:17:49.725 --> 00:17:53.849 

I ten czas parkowania jest ograniczony do dwóch 

nieodpłatnych, 

 

00:17:53.909 --> 00:17:56.851 

czyli darmowych godzin. 

 

00:17:56.931 --> 00:18:00.875 

No jak myślę, tu Państwo przy tym stole siedzący 

wiecie, 

 

00:18:00.955 --> 00:18:02.316 

to jest tak naprawdę wynik tego, 

 

00:18:02.496 --> 00:18:06.359 

o co wiele osób wnioskowało, a liczba miejsc 

oczywiście tych 

 

00:18:06.379 --> 00:18:11.364 

wyznaczanych jest ograniczona, więc da pewną 

swobodę. 

 

00:18:12.084 --> 00:18:16.129 

No i Szanowni Państwo, już przechodząc do tych 

rzeczy takich około 

 

00:18:16.169 --> 00:18:17.931 

świątecznych, jeśli mogę powiedzieć. 

 

00:18:17.971 --> 00:18:22.816 

W dniu wczorajszym reprezentował mnie Pan 

Wojciech Szefner, 

 

00:18:22.856 --> 00:18:26.600 
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Chorągiew Ziemi Lubuskiej ZHP i Hufiec Babimojsko -

Sulechowski 

 

00:18:27.140 --> 00:18:30.103 

przekazał nam betlejemskie światełko pokoju. 

 

00:18:30.163 --> 00:18:33.886 

To światełko jest wystawione przy urzędowej 

choince. 

 

00:18:33.946 --> 00:18:37.729 

Zapraszamy, jeśli Państwo zechcecie zabrać to 

światło do swoich domów 

 

00:18:37.769 --> 00:18:40.071 

to jest taka możliwość. 

 

00:18:40.151 --> 00:18:44.434 

Od dzisiaj jest już wystawione, więc wychodząc z 

sesji możecie 

 

00:18:44.494 --> 00:18:48.077 

Państwo też zobaczyć to rozświetlone miejsce. 

 

00:18:48.117 --> 00:18:50.879 

No i korzystając z okazji Panie Przewodniczący, 

 

00:18:50.899 --> 00:18:55.224 

Wysoka Rado, Szanowni Państwo ja chciałem raz 

jeszcze podziękować 

 

00:18:55.244 --> 00:18:56.745 

za przyjęty uchwalony dzisiaj budżet. 

 

00:18:56.785 --> 00:19:00.409 

Mam nadzieję, że budżet, który, jestem o tym 

przekonany przynajmniej 

 

00:19:00.429 --> 00:19:02.952 

w części spełni oczekiwania naszych mieszkańców, 

 

00:19:03.032 --> 00:19:04.614 

a my musimy się wspólnie postarać o to, 

 

00:19:04.654 --> 00:19:07.937 

aby do tego budżetu tak jak już to wielokrotnie 

dzisiaj było mówione, 

 

00:19:07.977 --> 00:19:11.601 

móc jeszcze w trakcie roku dołożyć kolejne środki i 

zrealizować mam 

 

00:19:11.641 --> 00:19:13.824 

nadzieję tych zadań dużo, dużo więcej. 

 

00:19:14.544 --> 00:19:17.607 

A w związku ze zbliżającymi się świętami Bożego 

Narodzenia w swoim 

 

00:19:17.627 --> 00:19:21.231 

imieniu, swoich współpracowników, pracowników 

urzędu na ręce Pana 

 

00:19:21.271 --> 00:19:22.693 

Przewodniczącego, wszystkim Państwu, 

 

00:19:22.733 --> 00:19:24.314 

ale również oglądającym nam mieszkańcom, 

 

00:19:24.334 --> 00:19:27.558 

mieszkańcom Gminy Sulechów chciałem złożyć 

serdeczne życzenia 

 

00:19:27.618 --> 00:19:32.383 

zdrowia, radości, wielu ciepłych spotkań przy 

wigilijnym stole 

 

00:19:32.423 --> 00:19:39.420 

i wszelkiej pomyślności w Nowym 2025 roku. 

Wszystkiego dobrego. 

 

00:19:44.293 --> 00:19:46.254 

- Dziękuję, Panie Przewodniczący. 

 

00:19:46.314 --> 00:19:50.096 

A propos właśnie budynków SIM-u, 

 

00:19:50.156 --> 00:19:53.638 

czy może właśnie zastanowić się nad rozszerzeniem 

jeszcze póki jest 

 

00:19:53.698 --> 00:19:56.219 

chwila, nad tak zwaną promocją? 

 

00:19:56.279 --> 00:19:59.341 

Na Sołectwa głównie, może jakieś miejsca 

zaprzyjaźnione, 

 

00:19:59.361 --> 00:20:01.882 

które udostępnią takie być może krótkie ulotki nie 

wiem. 

 

00:20:02.646 --> 00:20:06.369 

Bo faktycznie, że ta promocja jest może 

niewystarczająca, 
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00:20:06.429 --> 00:20:09.851 

bo przez tylko portale społecznościowe, a może 

trzeba fizycznie 

 

00:20:09.871 --> 00:20:11.852 

gdzieś tam, może poczty wykorzystać. 

 

00:20:11.872 --> 00:20:15.014 

Nie wiem jeszcze, ale żeby spróbować troszeczkę w 

tą promocję 

 

00:20:15.074 --> 00:20:18.076 

bardziej zainwestować, bo wydaje mi się, 

 

00:20:18.136 --> 00:20:23.780 

że ten odzew będzie, ale niech on dotrze do 

większego grona ludzi. 

 

00:20:23.840 --> 00:20:25.441 

Takie jest moje zdanie. 

 

00:20:25.521 --> 00:20:29.064 

A korzystając z głosu również wszystkim życzę z 

uwagi na nadchodzące 

 

00:20:29.124 --> 00:20:34.936 

święta wszystkiego dobrego, dużo zdrowia i spokoju 

ducha. 

 

00:20:35.016 --> 00:20:39.018 

- Dziękuję. Tak dopowiadając a propos SIM-u, 

 

00:20:39.038 --> 00:20:41.239 

no to jeżeli by miało tak zdarzyć, 

 

00:20:41.279 --> 00:20:42.900 

że nasi mieszkańcy się nie znajdą, 

 

00:20:42.960 --> 00:20:46.422 

to trzeba wyjść jeszcze dalej i przyciągnąć 

mieszkańców z okolicznych 

 

00:20:46.462 --> 00:20:47.582 

gmin do naszej gminy. 

 

00:20:47.642 --> 00:20:50.323 

Im więcej u nas, tym lepiej. 

 

00:20:50.363 --> 00:20:51.444 

Bardzo proszę, Panie Burmistrzu. 

 

00:20:52.090 --> 00:20:53.411 

- Ja tylko króciutko, Szanowni Państwo. 

 

00:20:53.431 --> 00:20:55.533 

Widziałem tutaj przed chwileczką chyba Pani 

Krystyna akurat miała 

 

00:20:55.553 --> 00:20:58.936 

ulotkę. Są też ulotki, my je dystrybuujemy w różny 

sposób, 

 

00:20:58.996 --> 00:21:02.519 

wiem, że trafiły też do kilku firm co najmniej, 

 

00:21:02.559 --> 00:21:07.183 

bo był odzew z drugiej strony, że chętnie rozdadzą 

swoim pracownikom. 

 

00:21:07.243 --> 00:21:10.605 

Przyjmuję też tą podpowiedź, jeśli chodzi o 

Sołectwa, 

 

00:21:10.666 --> 00:21:13.027 

jak najbardziej chcemy też to robić w innej formie, 

 

00:21:13.048 --> 00:21:17.611 

zresztą robimy, tylko myślę, że każda podpowiedź w 

jakiej formie, 

 

00:21:17.631 --> 00:21:20.093 

gdzie jeszcze podrzucić. 

 

00:21:20.113 --> 00:21:21.394 

Jeśli Państwo macie możliwość też gdzieś przekazać, 

 

00:21:21.435 --> 00:21:25.078 

zostawić to bardzo proszę są do dyspozycji. 

 

00:21:25.158 --> 00:21:26.159 

- Dziękuję. 

 

00:21:26.179 --> 00:21:30.022 

Myślę, że najlepszym rozwiązaniem byłoby 

wykorzystanie Pana 

 

00:21:30.062 --> 00:21:32.764 

Dyrektora. Tu tak patrzę na pana, 

 

00:21:32.804 --> 00:21:38.269 

żeby wysłał tym stu iluś, którzy oczekują na tej liście 

informacje. 

 

00:21:38.309 --> 00:21:41.191 

Pan Dyrektor Kotowski oczywiście, tak. 
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00:21:41.231 --> 00:21:44.254 

Informacje, że jest taka możliwość, że mogą nie 

czekać 5, 

 

00:21:44.274 --> 00:21:49.339 

10 lat na mieszkanie komunalne w gminie i jest 

szansa, 

 

00:21:49.419 --> 00:21:51.361 

że są takie rozwiązania. 

 

00:21:51.401 --> 00:21:53.363 

Warto może ich poinformować, może nie 

wszystkich, 

 

00:21:53.423 --> 00:21:54.665 

ale na pewno Pan Dyrektor wie, 

 

00:21:54.705 --> 00:21:57.688 

którzy z tych mieszkańców są, 

 

00:21:57.728 --> 00:22:01.933 

że tak powiem zdolni finansowo, żeby takie 

mieszkanie pozyskać. 

 

00:22:01.973 --> 00:22:03.935 

Bardzo proszę, pani radna Karolina Szarłata. 

 

00:22:06.091 --> 00:22:09.393 

- Ja chciałam tylko dopytać o ulicę Kamienną, 

 

00:22:09.453 --> 00:22:12.815 

bo z moich informacji wynika, chyba że się mylę, 

 

00:22:12.855 --> 00:22:17.137 

to proszę mnie poprawić. Na wysokości mniej 

więcej wjazdu do Dino. 

 

00:22:17.197 --> 00:22:19.678 

Budowa jest tam zakończona, inwestycja 

ukończona, 

 

00:22:19.738 --> 00:22:22.300 

z tego co mi wiadomo w sobotę jest otwarcie, 

 

00:22:22.420 --> 00:22:25.941 

a droga jest tragiczna. 

 

00:22:26.021 --> 00:22:32.723 

I moje pytanie, czy doprowadzenie drogi tej do 

stanu sprzed wpięciach 

 

00:22:32.763 --> 00:22:35.604 

się bodajże do kanalizy, czy to jest po stronie gminy, 

 

00:22:35.664 --> 00:22:40.545 

czy po stronie inwestora, żeby zadbać z powrotem o 

tą drogę w taki 

 

00:22:40.605 --> 00:22:43.205 

stan, jak była przed budową? 

 

00:22:43.265 --> 00:22:44.446 

Dziękuję. 

 

00:22:44.546 --> 00:22:45.946 

- Dziękuję bardzo. Proszę Panie Burmistrzu. 

 

00:22:48.228 --> 00:22:49.930 

- Inwestycja jest tylko pozornie zakończona, 

 

00:22:49.970 --> 00:22:51.571 

Pani Karolino. 

 

00:22:51.671 --> 00:22:55.956 

To wręcz nasze wskazanie, chcemy żeby nie było to 

wykonywane teraz, 

 

00:22:55.976 --> 00:22:58.878 

tylko przy sprzyjających warunkach w przyszłym 

roku. 

 

00:22:58.918 --> 00:23:01.020 

Ze względu na temperatury, wodę, 

 

00:23:01.041 --> 00:23:05.064 

która tam w tej chwili jest, będzie tam pracę 

prowadzona zarówno 

 

00:23:05.104 --> 00:23:06.806 

na drodze jak i jeszcze na chodniku, 

 

00:23:06.846 --> 00:23:10.009 

bo tam też mieliśmy uwagi. 

 

00:23:10.089 --> 00:23:12.812 

- Dziękuję. I to jest po stronie naszej czy inwestora? 

 

00:23:13.356 --> 00:23:16.017 

- Nie no, to jest oczywiście po stronie inwestora. 

 

00:23:16.077 --> 00:23:19.418 

- Dziękuję bardzo. Proszę Pani radna Krystyna 

Jagodzińska- Kochaniak. 

 

00:23:19.478 --> 00:23:22.619 
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- Ja mam takie pytanie i chciałabym żeby to 

potwierdzić 

 

00:23:22.659 --> 00:23:26.200 

lub zaprzeczyć, bo nie wiem czy to jest informacja 

oficjalna 

 

00:23:26.260 --> 00:23:29.161 

czy tylko jakiś fake. 

 

00:23:29.301 --> 00:23:32.242 

Na Facebooku pojawiła się taka informacja, 

 

00:23:32.302 --> 00:23:39.962 

że w porcie w Cigacicach Stowarzyszenie Artystów 

Twórców 

 

00:23:40.022 --> 00:23:47.204 

w porozumieniu z Sulechowianką chcą wybudować 

dom, 

 

00:23:47.284 --> 00:23:50.045 

Międzynarodowy Dom Spotkań. 

 

00:23:50.105 --> 00:23:53.086 

Czy Państwo coś o tym wiecie? 

 

00:23:53.166 --> 00:23:54.487 

- Dziękuję. Bardzo proszę, Panie Burmistrzu. 

 

00:23:55.034 --> 00:23:57.074 

- Tak, wiemy. Natomiast ten dom to jest dom na 

wodzie, 

 

00:23:57.134 --> 00:23:59.215 

Pani Krystyno, więc i praca trwa, 

 

00:23:59.255 --> 00:24:01.955 

więc to nie jest jakiś obiekt trwale związany. 

 

00:24:01.995 --> 00:24:05.496 

Oni właściwie dzisiaj w pewnym podobnym 

wymiarze tam funkcjonują, 

 

00:24:05.536 --> 00:24:09.677 

bo oni mają łódź, która pełni tego rodzaju rolę. 

 

00:24:09.757 --> 00:24:11.437 

Ja mogę tylko powiedzieć tak, że mam sygnał, 

 

00:24:11.457 --> 00:24:15.358 

że to się już dzieje, tak, to znaczy oni tak naprawdę 

elementy pewne 

 

00:24:15.378 --> 00:24:18.959 

montują, więc to potwierdzam, tak. 

 

00:24:20.459 --> 00:24:22.241 

No to jest stowarzyszenie, które tam działa, 

 

00:24:22.301 --> 00:24:23.363 

tak? Tak, dokładnie. 

 

00:24:23.403 --> 00:24:26.066 

Natomiast tak rzeczywiście, jak gdyby w 

porozumieniu, 

 

00:24:26.086 --> 00:24:28.548 

no bo zarządcą tego obiektu jest, 

 

00:24:28.609 --> 00:24:30.090 

jest podległa nam instytucja, tak, 

 

00:24:30.130 --> 00:24:34.175 

więc nasza instytucja, czyli, czyli port podległy 

Ośrodkowi Sportu 

 

00:24:34.195 --> 00:24:38.420 

i Rekreacji wie, jak gdyby uzgadniane było w jakim 

zakresie i jaka to 

 

00:24:38.440 --> 00:24:40.202 

jest forma, tak, potwierdzą. 

 

00:24:42.361 --> 00:24:45.682 

- Dziękuję. Nie widzę więcej głosu w dyskusji, 

 

00:24:45.722 --> 00:24:48.342 

więc ja również się przyłączę do tych życzeń. 

 

00:24:48.402 --> 00:24:50.342 

Szanowni Państwo Radni, Panie Burmistrzu, 

 

00:24:50.383 --> 00:24:54.103 

drodzy mieszkańcy z okazji nadchodzących Świąt 

Bożego Narodzenia 

 

00:24:54.123 --> 00:24:56.924 

chciałbym Państwu złożyć również serdeczne 

życzenia wszelkiej 

 

00:24:56.984 --> 00:25:00.824 

pomyślności, niepowtarzalnej atmosfery ciepła oraz 

obfitości 

 

00:25:00.884 --> 00:25:02.825 
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wszelkich dóbr. 

 

00:25:02.885 --> 00:25:05.265 

Niech radość i pokój Świąt Bożego Narodzenia, 

 

00:25:05.325 --> 00:25:08.586 

poczucie prywatnego i zawodowego spełnienia 

towarzyszą Państwu przez 

 

00:25:08.626 --> 00:25:16.057 

cały rok. 

 

00:25:16.098 --> 00:25:18.359 

Dziękuję. Przechodzimy do kolejnego punktu, 

 

00:25:18.419 --> 00:25:19.440 

punkt 12. 

 

00:25:19.480 --> 00:25:22.182 

Wysoka Rado stwierdzam, że porządek obrad 

dzisiejszej sesji został 

 

00:25:22.202 --> 00:25:23.743 

zrealizowany. 

 

00:25:23.783 --> 00:25:26.344 

Zamykam XI Sesję Rady Miejskiej w Sulechowie IX 

Kadencji. 

 

00:25:26.364 --> 00:25:29.345 

Dziękuję bardzo. 


